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Úvod 
 
Nefungující systémy současného světa se pomalu 
rozpadají a nové přicházejí, po věky věků tomu 
nebylo jinak. V pozemské přírodě ani ve vesmíru se 
na energetické úrovni nic neztrácí, ani po zániku 
jakéhokoliv HMOTNÉHO uskupení. Vše jsoucí 
prochází transformací – přeměnou, přetvořením. 
TRANS, například šamanský, představuje změněnou 
FORMACI prostoru, ke které dochází změnou vibrací 
mozkových hemisfér. Transformace má mnoho 
významů, na poli buněčném jde o známky nebo 
projevy nově získaných vlastností buněk v důsledku 
mezibuněčného přenosu genetické informace. 
V psychologii se jedná o proces změny ve vědomí 
člověka, jde o transformaci osobnosti, o subjektivní 
pocit přeměny v jinou osobnost. Transformace, která 
se týká celé planetární soustavy, představuje pro 
člověka nevyhnutelnou změnu ve vnímání 
vesmírných zákonů, a tím i sebe sama. Hlubší vhled 
do zdánlivě složité lidské psychiky umožní pochopit a 
přijmout, že:  

Hvězdnou bránou do páté dimenze, ale i do 

jakékoliv jiné, je lidská mysl. V této pravdě tkví celé 

tajemství TRANS-FORMACE. 
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NEKTAR BOŽSKÉ MOUDROSTI 

Objevte ve svém srdci nektar božské moudrosti. Nic 
jiného není důležité, vše, co po nás v hmotném světě 

zůstane, jsou stopy v písku, které odvane čas. 
Podstatné je to, co zůstane zachováno v našem 

vědomí, až přijde čas, kdy se jednoho dne odebereme 
na druhou stranu pomyslné řeky života. 

 
Magnetické proudy božské inspirace, které nás 
mohou kdykoliv obohatit svou krásou uchovanou 
v paměti všech věků, se v podobě energetických vln 
nachází všude kolem nás. Země a příroda je bezedná 
studnice synchronních jevů a úžasně fungujících 
systémů, jejichž mnohost a souvztažnost je až 
nepochopitelná a zarážející. Systémy a řády zavedené 
v lidské civilizaci, která se povyšuje nad přírodu, se 
přírodním zákonům a synchronním jevům zřejmě 
nikdy nevyrovnají. Ale to ještě neznamená, že se o 
navrácení k božské moudrosti, která je uložená 
v každém z nás, v každém lidském srdci, stejně tak 
v kolektivním vědomí, a v druhovém vědomí fauny a 
flóry, ve vědomí minerálů a božské přírody jako celku, 
alespoň nepokusíme. Nepotřebné nemusíme ze 
systému násilně odstraňovat, na to už nám nezbývá 
čas. Respektive čas, který je nám darován, můžeme 
využít smysluplněji. Smysluplnější je něco nového do 
stávajícího systému s láskou a pokorou vkládat. 
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Světlo našich záměrů a srdečných úmyslů prosvětlí 
temné aspekty světa bez násilí a boje. Tak proč 
neporušit pravidla, která někdo někdy stanovil, a 
nevydat se na zcela svobodnou cestu sebevyjádření. 
Nefungující systémy se rozpadají opakovaně, někdy si 
toho ani nevšimneme, a jindy zas máme pocit, že se 
vše zmítá v podivném chaosu. Ale vždy si můžeme 
svobodně zvolit, zda zůstaneme v dokonalém klidu, 
nebo se necháme vtáhnout do divokého proudu 
někým a něčím utvářených okolností.  
 
Energetická očista fyzického světa pokračuje svým 
vlastním tempem, a tuto úžasnou skutečnost nelze 
zastavit. Staré odchází, a nové se teprve pozvolna 
rodí, prozatím jedno překrývá druhé, to může občas 
vyvolávat pocit marnosti. Věřte, že nic není marné, 
ani jediný úsměv není marný. Jako jedinec musíme 
mít cíl, záměr a vděčnost, aby se naše osobní sny 
uskutečnily. Víte, že vděčnost posiluje záměr? Ale 
totéž musíme udělat jako skupina, nebo jako lidstvo. 
Procházíme se po Zemi, každý náš krok a myšlenka je 
poselstvím. S odvahou můžeme vnímat jednotlivé 
výzvy k všeobecné trpělivosti a toleranci. Výzvy k 
odhodlání nevzdávat cestu Světla, přestože nás okolí 
nemusí chápat. Ono nás skutečně nemusí chápat, 
nikdo nic nemusí, a nikomu nelze nic vnucovat. 
Protože hledání nových duchovních směrů není 
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hledáním v pravém slova smyslu. Jde o napojení se na 
jednu nebo více možností, z nekonečné množiny již 
existujících informací ve vesmírné holografické 
paměti. Jde o přirozený návrat k napojení se na 
vesmírné a přírodní rytmy. Bytosti světla na vyšší 
duchovní úrovni udržují proud pozitivních energií a 
transformujících vizí, platných pro celý svět. 
Nerozlišují na dobro a zlo, pouze uchovávají 
myšlenkové formy, platné pro smysluplný život na 
Zemi. Jde o na první pohled neviditelnou komunitu, 
volání těchto skromných duší je tiché, přesto velmi 
účelné (potomci mayské civilizace, dnešní Tibeťané a 
mnozí další zasvěcenci.) Vlny inspirativních myšlenek 
se nezadržitelně šíří kolektivním vědomím. Vlny 
duchovních moudrostí jsou ale prostoupeny mnoha 
zmatečnými informacemi, a není jednoduché se 
v tématech o transformaci vědomí a duchovním 
rozvoji vyznat. Především pro poutníky, kteří jsou na 
samém počátku své cesty.  
 

Co nám poselství zasvěcených bytostí Světla 
naléhavě vzkazuje? 

 
Především to, že nemůžeme z pozemského světa 
utéct, dokud nám přirozenost bytí nepošle zpáteční 
letenku zpět ke zdroji. Dnes už nemůžeme jít každý 
sám za sebe, jsme jeden celek, soudržnost pozvedá 
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vibraci celku. Kolik let se ještě budeme kodrcat po 
rozblácené a kamenité cestě, je také záležitostí celku. 
Vědomí celku představuje propletenou síť reagující 
existence. Pokud budeme kráčet stále stejným 
směrem, jednoho dne se kruh uzavře. Pokud zvolíme 
jiné cesty, vydáme se po spirále vývoje. Budeme-li 
chtít obejít překážky, naběhneme si, a problémy si 
nás nadběhnou. Transformace vědomí je propojena s 
obsáhlou vesmírnou koncepcí, s velkým souborem 
dat, které si uvědomíme díky zvyšujícím se vibracím 
planetárního systému. Energie Země se zvyšuje, 
božské jádro každé bytosti se pomalu či rychleji 
přizpůsobuje, konečně se probouzíme z nevědomosti. 
Uvědomujeme si nová planetární těla. Kdykoliv se 
můžeme rozhodnout vydat se cestou necestou, která 
se nezasvěceným jeví jako pouhá bláznivá idea. 
Vášnivé zaujetí zkoumat mysteriózní symboly a sebe 
sama vede člověka k poznání, které by jinde našel jen 
obtížně. Životní čas je škoda promarnit, a nepokusit 
se objevit ve svém nitru skrytý poklad – nektar 
božské moudrosti, především za pomoci intuice 
v souladu s rozumem. 
 
Velký třesk je emanací božské energie, mýlíme se, 
pokud si myslíme, že velký třesk je událost zašlá s 
věky. Velký třesk stále trvá, emanace božského 
vyzařování (plynutí světelné energie) se naštěstí ještě 
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nevyčerpala. Až se tak stane, vše v jediném okamžiku 
– v časoprostorové realitě – zmizí do nicoty. Projektor 
vesmírného vědomí přestane vysílat „pod nebeskou 
klenbu“ fraktální obrazy svých vlastních představ, a 
veškerá geometrie vesmíru se opět stáhne do 
jediného bodu. Ale dokud bude na této planetě žít 
byť jen jeden jediný člověk (vtělené vědomí), tak se 
tak nestane. Bezedná mysl neviditelného, mocný 
Duch ohně, naplňuje své dílo částicemi světla. Sebe 
vědomé světlo disponuje magickou silou, dokáže 
povznést člověka v novou bytost, se skutečně 
svobodnou božskou vůlí. Světlo Slunce je nosičem 
informací, odražené světlo Měsíce je komunikačním 
kanálem mezi planetou Zemí a sluneční tvořivou 
energií. Světlo nikdy nebojuje s tmou ani s temnotou, 
protože temnota je jen nedostatek světla. Nemusíme 
bojovat, stačí kolem sebe každý den šířit dostatek 
osobního světla. Temnota má mnoho podob, je 
součástí každé bytosti. Projevuje se ve formě strachu, 
žárlivosti, závisti, nenávisti, ale i v duševní únavě a 
apatickém „nicnedělání“. Máme však na výběr velké 
množství obranných mechanismů, jedním z nich je 
sebe přijetí, nalezení božské moudrosti ve vlastním 
srdci, a v neposlední řadě projevování vděčnosti za 
vše, čeho se nám v životě dostává. Další možností je 
nemít strach z žádné temnoty, z žádné změny, a 
nakonec ani ze smrti. Odevzdaně přijmout, že sestup 
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ducha do hmoty, dočasný pobyt v hmotné existenci, 
a opětovný návrat ke zdroji, je nedílnou součástí 
koloběhu ŽIVOTA. Nezbývá nám než se vědomě 
snažit, aby jedinečné a neopakovatelné období, kdy 
sdílíme hmotný svět s ostatními vtělenými dušemi, 
bylo nejen pro nás, ale i pro naše nejbližší smysluplné 
a hodnotné. Okořeněné světlem a láskou tak často, 
jak jen to jde. 
 
Definice Velkého třesku je sporná, ale jinou prozatím 
nemáme, nikdo nemáme jistotu v tom, jak si vysvětlit 
prvopočátek všeho. Jsme duchovní bytosti disponující 
inteligentním vědomím, dočasně oddělené od 
Jednoty. Jednotu si představujeme jako kvantové 
vědomí vesmíru, mudrci dávnověku ji nazvali 
kronikou Akáša. Nevíme ale, jak skutečně prvotní 
vědomí vzniklo, ani co existovalo před jeho vznikem. 
A co vše se za podstatou vesmíru vlastně skrývá. 
Přesto nám intuice inspirovaná látkou pocházející od 
zdroje může mnohé napovědět a usměrnit naše 
vědomí a vědění určitým směrem. Je na vás, zda 
budete s látkou v této knize souznít, nebo alespoň 
s částí informací. Je pouze na vás, jakým směrem se 
vydáte, a zda vůbec budete mít potřebu něco na 
svém životě měnit – transformovat. Přesto mohou 
být pro vás tyto řádky inspirací, jak objevit nektar 
božské moudrosti ve svém srdci. Netvrdím, že níže 
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popsaný pohled na vesmírnou realitu, jíž jsme 
součástí, je kompletní, a do posledního slova správný. 
Neustále se vyvíjíme, dozvídáme se stále nové, velice 
kvalitní, ale často i rozporuplné a protichůdné 
informace, hledáme souvztažnosti, a právě z těch je 
třeba vycházet. 
 

Proč zrovna: „Nektar božské moudrosti?“ 
 
Nektar božské moudrosti najdeme úplně ve všem a 
všude, v dobrém i zlém. Světlo je podstatou života, 
vysokofrekvenční paprsky světla mají vliv nejen na 
změny lidského vědomí, ale i na změny, které se 
odehrávají na buněčné úrovni v souvislosti s DNA. Je 
na každém z nás, zda skutečně začneme používat 
božskou vůli, a otevřeme se spiritualitě Nového věku, 
nebo zůstaneme na nižších frekvencích, v závislosti 
na vůli nižšího já. Božskou vůli, ve shodě s mystérii 
života, dokáže použít pouze trénovaná mysl. Pojďme 
si tedy povídat o životě pod vlivem duální vesmírné 
energie, která je světlem i stínem zároveň. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 
 

 

„Země voní sluncem, to povznáší mého ducha. 

Dýchám sílu stvoření. Jsem připraven projít branou 

do dálky. Nebojím se, protože neznámé je mi 

důvěrně známé. Prosím, abych dostal příležitost 

vyjádřit svoji vděčnost.“ 

Matthias Mala 



11 
 

Jak vnímáte realitu kolem sebe? 

 
Zahloubejte se do svého nitra. Co to znamená? 
Všechno jiné, jen ne neustále dokola si ve své mysli 
přehrávat svůj osobní příběh, nekonečné starosti, 
nebo různá nedorozumění, a dívat se do pokřiveného 
zrcadla ve své mysli. Ve svém nitru hledejte svou 
duši. Duši naleznete, pokud se odpoutáte od mysli a 
všetečného ega. Mysl přehrává popis nejrůznějších 
událostí kolem dokola, duše nalézá řešení. Mysl 
pozoruje a komentuje, vypráví vám, proč nejste nebo 
nemůžete být šťastní, dokolečka analyzuje, proč si 
nezasloužíte lásku, neustále vás, nebo někoho jiného 
obviňuje. Skutečně popisuje realitu? Věříte tomu? 
Jde o vaší verzi reality, nebo o pohled někoho zvenčí, 
či snad o zastaralé programy z dětství, tím je skutečná 
realita překrucována. Pokuste se o argumentech, 
které vám mysl neustále předkládá pochybovat. 
Dovolte si pochybovat, neobviňujte se. Přestaňte se 
sebe posuzováním. Nic v minulosti jste neudělali 
„špatně“, neodsuzujte se. Takové nahlížení do nitra 
nemá nic společného s přítomným okamžikem, 
nepřinese vám útěchu. Odpoutejte se od osobního 
příběhu, a zajděte na návštěvu tam, kde sídlí vaše 
duše. Pomyslete na své srdce, řešte životní situace 
srdcem, vaše srdce ví, kým doopravdy jste, vaše pravá 
identita se nachází jedině v srdci. 
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Vědomě se podívejte na to, co děláte právě teď, v 
tuto chvíli. Staňte se přítomným okamžikem, a 
uvědomte si, co všechno máte, tady a teď. Máte život 
ve svých rukou a ve svém srdci. V mysli máte strach, 
pocit samoty a smutku. To vše je pouze ve vaší mysli. 
Rozhlédněte se kolem sebe, je váš strach, smutek, 
nebo samota skutečnou realitou? Odeberte z vaší 
reality ničivé emoce a myšlenky, a podívejte se, co se 
změnilo. Životadárné světlo, které projektuje vaše 
myšlenky do reality, zdá se být jasnější. Život je o 
prožitcích, nikoliv o výsledcích čehokoliv. Projev 
života řídí vaše mysl, uvědomte si to. Sami se vědomě 
rozhodněte, jakou emoci chcete v té či oné situaci 
prožívat, neposlouchejte mysl, nepodřizujete se 
tomu, co mysl vyprodukuje, rozhodněte se srdcem. 
Pokud se dostaví nepříjemná emoce, nepotlačujte ji, 
prostě ji změňte, ať už se děje cokoliv. Ať jsou vnější 
události jakékoliv, nezpůsobují ve vašem nitru emoce. 
Emoce, například strach, nenávist nebo žárlivost 
způsobuje vaše mysl. Někdy se vám může zdát, že se 
emoce objeví dříve než jednotlivé myšlenky, ale není 
tomu tak. Zkuste se v každé vypjaté situaci nezaujatě 
pozorovat. Vaše myšlenky vytvářejí realitu v daném 
okamžiku. Teď nemluvíme o tom, že vytvářejí 
budoucnost, ale také realitu daného okamžiku. Každá 
událost je pouze taková, jak o ní v danou chvíli 
přemýšlíte. 
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Nikdy nedokážete žádnou událost svou myslí zcela 
objektivně zhodnotit, takže vždy vidíte před sebou 
pouze představu své mysli. Pozorujete událost a 
zároveň ji myšlenkově prožíváte. Každou událost 
můžeme myšlenkově prožít několika rozdílnými 
způsoby. Je to naše volba. Většinou ale nevolíme, jak 
situaci prožijeme, jedeme automaticky, podle toho, 
co máme naučeno, podle zasunutých vzpomínek. 
Realita je vždy nějakým způsobem zkreslená, 
podceněná nebo nadnesená. Deset lidí společně 
prožívající stejnou událost, nebudou mít nikdy stejný 
prožitek, stejné reakce, myšlenky a emoce, i když to 
tak někdy může na první pohled vypadat. Každý z 
účastníků události si vytvoří vlastní verzi reality, 
myšlenkami ji upřesní dle svého, a emocemi ji 
dotvoří. Objektivní realita události zahrnuje pouze 
událost samu, ta se odvíjí od vyššího řádu, jde o 
projekci události v její ryzosti a čistotě bez myšlenek a 
emocí. Objektivní realitu si můžeme pro zjednodušení 
představit jako němý film, projekci na plátně, bez 
možnosti podívat se do zákulisí. S ohledem na to, že 
nic není skutečně statické, události stále plynou, 
respektive naše prožívání událostí je o pohybu vnitřní 
energie. Takže pokud vezmeme v úvahu vše řečené, 
tak objektivní realita té či oné události je pro nás 
něco nepoznatelného. 
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Subjektivní realita vzniká pozorováním události, 
přímou účastí – kdy vždy reagujeme myšlenkou a 
emocí, tím pozorované dotváříme k obrazu svému. 
Tak vzniká realita zkreslená, zdánlivá, neúplná, 
hodnocená pocity a domněnkami, vnímaná smysly, 
které jsou nedokonalé. A nyní si uvědomte, že 
všechny tyto možnosti existují zároveň. Čím více 
zúčastněných, tím více možností, tím více realit. 
Někdo má radost z cizího neštěstí, jiný pláče, další je 
šťastný, že se příhoda nestala právě jemu, jiný má 
pocit zadostiučinění, další má vztek na toho, kdo má 
radost, nebo soucítí s tím, kdo pláče. Jeden situaci 
hodnotí pouze podle toho, co zrovna vidí, bez znalosti 
pozadí, aniž by věděl, proč se to děje tak, jak se to 
děje. Druhý hodnotí podle toho, jaký má vztah k 
jednomu nebo k více zúčastněným, podle toho, jakou 
má vlastní představu o tom, co se před jeho očima 
odehrává. Třetí se jen baví a těší se, až to bude 
někomu dalšímu vyprávět. Přenosem se informace 
dále dokresluje a zkresluje, někdy se dokonce zcela 
zásadním způsobem převrátí. A tak bychom mohli 
pokračovat do nekonečna. Pravda je, že si můžeme 
vědomě vybrat, kým v danou chvíli budeme, jak 
budeme soudit a posuzovat, a zda vůbec. Můžeme si 
vybrat, jaké emoce si tím či oním postojem 
způsobíme. Vzpomeňte si, kolikrát za život jste 
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reagovali na nějakou událost tak, že vás to zasáhlo a 
vyvedlo z míry, rozčílilo nebo rozlítostnilo. A následně 
jste se dozvěděli doplňující informace, které situaci 
změnily, a vám nezbylo než říci: „Ale já jsem MYSLEL, 
že je to jinak.“ 
 
Oči se dívají, pozorují, pozorované předávají do 
mozku, mozek zhodnotí, co vidí, ze svého vlastního 
pohledu, mysl vytvoří myšlenku, myšlenka rozechvěje 
energie v těle, tak vznikne emoce. Vše viděné je 
vzájemně propojené s tím, co máme uloženo v 
podvědomí, se vzpomínkami na podobné prožitky, s 
vnitřním přesvědčením, s naučenými reakcemi. Na 
jaké úrovni z výše pojmenovaného prožíváte různé 
události? Kolikrát za život už jste se naprosto 
zbytečně stresovali? Kde je řešení? Zachovat za každé 
situace klid, neutvářet si domněnky, nemít strach z 
výsledku. Prožívat skutečně naplno jen přítomný 
okamžik. Prožitek bude takový, jaká bude vaše 
emoce. Není to obráceně, nejprve je myšlenka, 
potom emoce, a ta utváří hodnotu prožitku. Pouze 
minulé zkušenosti nám předem říkají, jak to či ono 
dopadne, nebo jak se někdo kolem nás zachová. To, 
co nás zastavuje, jsou uložené vzpomínky, jakési 
vzory, z kterých máme poskládanou minulost, která 
nás takto identifikuje, a tím nás také brzdí v posunu 
vpřed. Je možné naučit se vnímat realitu kolem sebe 
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jiným, novým způsobem? Tato kniha vám může 
ukázat cestu, pohledem na svět z širšího měřítka. 
Změnou vnímání reality a změnou myšlení si můžeme 
ujasnit naše životní role i životní postoje, a 
přehodnotit zdánlivé pravdy. A uvědomit si, že 
skutečně objektivní pravda neexistuje. 
 

Božské vědomí – matrice života 

 
Pouze neomezené božské vědomí je spojujícím 
prvkem mezi univerzálními vesmírnými energiemi a 
vším, co je stvořené, zjevené a pravdivé. Ovšem 
s přihlédnutím k faktu, že vše je v neustálém pohybu, 
nic nezůstává napořád stejné, a tím pádem je i ta 
nejprůhlednější pravda neustále podrobována 
průběžným změnám. Naprosto vším stvořeným 
neustále proudí energie. Zdrojem prvotního záměru, 
zdrojem vůle, součástí veškerého života, základním 
prvkem umožňujícím existenci hmoty je BOŽSKÉ 
VĚDOMÍ, nefyzická podstata vesmíru. Je prvotním 
architektem všech vesmírných zákonů a dokonalých 
přírodních systémů. Prvotní záměr musel odněkud 
vzejít, z toho vyplývá, že božské vědomí samo o sobě 
NENÍ energií. Teprve dech stvořitele je energií, která 
nese inteligenci božského vědomí napříč nekonečným 
a nepoznatelným vesmírem. 
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Dech stvořitele je nezničitelná energie, která nese 

vesmírem esence božského vědomí, a to pomocí 

světla, tepla a zvuku. 

Tenkou membránou, jakýmsi spojovacím článkem 

mezi hmotou (projeveným životem) a antihmotou 

(ŽIVOTEM po životě), je božské vědomí. Božské 

vědomí je podmínkou pro vznik matrice života, jejíž 

součástí je základní genetická koncepce. Božské 

vědomí je obsaženo v každé elementární částici. To 

znamená, že je obsaženo ve veškeré hmotě vesmíru, 

přírodě, člověku. To v pravdě znamená, že: 

Spojovacím článkem mezi levou a pravou hemisférou 

je božské vědomí. 

Spojovacím článkem mezi egem a duší je božské 

vědomí. 

Spojovacím článkem mezi racionalitou a intuicí je 

božské vědomí. 

Spojovacím článkem mezi bděním a spánkem je 

božské vědomí. 

Spojovacím článkem mezi životem a smrtí je božské 

vědomí. 
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SMRTÍ ŽIVOT NEKONČÍ 

Spojovacím článkem mezi ateisty a věřícími je božské 

vědomí. 

Spojovacím článkem mezi vědou a mystikou je božské 

vědomí. 

Hmota a antihmota, gravitace a antigravitace, 

částice a antičástice představují základní duality 

projeveného a neprojeveného vesmíru. 

Spojovacím článkem mezi hmotou a antihmotou je 

božská inteligence, která sama o sobě není energií. 

Božské vědomí - JEDNOTA - se projevuje jako energie 

až tehdy, pokud se jako spojovací článek dotýká 

duality vesmíru. Tak vznikají reagující a tvořivá 

energetická pole, která jsou výchozím bodem pro 

holografické uspořádání vesmíru, pro základní 

komponenty/vzory potřebné pro rozvíjení matrice 

života. Božský dech je jedinou pravdivou energií, 

která nese základní vzory matrice života vesmírem. 

Božské vědomí je nezničitelnou inteligencí obsaženou 

v těle vesmíru – tedy ve veškeré hmotě. To znamená, 

že každá elementární částice obsahuje v pravdě 

veškerou inteligenci božského vědomí. 
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Každá elementární částice je zároveň součástí 

božského dechu, každá v sobě obsahuje náboj 

energie. Té energie, která nese základní vzory matrice 

života vesmírem. Tato energie, která je obsažena v 

elementárních částicích, je zároveň nevyčerpatelnou 

hybnou silou vesmíru. 

Takže základními stavebními komponenty vesmíru na 

kvantové úrovni jsou elementární částice/vlny jejichž 

energetický potenciál – náboj – vytváří základní zdroj 

energie pro inteligentní vesmír.            

Každá živá bytost je, ať už vědomě, nebo nevědomě, 

napojena na božské vědomí, a skrze dech božského 

vědomí přijímá vesmírnou energii – tvořivou sílu. 

Vesmírná energie/informace je nesena světlem, 

světlo je život. Základním komponentem světla jsou 

fotony – částice/vlny, které nesou informace (napříč 

vesmírem, planetárním systémem, přírodou). Podle 

kvantové teorie, foton dokonce předem ví, kam letí. 

Světlo je nedílnou součástí základní matrice života 

(genetické koncepce). Víme přece, že vlivem světla, 

určitých vlnových délek světla, může docházet, a také 

dochází, k mutacím, ke změnám informací v DNA. 
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Spojovacím článkem mezi vědomím a podvědomím 

jedince/člověka je božské vědomí. Božské vědomí se 

prostřednictvím člověka manifestuje ve hmotě. 

Bdělé vědomí (levá hemisféra) a podvědomí (pravá 

hemisféra) představují dualitu, zde je božské vědomí 

polarizováno. Polarizací božské energie vzniká ženský 

a mužský princip, projevující se v časoprostoru. Každá 

lidská bytost má vlastní vědomí, centrální božské 

vědomí je takto v časoprostoru roztříštěno, 

pozměněno a odtrženo od pravdy, ale zároveň je 

spojovacím článkem mezi jednotlivými bytostmi 

navzájem. 

Vědomí každé lidské bytosti je spolu-tvůrcem reality v 

časoprostoru. Lidská společenství organizují vnější 

jevy/skutečnosti v trojrozměrné realitě projevující se 

v čase. Jinými slovy – transformují energii, skrze srdce 

a mysl, ve viditelný svět plný událostí, pohybu a 

změn. To, co se ve světě děje, to, co vidíme kolem 

sebe, je produkce lidského vědomí projevená skrze 

kolektivní vědomí celku. To, co nevidíme, je podstata 

skryté vesmírné hry, která se odehrává na 

elementární úrovni projevené reality. 

Vše, co je projevené, tvoří dokonalý systém. Uvnitř 

tohoto kosmického systému, uvnitř božské matrice, 
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se nachází inteligence lidského vědomí. Podílíme se 

na stvoření světa svými sny, vášněmi, přáními a 

touhami, vnímáme tento svět svými smysly. Smysly, 

které jsou omezené, a nedovolují nám vnímat 

božskou, dnes už můžeme říci: kvantovou sílu v celé 

své universálnosti, věčnosti a nekonečnosti. Snažíme 

se pochopit, že veškerý svět existuje uvnitř nás, že 

jsme na jemnohmotné úrovni propojeni s tvůrčí 

podstatou, a používáme k tvoření stejný tvůrčí 

potenciál. Transformace vědomí je skrytá ve způsobu 

NAZÍRÁNÍ na projevenou realitu. Tvůrčí potenciál, 

který je skrytý v lidském vědomí, je nastaven tak, že 

vše je možné, vše už tu jednou bylo, a to, co teprve 

bude, je zrcadlením toho, co už je projeveno. 

Přítomný OKAMŽIK je to jediné, co máme. Vše, co 

před sebou vidíme, tady a teď, je jen: OKA - MŽIK. Než 

stačíme zaregistrovat přítomnost, v OKA - MŽIKU se 

změní na minulost. 

Přítomnost znamená: „JÁ JSEM“. 

Svět je v pohybu, a má pro nás nachystané nové a 

náročné požadavky, a pravdou je, že málokdo z nás 

dokáže přijímat změny s naprostým klidem, nezbývá 

nám, než se to prostě naučit. Především umět vidět 

budoucnost v přívětivých barvách, a dokázat se 
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orientovat v probouzejícím se spirituálním prostředí, 

přizpůsobit se. To od nás vyžaduje přicházející, ale 

prozatím ne příliš viditelný, Zlatý věk, který je 

součástí našeho dalšího vývoje. Za součást hvězdné 

brány, která nás povznese do vyššího vědomí, 

můžeme považovat energetická centra našich těl – 

čakry. Povzbuzující je, že až se nám podaří vyčistit, 

sjednotit a otevřít tato energetická centra našich těl, 

potom se konečně staneme požehnanými, a 

sjednotíme se s energií hvězdné brány planety Země. 

Druhou podmínkou je, zavrhnout všechna nefunkční 

dogmata, především ta založená na strachu, a 

nahradit je vším, co se slučuje se sebeúctou a 

s energií Lásky, ať už je to cokoliv, od malých 

drobností, až po velké věci. Třetí podmínkou je, 

naučit se radovat z božské přítomnosti nepodmíněné 

Lásky. Skutečně se radovat, a radost plně procítit. To 

znamená: naučit se radovat ze života. Jedině 

v nepředstírané pokoře ve splynutí s Jednotou 

poznáme, že životní události, ať už jsou jakékoliv, 

mají vždy mírumilovná řešení. Pravděpodobnost 

událostí, vztahujících se k očištění Země, které nás 

ještě čekají je různá, ale v každém případě je pravdě-

podobná, vše se bude vyvíjet od současného stavu 

kolektivního vědomí, na tento stav ale můžeme mít 

nezanedbatelný vliv. My všichni. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Krása se nedá uchovat, nýbrž se musí vždy znova 

oživit. Uschovaná krása je jen odlesk krásy. Krása, 

která žije, je božská. Kdo chce spatřit bohy, musí se 

dívat božskýma očima. To je pohled lásky.“ 

Matthias Mala 
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Vesmírné dimenze, paralelní reality 
 

Čas, který je propojen s třetí dimenzí, jakoby se 
neustále zrychloval, jakoby nás posouval do poněkud 
složitějšího vnímání reality. Některé názory tvrdí, že 
v okamžiku, kdy se zastaví čas, se přesuneme ze 
čtvrté dimenze do páté. Což je pro mnohé z nás velice 
obtížně představitelné. Pátá dimenze ale není odlišná 
realita, do které se dostaneme jakýmsi náhlým 
skokem. Svět, ve kterém žijeme, kde vnímáme hmotu 
jako pevnou a spojitou strukturu, popisujeme jako tří 
rozměrnou realitu plus čas, realitu, kterou nazýváme 
časoprostorem. Smyslové vnímání je určujícím 
faktorem pro to, jak vnímáme svět kolem sebe. 
Schopnost našeho vnímání určuje, v jaké dimenzi se 
nacházíme, přechod ze třetí do páté dimenze je 
pouze o způsobu vnímání reality. Žádné dimenze 
nejsou od sebe oddělené, stále se jedná o jeden a týž 
prostor, kde jedna realita překrývá druhou, pouze z 
našeho nevědomého pohledu. Pojmenování různých 
dimenzí se odvíjí pouze od schopnosti vnímání 
různých frekvencí. V podstatě existuje pouze jeden 
vesmír, jedna realita, odlišnosti vytváří naše vědomí. 
Což není úplně přesné, odlišnosti samozřejmě 
nevytváří, je to přesně naopak – odlišnosti není 
schopné vnímat. Pěti smysly vnímáme jen nepatrnou 
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část kompletního vesmíru, frekvence, na jaké je 
nastaven náš mozek, nám neumožňují vnímat celek. 
 
Přechod do jiné dimenze, například z 3D do 5D, je 
záležitostí rozšiřování vědomí, aktivací „spících“ částí 
mozkových kapacit, kdy dochází k (dočasnému) 
odstranění neprůhledných závojů, které nám 
zabraňují vidět a vnímat celek v širším spektru. 
Realitu 3D není možné „zničit“, nebo z ní vystoupit. 
Pokud naše vědomí bude schopno vnímat v rozmezí 
5D, ostatní reality, ani ty s nižší frekvencí, nikam 
nezmizí, stále zůstanou součástí celku. Nejde tedy o 
přesun našich fyzických těl do jiného, kdoví jak 
vzdáleného prostoru. Můžete zůstat sedět stále na 
jednom místě, a nikam se fyzicky nepřesunete, přesto 
se ocitnete „jinde“ díky zvyšování osobních vibrací. 
Vnímání světa má zkrátka své vibrační hranice, nikoliv 
hranice jakkoliv fyzické. Úrovně jiných dimenzí 
musíme pochopit a uchopit smyslově, energeticky se 
přizpůsobit jinému vnímání, vibračně se sladit s 
určitými frekvencemi, které tyto reality vymezují. To, 
že nevnímáme ostatní dimenze, máme nastaveno 
díky filtraci našeho mozku, který není schopen 
pobývat v PRAVDĚ, v trvalém božském vědomí. 
 
Patrně si neumíme dostatečně představit, jak velký je 
rozdíl ve vnímání ve 3D nebo v naprosto odlišné 5D. 
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Potenciál možností v realitě 5D je tak velký, že 
nepřipravenost může způsobit pro vědomí jedince 
velký šok, a tím i neschopnost okamžitě se jiné 
frekvenční hladině vnímání přizpůsobit. Obtížně se to 
vysvětluje, ale pokud máte zkušenosti s takzvaným 
astrálním putováním, kdy je vaše vědomí krátkodobě 
předsunuto do jiné dimenze, určitě si vzpomenete, 
jaký to pro vás byl šok v okamžiku, kdy se vám poprvé 
podařilo odpoutat své vědomí od fyzického těla. 
Charakter jevů a událostí vnímaných na vyšší hladině 
frekvencí je v tomto stavu naprosto odlišný, například 
sled událostí jsme schopni vnímat nelineárně, 
podobně jako ve snu. Nemluvě o tom, že prostor je 
tvarován přímo před očima, bez časové prodlevy, v 
závislosti na kvalitě a posloupnosti jednotlivých 
myšlenek. Pouze postupným zdokonalováním je 
možné zážitky během odpoutání a přechodu do 
jemnohmotného světa zdokonalovat. 
 

Meditace nás připravují na probíhající změny 
 
Portály do páté dimenze můžeme jako jedinec občas 
otevřít, vstoupit tam, chvilku tam pobýt, vystoupit, 
portál zavřít a vrátit se zpět do časoprostorové 
reality. Trvale „žít“ v páté dimenzi, v plném vědomí, 
jak si mnozí poutníci představují, není (prozatím) 
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možné. Jsme jeden celek, jeden organismus, a dokud 
se do páté dimenze „nepřevibrujeme“ jako jedno 
tělo, zůstaneme na frekvenci reality, kterou jsme jako 
celek schopni běžně vnímat. Jako jedinec můžeme 
procvičovat a zdokonalovat své smysly (zrak, sluch, 
čich, hmat a chuť), aktivovat šestý smysl, tím posílíme 
své prostorové vnímání. Můžeme provádět různá 
duševní a tělesná cvičení, meditovat a zvyšovat své 
vibrace, to jsou právě ty okamžiky, kdy dočasně 
otevřeme portál „do jinam“, ale vždy se musíme 
vrátit zpět. To jsou situace, kdy jsme osobně přítomni 
setkání různých realit, v různých časech, situace 
platné pro vibrační frekvence, na které se občas 
energeticky napojíme. Můžeme zdokonalovat 
schopnost lucidního snění, astrálního putování, a 
nejrůznější dimenze zkoumat, ovládat tvůrčí sílu své 
mysli, a zároveň těla, ale opět se vždy musíme vrátit 
zpět, a stát nohama pevně na zemi. 
 
Třetí dimenze nevstoupí do dimenze páté, vše je 
přítomno zároveň, hranice vymezuje naše vnímání. 
Vnímání jiných dimenzí musí vycházet, mimo jiné, 
také ze srdce, tím zvyšujeme své vibrace. Jde o 
transformaci vědomí a mysli, přechodu do vibrací 
páté dimenze musí předcházet spirituální a duchovní 
rozvoj celé společnosti. Duchovní probuzení musí 
získat svou stabilitu v celku, což nás ale nesmí odradit 
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od procesu osobního duchovního rozvoje. Částečné 
odpoutání od současného světa docílíme, pokud 
vědomě snížíme polarizování na zlo a dobro, a 
ukotvíme své vnímání, myšlení a konání na frekvenci 
LÁSKY. A pokud tuto definici přestaneme považovat 
za pouhou frázi. Duchovní probuzení celku probíhá, 
ale je nestabilní, jako jedno tělo nemáme zatím 
soudržnost, pevnou vzájemnou oporu, abychom 
udrželi náš svět na této tvořivé frekvenci, která se 
sice přibližuje božskému vědomí, ale ještě ani zdaleka 
jej nemůže dosáhnout. V platnosti zůstává, že 
přítomnost vytváří podmínky pro budoucnost. Pokud 
se nad tím zamyslíme, tak kvantový skok – náhlá 
transformace vědomí, bez postupného – plynulého 
přechodu, by uvedla svět ve skutečný chaos. 
 

Nikoliv v tom smyslu, že by se svět stal „chaosem“, 
náhlé otevření portálu do 5D by většina bytostí prostě 

bez přípravy neustála. 
 
Představte si, z pohledu nepřipraveného poutníka, že 
jste zcela inteligentním živočichem, konkrétně rybou, 
žijící v hlubinách oceánu, vaše bytí je závislé a 
projevuje se v energetickém propojení na druhové 
vědomí. Znáte pouze oceán, a to ještě ke všemu jen 
jeho nepatrnou část. Nemáte nejmenší ponětí o 
existenci souše, přírody a světa rozprostírajícího se 
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mimo vědomí oceánu. Najednou se dostanete na 
zcela neznámou souš, kde pro vás a vaše druhové 
vědomí platí naprosto rozličná pravidla, zažijete šok, 
a jen obtížně se přizpůsobíte, pokud vůbec. Teď si 
podobnou situaci představte z pozice připraveného 
poutníka, příběh je ve své podstatě stejný, také jste 
inteligentní bytostí, avšak vaše duchovní vnímání je 
rozšířené. Nejste rybou žijící pouze v hlubinách 
oceánu. Jste delfínem, který je pánem doma – ve 
vědomí oceánu, ale občas navštěvuje jiný svět mimo 
oceán, dokonce se přímo setkává s bytostmi jiného 
druhu – s lidmi. A dokonce s nimi dokáže 
mimosmyslově komunikovat. Pro našeho pokusného 
delfína – připraveného poutníka – by tedy přechod z 
jedné frekvence vnímání, z jedné reality do druhé, 
nebyl až takový problém. 
 

Transformace vědomí je o změně vibrací, kterým se 
musí naše bdělé vědomí, a potažmo i fyzická těla 

postupně přizpůsobit. 
 
Duchovní probuzení máme přijmout jako skutečnost, 
která se děje, ale bez připoutání, fantazírování a 
smutnění nad tím, že se vše odehrává pomaleji, než 
by si mnozí přáli. S tím souvisí, že úpěnlivé snažení 
nám nikterak nepomůže předběhnout změny, které 
probíhají na úrovni změny vibrací planety Země. 
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Postačí, pokud si tyto změny budeme uvědomovat a 
přizpůsobovat se, jako jedinci tento globální proces 
neurychlíme, ale můžeme jej vydatně podpořit a to je 
podstatné. Země zvyšuje své vibrace a naše těla, mysl 
a smysly se přizpůsobují. Probuzení znamená být v 
souladu se změnami, které probíhají na galaktické 
úrovni, uvědomovat si tento proces. Podívejte se 
upřímně na své ego, a poté na svou duši, a odpovězte 
si poctivě na otázku, zda jste schopni BÝT v jednotě se 
všemi bytostmi. Tak poznáte, do jaké míry je 
otevřené vaše srdce. Veškeré bytí je jakési divadelní 
představení, božské jádro v nás je zároveň 
scénáristou, dramaturgem i hercem. Aby mohlo 
divadlo fungovat, musí se všichni zúčastnění zapojit 
do nového scénáře jako jedno tělo. Některé části 
starého scénáře, již nefunkční paradigmata, je 
zapotřebí přepsat, upravit v souladu s vědomím 
planety Země, a herce naučit postavit se ke svým 
rolím s plnou odpovědností – naučit se sebeovládání, 
stát se vědomým, dávat a brát stejnou měrou. 
 
Pokud se na probíhající galaktické změny díváte 
střízlivě, a ani kolem roku 2012 jste neuvěřili v 
nejrůznější zmatečné informace, potom vnímáte 
transformaci vědomí jako přirozenou součást vývoje, 
kterou jako lidstvo procházíme. Patrně v tom případě 
netrpíte ani duchovní kocovinou, či jinou spirituální 
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krizí. Vše se děje cyklicky, proces, kterým procházíme, 
zažily před námi, v různých podobách, mnohé další 
civilizace. Dějiny planety Země, které stále ještě jsou 
prezentovány v učebnicích dějepisu, jsou ve 
skutečnosti jistě mnohem pestřejší, než je běžně 
známo, a než si vůbec dokážeme představit. Ačkoliv 
představit si už dokážeme mnohé, pokud sledujeme 
poslední archeologické, a potažmo i geologické 
výzkumy, případně výzkumy nově se objevujících 
pyramid po celém světě, a mnohá další fakta, která 
nesouzní s obecně přijímanou historií lidského rodu. 
Popravdě je nepochopitelné, proč už se dávno 
učebnice dějepisu nepřepisují. 
 
Nezapomínejme tedy žít své „obyčejné“, každodenní 
životy. Zachovejme si otevřené vědomí, pokud možno 
na úrovni pozitivního vnímání životadárného světla a 

v bezpodmínečné LÁSCE. 
 

Realita je Bůh – Bůh je realita 

Tvořivost vesmíru nás nenechává v klidu, ani otázky 

týkající se božské síly obsažené v každodenní 

proměnlivosti viditelné reality, síly, kterou toužíme 

ovládnout. Zároveň se tvořivé podstaty, nebeského 

víření, jehož jsme součástí, tolik obáváme. Obáváme 
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se, pokud toužíme tuto sílu ovládnout z pozice ega, 

nikoliv z pozice duše. Občas si božskou sílu, 

projevující se v dualitě, stále ještě spojujeme 

s trestající silou. Potřebujeme více trpělivosti, více 

důvěry, abychom skutečně uvěřili, že transformace je 

o POHYBU, o vědomém posunu vnímání reality a 

skutečné božské síly v nás. Mocnosti nám vnucují, že 

se musíme přizpůsobit požadavkům doby. Posun 

vědomí ale znamená, že svět kolem nás, svět forem, 

můžeme učinit flexibilním, nemusí to být naopak. 

Představujeme si, že realita (božská vůle) se stane 

tvárnou a poddajnou, až opustíme staré, omezující 

ideje a (zaostalá) přesvědčení. Ovšem napojit se na 

transformační vlnu, skrze vnitřní signály, není 

jednoduché, přestože mnohá spirituální tajemství leží 

nám všem přímo před očima. Až sami sebe 

přesvědčíme a uvěříme, věci se začnou dít tak, jak si 

představujeme. Zásadní je vnitřní přesvědčení, které 

se pro nás stane svaté od rána do večera. Je nutné 

přesně vědět, co vlastně chceme. Na vnitřním 

přesvědčení vše stojí i padá. Náš vnitřní signál, slovo, 

představa nebo vizualizace, je v každém okamžiku 

v pohybu, osciluje v prostoru bez hranic. Prostor není 

nehybný, ani prázdný, je naplněn duchovní esencí, 

inspirativní, božskou tvůrčí silou (skrytou realitou), 

kterou obyčejně nedokážeme vnímat. Nevidíme naše 
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zašifrované myšlenky rezonovat v prostoru kolem 

nás, ale víme, že existují v podobě kvantových vln. 

Realita (Bůh) skrývá mnoho tajemství, a každé 

tajemství má svoje další tajemství, a tak to pokračuje 

až do nekonečna. 

Prostor sám je tajemná látka, která vše spojuje 

dohromady. Prostor je všude kolem nás – chceš-li to 

největší tajemství skrýt – vystav je všem na oči. 

Mylně se domníváme, že prostor mezi námi a jiným 

objektem, nás od objektu odděluje. Je to přesně 

naopak. Zdánlivě prázdný prostor je zároveň silou, 

která pokud by neexistovala, jednotlivé komponenty 

vesmíru, by se od sebe vzdálily, protože by ztratily 

svou přitažlivou sílu. Prostor je v každém okamžiku 

proměnlivou databází informací. Prostřednictvím 

prostoru, a POHYBEM v prostoru, vnímáme svět, 

přírodní energie, energie druhých osob, informace 

minulosti i budoucnosti. Jakmile začneme vnímat 

"vyšší" signály oscilující prostorem, který jen zdánlivě 

vnímáme jako prázdný, postupně se vcítíme do 

nového pojetí reality (božského vědomí). S tím souvisí 

příjem a výdej energie, energie nesmí stagnovat. 

Každý náš pohyb neustále proměňuje kvantové 

vědomí vesmíru. 
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Kvantová pole vědomí (nebeské obrazy našich 

myšlenek) si mylně představujeme někde v dalekém 

vesmíru, proto máme dojem, že jsou pro nás 

nedosažitelná. 

Vyjděte ven, někam do přírody, zastavte se na místě, 

kde budete mít široký rozhled do krajiny. Dobře se 

kolem sebe rozhlédněte, prohlédněte si krajinu 

kolem sebe, zadívejte se také na oblohu. To, co vidíte, 

je hmotný svět, částice vibrující na určité frekvenci, 

shloučené do jednotlivých hmotných objektů. Od 

zrnka písku až po ten největší strom. Nyní si 

představte, že prostor kolem vás zvyšuje obrátky, 

osciluje stále větší rychlostí. Vše, v dosahu vašeho 

zraku, se postupně ztrácí, vše se mlhavě rozplývá. 

Stále větší oscilace způsobí, že veškerá hmota kolem 

vás se rozloží na jednotlivé kvantové komponenty. 

Díváte se kolem sebe a postupně vidíte jen prázdno 

bez viditelné hmoty. Vidíte prázdný prostor. Tento 

prázdný prostor ale NENÍ PRÁZDNÝ, je nasycen 

neviditelným pohybem kvantových vln. Zápis okolní 

krajiny se nikam neztratil, jen se proměnil v pulsující 

energii, kterou již není náš zrak schopen zaznamenat. 

Znamená to, že v této vizi je krajina stále kolem vás, 

jen má podobu energetické informace? Dá se to tak 



35 
 

zjednodušeně, pro představu říci. Barevná krajina, 

lesy a kopce v dálce se pouze proměnily ve vlny 

energie, oscilující mnohem vyšší vibrací, než je 

vibrace vašeho těla, které zůstalo v tuto chvíli, v této 

vizi osamoceno. Prázdný prostor před vámi má nyní 

povahu neomezené nuly - představuje počátek, 

nepřítomnost viditelné formy (kvantity, kvality, 

hmoty). Nula je přes svou zdánlivou nehybnost 

počátkem pohybu, počátkem všeho víření. Nic 

nevidíte, přesto je vše stále na svém místě. Pokud si 

v tomto okamžiku dokážete krajinu opět živě 

představit a přesně pojmenovat, oscilace, které 

kolem vás stále probíhají, sníží své obrátky a hmota 

krajiny se obnoví přímo před očima. Představou a 

slovem učiníte POHYB, rozvíříte zdánlivě klidnou 

hladinu té části prostoru, která je kolem vás, je vaší 

představou reality (Boha). Pokud si dokážete 

představit krajinu naprosto živě v jiné podobě, 

prostor se přizpůsobí nové představě. 

Možná si právě říkáte, co s tím má společného váš 

osobní život. Změny probíhají na globální úrovni, a 

velmi záleží na tom, jak se každý z nás dokážeme 

těmto změnám přizpůsobit. Bonusem pro nás je, že si 

touto cestou můžeme začít zpětně uvědomovat, na 

jakém základě jsme si doposud utvářeli naše životy. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Jsem svůj nejlepší přítel. Jestliže selžu v přátelství 

se sebou samým, selžu v přátelství k ostatním. Aby 

byl člověk hoden lásky, neznamená to být milován 

ostatními, ale milovat sám sebe. To je předpoklad.“ 

Matthias Mala 
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Je nové pojetí představivosti a tvoření, takto 

doslovně, reálné? Jde především o uvědomění, že 

realita a prostor je jedna a táž tvárná hmota. Zrovna 

jako realita a Bůh je jako dva v jednom. 

A božská síla? 

Božská síla je gravitace – přitažlivost – láska. 

Přesně takové pojetí tvoření je možné, avšak na 

vyšším stupni duchovního rozvoje. Tvárná hmota 

světa kolem nás je utvářena vyšším vědomím. Náhlé 

záblesky intuice, které si čas od času uvědomujeme, 

nejsou ničím jiným, než schopností vnímat informace 

z prostoru kolem nás. Kvantové vědomí není od nás 

odděleno, jsme součástí proudu informací.  

Představte si, že pracujete na nějakém projektu, o 

kterém víte pouze vy. Máte v hlavě a možná i na 

papíře nějaký revoluční objev, patent, který je 

ojedinělý. Z nějakého důvodu ale svou práci odložíte 

do „šuplíku“, a tam bude uzavřená několik měsíců. 

Váš patent ale současně existuje v prostoru, v podobě 

informace. Na druhém konci světa někdo jiný 

přemýšlí podobně jako vy, dostane dokonce stejný 

nápad, a ten nápad si nechá patentovat. Tak dojde 

k realizaci původně vašich představ uzavřených 
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v šuplíku. Někdo jiný dokázal do své mysli stáhnout 

informace z kvantového vědomí – složku s vaším 

nápadem v podobě kvantového zápisu. Podobně to 

funguje, pokud na někoho intenzivně myslíme, a 

dotyčný nám v ten okamžik zatelefonuje. Mysl 

dotyčného odečetla z prostoru informaci, v podobě 

naléhavého vnuknutí. 

Pro vědomé vytváření reality vlastního života ale 

pouhé vědění, jak TO funguje, nestačí. Realitu 

vytváříme tím, čím jsme, tím, jak myslíme. Tvoříme 

v každém okamžiku, každou myšlenkou, emocí, 

představou a pohybem. A samozřejmě také zvukem. 

Zvuk slov se na neviditelné úrovni rozezní, a tato 

energie se dotýká lidí kolem nás. Zvuk našich slov 

vytváří v prostoru ozvěnu, a ta se zas dotýká ve 

zpětné vazbě nás samých. Také v rytmu slov je skrytá 

velká síla, vzpomeňte, kolik krásných písní vás za život 

nejednou oslovilo a hluboce ovlivnilo. 

Pokud například studujete něco složitého, a ne všemu 

rozumíte, přečtěte nebo přeříkejte si danou látku 

několikrát za sebou NAHLAS. A hledejte znamení ve 

zvuku, v rytmu slov, podobně jako když posloucháte 

poezii, nebo krásnou píseň. 
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Pronesená slova jsou zvuky, které vytváří proudící 

vlny energie, tímto způsobem se slova stávají součástí 

procesu tvoření. Už myšlenka sama o sobě je tvořivá 

vibrace. Každý zvuk obsahuje nějakou informaci. Zvuk 

je mechanické vlnění šířící se prostorem. Působí na 

hmotu, vibruje, kmitá, šíří se všemi směry, vytváří 

dynamické procesy. Vše kolem nás je tvořeno energií 

vířících atomů – každý jeden atom vydává svůj vlastní 

zvuk. Vše má vlastní zvuk, který je tvořen uskupením 

neslyšitelných tónů v pohybu atomů tvořících určitou 

hmotu, strukturu. Během dne vyjádříme slovy mnoho 

myšlenek, zvuk nahlas pronesených slov a vět, které 

vycházejí z našich úst, úzce souvisí s procesem dechu. 

A dech, jak víme, je vyjádřením života, souvisí se 

zrozením a se smrtí, účastní se procesu transformace. 

Novorozenec se v prvním okamžiku života nadechne, 

a jeho prvním projevem ve světě hmoty je zvuk – 

dětský pláč. Ústa jsou mystickou bránou, spojující nás 

s pozemským světem. Schopnost dechu je úzce spjata 

se schopností mluvit, dorozumívat se, vyjadřovat kým 

jsme, proč jsme sem přišli. Emoce také souvisí s 

dechem, s duševním stavem a psychikou. Pokud jsme 

rozrušení, nedostává se nám dechu, nemůžeme 

mluvit, ztrácíme vitalitu a energii. 
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Pokud mluvíme, neuvědomujeme si, že jednotlivá 

slova jsou složena z od sebe oddělených písmen. 

Každé písmeno má mystický význam. Mluvením, ať už 

vědomě nebo nevědomě, přetváříme myšlenky 

pomocí dechu do zvuku. Zvuk našich slov, nesoucí se 

prostorem, se podílí na procesu tvoření. Vyslovujeme 

slova složená z písmen, a neuvědomujeme si, jemné 

mezery mezi písmeny, prostor mezi písmeny je 

vyplněn dechem, posvátná písmena se díky našemu 

dechu, díky pohybové energii, zhmotňují jako 

zrcadlové obrazy v neviditelném prostoru, kde vytváří 

náš energetický, holografický podpis. Slova utváří náš 

svět, spojují naše srdeční centrum nejen se světem 

fyzické hmoty, ale také s okolním prostorem, a tento 

prostor je součástí celku - Jednoty. Srdeční centrum 

není založeno na rozumové složce, nepoužívá rozum, 

ale pouze cit. Mluveným slovem se podílíme na vývoji 

vesmíru, otázkou je, zda převážně energetickými 

vlnami lásky a radosti proměněné ve vitalitu nás 

samých, vitalitu Země, a rodné galaxie. Jsme nedílnou 

součástí reality, která zároveň představuje božskou 

mysl rozdělenou do menších komponentů. Všichni se 

tak podílíme na holografickém obrazu minulého, 

současného a zároveň budoucího vesmíru. 
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Sjednotit myšlenky, emoce a představy do jediné 

formy, (a stejným směrem řídit pohyb), formy, jejíž 

obsah zůstane v našich úvahách od rána do večera 

neměnný, zdá se být pro mnohé z nás nadlidským 

výkonem. Především pokud neusilujeme o to, aby 

naše slova vnášela do prostoru energii srdce a 

upřímné mínění duše. Uvědomujeme si, že ve své 

podstatě, teoreticky, je to jednoduché. Ale díky 

vžitému vnímání světa je praktické tvoření tímto 

způsobem pro nás obtížné. Občas v sobě například 

zadržujeme potřebu, pojmenovat věci tak, jak je 

skutečně cítíme. Často máme strach vyjádřit své 

skutečné mínění, to v nás vyvolává vnitřní rozpory. 

Pokud zůstaneme u představy pohyblivého, tvořivého 

prostoru kolem nás, bez ohledu na to, jak definují 

realitu obecně platná, vědecká poznání, otevřeme 

prostor pro skutečnou transformaci. Pravda jednoty 

universa je pochopitelná jedině osobní účastí, jedině 

díky osobním zkušenostem, kdy vědomě přestaneme 

lpět na zastaralých jistotách. Záblesky inspirace 

chápeme běžně pouze například v umění. Žasneme 

nad tím, jak dokáže hudební skladatel, malíř nebo 

básník vytvořit nádherné dílo. Neuvědomujeme si 

ale, že podobné schopnosti jsou zakódované v každé 

lidské bytosti. Případně tomu prostě nevěříme. 
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Nevěřit v zlatý nektar božské moudrosti, uloženém 

v našich srdcích, je ta největší obtíž, která nám brání 

ve svobodném a smysluplném tvoření. 

Uvědomujte si prostor kolem sebe všude, kde jste, 

všude kam přijdete. Představte si, že jdete k někomu 

na návštěvu. V okamžiku, kdy vejdete do místnosti, 

můžete v jejím prostoru vnímat náladu, jaká zde 

panuje. Jsou tóny nálady, myšlenek nebo emocí, 

které zde panují, čisté? Jaké obrazy emocí vnímáte? 

Pokud vnímáte neharmonické tóny, je na vás, zda 

v tomto prostoru zůstanete, a necháte se okolními 

vibracemi ovlivnit. Podobně uvažujte, než k sobě 

domů, do vašeho osobního prostoru pozvete vaše 

přátele nebo dokonce neznámé osoby. S každou 

osobou přichází do vašeho domova také energetické 

vyzařování, které, pokud není zrovna pozitivní, 

zůstane u vás doma nějaký čas působit. Nehledě na 

to, ale to už je záležitost poněkud magická, že někdo 

může kolem sebe zadržovat energetické shluky 

nejrůznějších negací, kterým se v magii říká: 

energetické larvy. Velice negativní lidé si během času 

vytváří kolem sebe energetické chuchvalce, které si 

žijí svým vlastním životem. K životu ale potřebují 

negativní energii, takže svého nositele tyto astrální 

larvy podporují v jeho sebezničujícím jednání a 
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myšlení. Takto se na energetické úrovni vytváří 

bludné kruhy, z kterých se člověk dostane jen 

skutečným uvědoměním, pevnou vůlí a vědomou 

prací na sobě. Všechny cesty k duševní, psychické, a 

tím i životní rovnováze začínají vždy směrem od nás, 

od našeho nitra směrem ven, od pečlivého a 

upřímného sebepoznání. Bez neustálého odsuzování, 

ukvapeného posuzování a bez připomínání si 

jakékoliv viny. 

Vesmírná hmota je jen viditelnou a hmatatelnou 

manifestací zhuštěných vlnových forem, je projevem 

božské tvořivosti. Mnozí z nás se vyhýbají slovu Bůh, 

protože si tento pojem spojujeme s pověrčivostí, s 

naivními představami bytosti podobné člověku. Bůh 

nemá lidské vlastnosti, a zároveň je vším, čím je 

člověk – to je boží dichotomie. Zdroj, stvořitel, 

absolutní princip, tao, pole, energie, kosmické nebo 

kvantové vědomí, bezpodmínečná láska, posvátná 

přítomnost. Realita je Bůh, protože vše je energie, a 

Bůh je vše, co existuje. Vše je stvořeno z počátečního 

hvězdného prachu, každý atom světa má vlastní 

paměť, a vše je navzájem propojeno – skrze kvantové 

vědomí vesmíru. Prastarým civilizacím to bylo známo 

i bez moderní vědy v podobě kvantové fyziky – akáša, 

hvězdný éter, nadpozemská hudba sfér. 
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JHVH – tetragram – Jod, HE, Vav, HE 

Toto jsou čtyři písmena nevyslovitelného jména 

božího. Přeloženo: „Jsem, který Jsem.“ Já jsem vše, co 

kdy bylo, je, a bude, se týká každého z nás. 

V meditaci klidu a vhledu můžete v duchu opakovat 

jméno boží pro svou ochranu nebo duševní pohodu 

v této podobě: Během nádechu vyslovte v duchu, 

dlouze a pomalu: J-á-h. A během výdechu opět 

dlouze a pomalu vyslovte: V-e-j. Toto opakujte po 

dobu několika minut, dokud neucítíte vnitřní klid. 

Nejlepší je prociťovat energii jména božího před 

spaním, nebo těsně po probuzení. 

 

Holografický model vesmíru 

 
Hmota existující v prostoru, časoprostor v celé své 
nekonečnosti, je uspořádán fraktálně. Od mnohosti 
tvarů přírody krásné planety Země až po galaxie. 
Fraktálně jsou v morfických polích uspořádány také 
veškeré informace o historii vzniku života, o vývoji 
civilizací na planetě Zemi, o životě každé duše, která 
kdy pobývala ve hmotě, v těle člověka. Každý bod 
časoprostoru je navždy zaznamenán ve fraktálním 
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uspořádání vesmíru. Současně si model vesmíru 
představujeme jako holografický. 

V trojrozměrné realitě jsme individuálními entitami, 

které zde zastupují podstatu vesmírné jednoty, tak 

jsou lidské bytosti vnímány na základě moudrosti 

našich předků, a nově také na základě vědeckých 

náhledů do kvantového světa hmoty. Viditelná 

fyzická realita (hmotný svět) a vesmír (neomezené 

universum) se vzájemně podmiňují. Oddělenost od 

celku je na určité úrovni iluzí, mezi vším, co existuje, 

je vzájemná spojitost, která se projevuje na 

neviditelné úrovni reality, přesahující obyčejné 

vnímání. Běžně vnímáme sami sebe odděleně od 

celku, protože vnímáme jen nepatrnou část fyzické 

reality. V podstatě jsme nedílnou součástí nedělitelné 

jednoty, naše pozemské bytí je součástí vesmírného 

hologramu – vesmírné super-projekce, kde každý z 

nás máme uložen osobní holografický profil, osobní a 

zcela kompletní data. Tyto novodobé úvahy vychází z 

předpokladů, že na úrovni kvantového vědomí jsme 

součástí všeho, co existuje, jsme součástí každého 

atomu, který se oddělil od „nultého bodu“ během 

okamžiku Velkého třesku. Teorie Velkého třesku 

vysvětluje vznik hmoty, energie, prostoru, času a 

vědomí, (lepší vysvětlení zatím nemáme). Vše, jak 
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nahoře tak dole, se navzájem ovlivňuje, s tím souvisí, 

že každá myšlenka předchází projevenou hmotu 

v časoprostorové realitě.  

V  modelu holografického vesmíru, který je zároveň 

fraktální, není nic od sebe odděleno 

Rozdělíme-li vesmír na menší jednotky, nedostaneme 
odlišné části, ale pouze zmenšené celky, které mají 
jednotnou, fraktální podstatu. Opačně můžeme říci, 
že smrt, nebo zánik hmoty, znamená pouze konec 
oddělení od celku a návrat k Jednotě. Vesmírný 
super-hologram je projekce, na které se podílíme 
vlastním vědomím. Všechny úrovně vesmíru, všechny 
paralelní reality se vzájemně prolínají, všechny 
pocházejí ze společného zdroje. Každý atom má 
vlastní vědomí, ať už atom v našem mozku, nebo 
atom hvězdy vzdálené miliony světelných let. 
Všechny atomy, a všechny subatomární částice, 
vytváří v hlubším řádu vesmíru vzájemně propojenou 
pavučinu. Částice jsou, podle teorie kvantového pole, 
koncentrace energie, místní projev kondenzovaného 
pole, energetické shluky, které vznikají a zanikají, mají 
proměnlivou individuální povahu, vznikají ve 
výchozím (centrálním) poli energie a vrací se zpět. 
Vytváří energetickou síť propojených informací, které 
se sčítají a vzájemně spolu reagují nezávisle na čase a 



47 
 

trojrozměrném prostoru. To znamená, že není nic 
(vzdálenost a čas), co by určovalo přesnou pozici té 
které informace, dokud není pozornost bdělého 
vědomí zaměřena určitým směrem. 
 
V holografickém vesmíru není nic od ničeho 
odděleno, vše se odehrává v jediném okamžiku 
zvaném věčnost. Tento fakt vysvětluje například 
mentální přenos myšlenek - telepatii, schopnost 
některých lidí předvídat budoucnost. Jasnozřivost, 
jasnoslyšení, vrozené jasnovidectví, a mnohé další 
paranormální schopnosti. Projevená lidská spiritualita 
bývá bohužel velmi často démonizována. Přesto je 
schopnost vidět budoucnost přirozenou lidskou 
schopností, dnes ji však máme v sobě potlačenou – 
uloženou v nás v latentním stavu. Dnešní doba nás 
nabádá tyto schopnosti opět probudit a aktivovat. 
Uzamkneme-li v sobě racionálno, například během 
meditace, uklidníme emoce a myšlenky, potom skrze 
podvědomí pronikneme do vyšších kosmických 
vrstev, kde se napojíme na nadvědomí. Důležité je 
mít vášeň pro život, pro přírodu, pro krásu, pro lásku 
ke všemu stvořenému. Potom se v nás snadno 
probudí také vášeň pro magii. Touhu po nekonečném 
magickém poznání získáme od okamžiku, kdy s její 
pomocí okusíme mystický nektar poznání, sladkou 
příchuť pocitu nalezení své duchovní podstaty. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Kdo mluví s Nejvyšším, mlčí s ním. I když na 

počátku Stvoření bylo Slovo, Slovo není Stvoření. 

Slovo je daleko spíše povědomí stvoření. Stvoření 

samo je totiž mlčením Stvořitele.“ 

Matthias Mala 
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Můžeme se pokusit sfouknout staletý prach ze 
zašlého dřeva staré kované truhly všech pozemských 
tajemství a postupně odhalit nejedno magické 
mystérium života. Lidé se domnívají, že v magii je cosi 
zlého, nevědí však, že k magii musíme přistupovat s 
pokorou a musíme jí velmi dobře porozumět. Nic, co 
se týká obřadů, rituálů a kouzel se nedá naučit jako 
obyčejnou básničku. Napojení na tajemná mystéria 
světa probíhá například prostřednictvím určitých, 
pevně stanovených rituálu, většinou za pomoci 
nejrůznějších magických symbolů a tvarových zářičů. 
Prostřednictvím živlových energií, které operují jak 
v přírodních procesech, tak v lidských tělech. Rituály 
provádíme nejlépe na místech aktivovaných k 
neomezené komunikaci s vesmírnou prozřetelností, 
jako jsou například přírodní posvátná místa, posvátné 
kameny, pradávné sakrální stavby a podobně.  
 
Ještě můžeme zmínit schopnost geniálních vědců či 
umělců napojit se na kvantové vědomí vesmíru a 
odečítat z něj informace, na jejichž základě vznikají 
geniální vynálezy, nádherná umělecká nebo vážená 
literární díla. Dokonalým příkladem je hudební 
skladatel Wolfgang Amadeus Mozart, byl geniální už 
jako dítě. Můžeme směle říci, že byl od dětství 
NAPOJENÝ. Už v pěti letech komponoval první 
skladby, první symfonii složil v osmi letech a ve 
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dvanácti první operu. Někteří badatelé se přiklánějí k 
tomu, že jeho duše si uvědomovala zkušenosti z 
některého z minulých životů. Možná byl malý Mozart 
reinkarnací dávného hudebníka, patrně nevědomky 
využíval potenciál znalostí ze svého minulého života. 

Holografický vesmír operuje zároveň se všemi 

informacemi, které kdy existovaly, existují a existovat 

budou v trojrozměrném prostoru – v časoprostorové 

realitě. Pokud rozdělíme hmotu, která obsahuje 

informace, na ty nejmenší částice, kterým říkáme 

subatomární, a pokud víme, že hmota je současně 

zhuštěným vlněním, uvědomíme si, že vesmírný 

super-hologram obsahuje informace o veškeré 

hmotě, která kdy byla, je a bude projevena v 

trojrozměrné realitě. Přitom na subatomární úrovni 

hmotná realita, podle vědeckých teorií, fyzická 

struktura veškeré hmoty, paradoxně neexistuje. 

Energetickým zdrojem pro vznik veškeré projevené 

hmoty je právě nepředstavitelně obsáhlá databáze 

vesmírných informací obsažených v kvantovém 

vědomí vesmíru. Nosičem těchto informací, které 

naše vědomí oddělené od celku vnímá jako hmotu, je 

světlo, informace předávané světlem vnímáme skrze 

smyslové receptory. V projeveném světle, vyzářeném 

v minulosti, pokud bychom to dokázali, můžeme 
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spatřit vše, co se odehrálo od vzniku nám známého 

vesmíru. Spatřili bychom nejen sled událostí, které 

formovaly planetární soustavu, napojili bychom se 

také na vše, co se kdy odehrálo na úrovni 

galaktického vědomí. 

Změněné stavy vědomí nám za určitých podmínek 

dovolují nahlédnout do centrální matrice, otázkou 

zůstává, zda dokážeme získané informace správně 

vyhodnotit. Prozatím jsou různé nadsmyslové stavy, 

které nám umožňují nahlížet například do různých 

časových kapes, vykládány spíše skepticky, jako 

halucinace a podobně. Naše vnímání operuje na 

úrovni frekvencí, které jsou omezené pouze na svět 

projevené hmoty. Ve vývoji lidského vědomí, které 

souvisí s aktivovanou, a prozatím neaktivovanou částí 

DNA, jsou zcela jistě skryté možnosti, o kterých se 

nám prozatím ani nezdá. Jsme součástí celku, který 

nás dalece přesahuje, přesto nedokážeme vyhodnotit 

nejrůznější záležitosti spojené s kolektivním 

vědomím. Naproti tomu například hejna motýlů, 

pohybující se na ohromné vzdálenosti, jsou ve spojení 

s druhovým vědomím zcela přirozeně, nepotřebují 

žádný kompas, přesto rok co rok nové generace 

motýlů podstupují stejnou „životní cestu“. Jakoby v 
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napojení na určitý program, který má svá pravidla 

v souvislosti s hlubším přírodním řádem. 

Všechny tyto informace jsou již všeobecně známé, jen 

si je obtížně dokážeme dosadit do našeho 

zaběhnutého vnímání světa. Holografický vesmír, a 

jeho jednotlivé části, kdy v každé části je obsažen 

celek, jsme si už v dávné minulosti různě 

pojmenovali, jedním z běžně používaných výrazů je 

„astrální rovina“. Takzvané astrální putování by 

mohlo být důkazem, že oddělené vědomí od 

fyzického těla se pohybuje na úrovni holografické 

reality. Na úrovni, kde neexistuje čas, kde pouhá 

myšlenka vytváří bez časové prodlevy cokoliv, co si 

odpoutané vědomí dokáže představit. Tato sféra je 

ale bohužel neprokazatelná, osobní zkušenost je 

nepřenosná, tudíž je pro nezúčastněné neuvěřitelná. 

Avšak kdokoliv astrální putování skutečně prožil, 

snadněji si představí vesmír jako holografickou 

projekci závislou na vědomí. Na vědomí jednotlivce, 

na vědomí druhovém, skupinovém, kolektivním, 

planetárním, galaktickém – to vše vytváří projevenou 

realitu hmotného vesmíru. V okamžiku, kdy 

vystoupíte z těla, ihned se ocitnete v „prázdném 

prostoru", který má neomezený potenciál tvoření. 

Tento prostor se tvaruje podle vašich myšlenek, 



53 
 

podle obsahu vašeho vědomí, a podle obsahu 

galaktického vědomí, se kterým jste během 

odpoutání od fyzického těla ve spojení. Dalším 

prvkem, který vás navždy ovlivní je, že si uvědomíte, 

že vaše vědomí je nesmrtelné. A že kolektivní vědomí 

je informační servis, který sdílíme všichni společně. 

Vědci prozatím neberou skutečnosti, které je možné 

prožít vlivem změněného stavu vědomí všeobecně v 

potaz, protože jsou neměřitelné a neopakovatelné. 

Ale tím, že vědecká obec zkoumá vesmír na úrovni 

subatomárních částic, snad jednou dojde ke shodě s 

tím, co obsahuje mytologie, kosmologie a duchovní 

moudrosti našich předků. Pouze holistický pohled na 

svět, propojení vědy a spirituality, umožňuje přijmout 

zdánlivě neskutečné vesmírné a přírodní zákonitosti 

za skutečné. Jednoho dne vědci možná potvrdí již 

předpokládané závěry, že lidský mozek je skutečně 

napojen na holografickou podstatu vesmíru, a sám 

funguje na principu hologramu. A že nejen lidský 

mozek, ale i mozek všech živých tvorů, zpracovává 

informace na principu holografických zápisů. 

Osobní vědomí každého z nás je napojeno na vědomí 

centrální, které ale nerozlišuje, co se skutečně stalo, 

od toho, co je pouhá představa. 
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Například děj smyšleného příběhu, děj povídky, 

románu nebo příběh obsažený v písničce, je v 

holografické paměťové databázi zaznamenán stejně 

jako skutečné děje, a stává se součástí vesmírného 

super-hologramu. Stejně jako naše podvědomí, které 

je na centrální vědomí napojené, nerozlišuje naše 

skutečné prožitky od těch smyšlených, od představ, 

nebo od viděných případně čtených příběhů, hlavně 

tehdy, pokud je vnímání spojeno se skutečnými 

emocemi. Holografická a zároveň fraktální podstata 

reality, jíž jsme součástí, je založena na energetickém 

vyhodnocování nejrůznějších informací. S tím také 

souvisí, že cokoliv v realitě hmotného světa podlehne 

entropii, zůstane v holografické podstatě vesmíru 

navždy zaznamenáno, včetně naší paměti a všech 

našich vzpomínek. Lidé, kteří si toto plně uvědomují, 

dokáží v určité míře ovlivňovat vnější dění, aniž by se 

různou škálou vnějšího dění nechali ovlivňovat. Jejich 

život se stává rituálním tancem v téměř nadvědomém 

stavu, stává se vědomou magickou cestou k 

sebepoznání, kdy tělo, mysl i emoce souzní v 

harmonii. Uvědomují si božskou přítomnost ve 

veškeré hmotě. Mají důvěru v božskou přítomnost ve 

svém těle, a vědí, že se na božskou moudrost a 

božskou hojnost mohou ve své víře kdykoliv 

spolehnout. Poslouchají svého vnitřního učitele. Na 
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vnější podněty reagují v dokonale soustředěném 

stavu. Každý člověk, který dojde do tohoto bodu 

duchovního probuzení, pomáhá ostatním poutníkům 

už jen tím, že s otevřeným srdcem vnáší moudrost do 

kolektivního vědomí. Láskou ve svém srdci přispívá 

k rozšíření potřebné vibrace lásky v resonančním poli 

kolektivního vědomí. 

Osobní holografický profil předurčuje naše bytí na 

hmotné úrovni 

Nejen vzpomínky vytváří náš osobní holografický 

profil. Vše čím jsme, a čím jsme kdy byli, je dáno 

osobním vědomím, osobní životní silou, identitou 

skrytou v oblasti duše, která k nám promlouvá skrze 

podvědomí. Pokud se naše osobní vědomí na 

jemnohmotné úrovni projevuje jako hologram, tak do 

trojrozměrného prostoru toto informační pole zpětně 

projektuje v podstatě představu o nás samých. Náš 

osobní holografický profil by v tom případě byl pro 

vesmírné síly a pro nás samé něco jako jízdenkou na 

duchovní cestě. Osobní holografický profil můžeme 

zjednodušeně nazvat osobní vesmírnou matrikou, 

jednalo by se o osobní knihu, nezávislou na čase a 

prostoru. Knihu, která o nás ví naprosto všechno, 

obsahuje záznamy minulé, současné i budoucí 
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(všechny možné budoucí pravděpodobnosti). 

Obsahuje detailní záznamy o každém našem zrození. 

Představte si, že váš osobní holografický profil má tři 

základní složky: duše, srdce, ego, zde je zaznamenáno 

vše v souvislosti s vaší tvůrčí energií. Váš profil, 

jedinečný vzor utkaný z pavučiny mnoha životů, 

složený z holografických vzorců, každý den 

doplňujete představami, sněním, myšlenkami, 

pohybem a aktuálními činy. Tím si utváříte 

předurčené životní role. Náš holografický profil si 

můžeme představit jako osobní podpis, za který 

máme vědomě přijmout plnou odpovědnost. Plnou 

odpovědnost za svůj život dokážeme přijmout až ve 

chvíli, kdy si uvědomíme onu tenkou hranici mezi 

nižším já a vtěleným božstvím. „JÁ JSEM“ je výkonná 

inteligence, která je svou vlastní zkušeností. 

Je skutečnou a zásadní podstatou vesmírného 

hologramu vědomí? 

Mnozí z nás jsou o této možnosti již přesvědčeni, 

především na základě vlastních zkušeností, které se 

týkají například intuice, synchronicity, pozitivního 

myšlení, mimotělních zážitků a podobně. Úvahy o 

holografické podstatě vesmíru jsou sice nadčasové, 

ale ve společnosti se objevují již dlouho, jak v 
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literatuře, tak ve filmových dílech. Kdo četl například 

knihu „Tajemství Shambhaly“ od autora: James 

Redfield, a pozorně vnímal stránky, kde je 

popisováno, jak obyvatelé Shambhaly vytváří svůj 

fiktivní svět pomocí myšlenek, snáze si dokáže 

představit, o čem je řeč. Jde o velice zdařilý mystický 

příběh tibetského buddhismu o diamantovém a 

zlatém městě, které je domovem vysoce vyspělých 

bytostí. Prastaré texty týkající se posvátné Shambhaly 

zmiňují pradávná umění velkých duchovních mistrů. 

Podstatné je, že tento název tajemného města v sobě 

skrývá především spirituální stav mysli, nikoliv tajné, 

fyzické místo skryté v rozhlehlých tibetských horách. 

Ačkoliv, kdo ví?  

Dnešní doba je unikátní v tom, že si nejrůznější 

pradávné mystické poznatky a nadčasové úvahy 

spojujeme s nejnovějšími vědeckými poznatky. 

Otázkou je, jestli zdařile, nebo se více méně mýlíme. 

Možná se nám vše, co je prozatím pouze tušené, 

přesněji objasní, až se vědcům podaří objevit a 

potvrdit takzvanou Teorii všeho. To vše sice ukáže až 

čas, přesto už dnes můžeme pracovat s vlastním 

vědomím, myšlenkami a představami tak, aby naše 

osobní realita, náš osobní život probíhal ve shodě s 
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tím, jak si pravděpodobnou budoucnost dokážeme co 

nejlépe představit. 

 

Jak funguje představivost? 

Jak dosáhnout změny, abychom přestali opakovat 

staré vzorce myšlení a dokázali si vědomě určit směr 

vlastního osudu? Vědomě si projektovat osobní 

holografický profil? Objevit stálý zdroj úspěchu je 

osvobozující, vše souvisí se zákony, které řídí přírodu. 

Energetické vzorce, vibrující vlákna energie, v kterých 

je ponořeno naše vědomí, mají vliv na náš život. 

Vědomí a lidská vůle mají nedoceněnou moc nad 

pulsujícími shluky informací, z kterých se skládá 

okolní kvantový svět. To, co je projevené, je 

následkem aktů konaných vždy v přítomném 

okamžiku. Jinak řečeno: příští obrazy reality – 

budoucnost – tvoříme právě teď, to je všeobecně již 

známo.  Ale dokázat skutečně vědomě pracovat s 

vlastní energií – to je největším tajemstvím 

přitažlivosti. Ať už jde o vědomé nebo nevědomé 

kvantování vždy si vybíráme jednu z nekonečných 

možností, v každém okamžiku, nesčetněkrát za den. 

Způsob proudění energie kolem nás je neměnný, 
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změna musí přijít z našeho nitra. Než se změna 

projeví v realitě, odehraje se určitá přípravná fáze na 

úrovni energetických polí. Proto je důležitá určitá 

dávka trpělivosti. Jde o posuny, které jsou pro nás 

neviditelné, nevnímáme je, stejně jako nevnímáme 

neviditelné síly vesmíru, kterých je ale většina. Naše 

realita je jen nepatrným zlomkem vesmírné 

skutečnosti. Neviditelné síly vesmíru můžeme využít a 

získat na svou stranu, pokud si uvědomíme, jaká síla 

je skrytá v našich osobních vibracích. Tato síla je 

zásadní a vše určující. Osobní vibrace každého z nás 

jsou pro oči neviditelné, přesto se kolem nás šíří ve 

vlnách, které si uvědomujeme na podprahové úrovni, 

skrze auru, a skrze intuici. Představte si je, představte 

si ty vlny kolem sebe, jak se šíří směrem od vás – po 

ose času směrem do budoucnosti. Pokud bychom jen 

tušili, jak dramatický je efekt našich vlastních 

energetických vibrací na okolní dění, mohli bychom 

se stát pány vlastního života. Namísto toho nás 

zmáhá únava, jejíž příčina je skrytá v nesplněných 

životních snech, v nenaplněných vztazích, v rychle 

utíkajícím čase, kdy máme pocit, že nic nestíháme, že 

nenacházíme uspokojení v tom, co hledáme, ani když 

to konečně nalezneme. 
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Nejhůře se cítíme, pokud se vzdáme naděje na lásku, 

přitom nevíme, že přežívat pouze v naději, v bodě 

neurčitosti, nám bere energii. Protože naděje sama o 

sobě nestačí. Proto se vzdáváme naděje, pokud nás 

nikam neposouvá. Naděje bez energie vytváří vnitřní, 

úzkostné a vyčerpávající procesy. V naději je skrytý 

smutek a pocit nenaplnění. Na vině jsou stále stejné 

vzorce myšlení a chování. Například právě naději, 

pokud se projevuje jako pasivní čekání, je nutné 

změnit v bezmeznou víru, důvěru a sebedůvěru. Tyto 

staré vzorce – programy – fungují neomylně, je tedy 

nasnadě, že nemohou přinést změnu. Dokud nedojde 

ke změně programu, vibrující vlákna energie našeho 

vědomí k nám nepřestanou přitahovat to, co už 

známe, to, co nás doposud utvářelo. Tak dochází k 

opakování stále stejných zklamání a životních 

nezdarů. Je důležité uvědomit si, že každý jeden z nás 

se nachází v samém středu nepředstavitelně velkého 

potenciálu tvořivé energie. 

Kde se nachází střed vesmíru? Přece všude a zároveň 

nikde. Až budete meditovat, popřemýšlejte o tom, 

kde se nachází střed nekonečného a vše-obsažného 

vesmíru. Tvořivá síla prochází vším a všude, v každém 

okamžiku. Nespokojenost vychází z nevědomosti. 

Tvořivý potenciál, který je skutečně nevyčerpatelný, 
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můžeme využít ve všech oblastech života, ve všech 

životních etapách. Vesmír je naplněn tvořivou silou, 

kterou můžeme vědomě formovat pomocí zákona 

přitažlivosti. Každý jeden z nás je v podstatě středem 

vesmíru, a nemá to nic společného s namyšleností, 

nabubřelostí, ani s egoismem. Odpověď spočívá v 

uvědomění si, že vědomí je tvořivou substancí s 

absolutní mocí. Ovládnutím energie vědomí lze 

dosahovat úspěchů až k hranicím, které si sami 

stanovíme. Čím více budeme zjišťovat, že to skutečně 

funguje, tím více můžeme mít odhodlání posouvat 

tyto hranice. To ale neznamená, že na této cestě 

nebudou stát žádné překážky, že vše, po čem 

toužíme, přijde samo od sebe. To je omyl, který 

dovedl již mnoho lidí do stavu, kterému se říká 

„spirituální krize“ nebo „spirituální kocovina“. 

Ujasnění si cíle, rozdělení cíle na malé etapy, 

odhodlání zdolávat překážky, postavit se na startovní 

čáru, které budeme říkat přítomný okamžik, je 

nezbytný prvotní počin. Z přítomného okamžiku je 

nezbytné vycházet, dnes i zítra. Cíl je představa, malé 

etapy jsou záchytné body, ale před tím vším jsou 

jednotlivé, drobné kroky. Start v přítomném 

okamžiku znamená, soustředění pozornosti pouze a 

jen na příslušný krok, který máme vykonat zrovna 
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v tuto chvíli. Soustředění v přítomném čase, bez 

myšlenek a obav z toho, co se stane, pokud se 

nepovede krok třetí nebo desátý. Obavy a myšlenky 

vysílané do budoucnosti tuto budoucnost tvarují. 

Představte si studenta, který má před sebou pět 

zkoušek, první čtyři zkoušky předpokládá, že zvládne 

hravě, a z té páté má strach. Do pátého předmětu 

vloží nejvíce své energie, velice se snaží, snahu ale 

doprovází svazující připoutanost, strach a úzkost. Jak 

to celé dopadne? První čtyři úkoly zvládne hravě, 

splnění pátého úkolu je podmíněné energií strachu z 

neúspěchu, to přivodí neúspěch – tak funguje 

propojení s univerzálními zákony. 

Zaměřit se důsledně na představu toho, co skutečně 

chceme, souvisí s osobními vibracemi, vědomí je 

soustředěno na tuto představu, a to, co stavíme před 

sebe, stane se skutečností. Nemůžeme před sebe 

stavět něco, co pomocí strachu nebo obav zároveň 

boříme v základech. 

Zaměření na cíl neztrácíme ze zřetele, ale intenzivně 

se věnujeme, včetně pozitivních myšlenek, jen tomu, 

co musíme vykonat právě v tomto okamžiku. Tak je 

možné udržet takzvané „krátkodobé vlny harmonie“. 

Myslet daleko dopředu, (pokud to není čistě 
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plánovací organizační akt), znamená vytvářet 

„dlouhodobé vlny harmonie“ - pozitivní energetické 

vlny napojené na cíl našeho úsilí, což není zrovna 

jednoduché. Představte si například, že vaším cílem je 

zrealizovat nějaké představení venku v přírodě, třeba 

zorganizovat koncert několika skupin. Máte na to půl 

roku. Věnujete tomu spoustu energie, děláte v klidu 

krok za krokem, ale nejméně jednou denně vás 

napadne, nebo to dokonce pronesete nahlas: 

„Doufám, že ne-bude ten den pršet.“ „Vsadím se, že 

jsme se trefili do období bouřek, a celý projekt bude v 

háji.“ Tak si vytváříte nadčasové holografické obrázky 

pravděpodobnosti, co se v ten den může odehrát. 

Každou pesimistickou vyhlídkou potvrzujete 

pravděpodobnost konkrétní události. A v osudný den 

skutečně prší od rána do večera. Pokud si ale budete 

bez pochybností představovat nádherný slunečný 

den – postavíte-li tuto vizi s vírou a neochvějnou 

vnitřní jistotou před sebe – tak se tak stane. Toto jsou 

pouze zjednodušené příklady, ale takto funguje úplně 

všechno. Stavět něco před sebe znamená na 

energetické úrovni – do času budoucího. Budoucnost 

je tvarována přítomností. 

Nedávejte si takzvané „stopky“ do cíle. Dejme tomu, 

že toužíte poznat toho pravého partnera. Stavíte si 
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před sebe ty správné představy, a snažíte se nechat 

věci plynout. Jednoho dne se chystáte na večírek a 

říkáte si: „Dnes se to stane, dnes se setkáme“. Nic se 

ale nakonec nestane a ve vašem vědomí vznikne 

zbytečná obava, že nic nemá smysl, že si lásku 

nezasloužíte. Nevědomky si vytvoříte program: příště 

to dopadne úplně stejně, jsem smolař. Změňte své 

vibrace. Sklouzněte s lehkostí do vědomí, které si je 

jisté ve své víře, že jste připraveni, a že si zasloužíte 

láskyplný vztah. Tuto neochvějnou víru si udržujte v 

každém okamžiku, vlny energie, které kolem sebe 

budete šířit, k vám přitáhnou opravdovou lásku. 

Nevytvářejte si žádné stopky, žádná časová omezení, 

láska je všudypřítomná. Vaše vlastní vibrace ovlivňují 

váš osud. V pozadí jakékoliv stopky je skrytá vnitřní, 

podvědomá obava: „A co když to nevyjde?“. Každá 

obava je podmíněna negativní emocí. Emoce je 

silnější než myšlenka přání. Proč se nám plní velice 

snadno to „špatné“, to, co si ne-přejeme, a to 

„dobré“ se ne a ne splnit? Špatné představy si 

vytváříme velice, skutečně velice snadno, vždy je 

doplníme úplně přirozeně a velice snadno 

nepříjemnou emocí. A tyto emoce jsou dokonale 

upřímné, strach, který cítíme až v žaludku, úzkost, 

která nám stahuje ramena, je také naprosto živá a 

upřímná. Tak vzniká dokonalá, dynamická, přestože 
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záporná tvořivá energie. Dobré představy si 

vytváříme velice obtížně, a doplnit tyto představy 

skutečným, upřímným pocitem radosti – to už je 

oříšek! Tolik toužíme po lásce, až nás z toho svírá 

úzkost! A přeměnit tuto úzkost v radost, vyžaduje 

změnu celkové energetické úrovně našeho bdělého, 

vědomého myšlení a vnímání. 

Podvědomě se od dětství poutáme k tomu 

negativnímu velice snadněji, než k tomu pozitivnímu. 

Ovšem obojí je tvořivé, obojí vyžaduje spoustu 

energie, do špatné nálady dáváme energii velice 

snadno, do úsměvů a veselé nálady velice obtížně. 

Pokud se vás to netýká, tak jste šťastný člověk, a 

nemusíte se zdržovat sebe-pozorováním. Pokud se 

vás to týká, pokuste se několik dní pozorovat, zjistíte, 

jak snadno ve vás ten který podnět vyvolá smutek, 

strach, nebo vztek. Dokonce si podobné pocity 

snadno vytvoříme třeba jen pouhou vzpomínkou na 

něco nepříjemného z minulosti. Zkuste vypozorovat, 

jak často a jaké podněty ve vás vyvolávají skutečnou 

radost, intenzivní uspokojení, pocity neochvějné 

pohody. Zkoušejte si upřímné pocity radosti a 

pohody, doplněné skutečnými emocemi, vyvolávat 

úmyslně, spontánně, bez ohledu na to, jaké jsou 
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vnější okolnosti, nezávisle na tom, jaké máte zrovna 

osobní starosti.  

Tím se uvolníte, a postupně vyladíte své vyzařování, 

které je nesmírně důležité. Pokud máte z něčeho 

radost, řekněte to nahlas, akustická energie 

mnohokrát zesiluje magnetické vibrace přitažlivosti. 

Pokud jste za něco vděční, pociťujete-li upřímný vděk 

– děkujte nahlas, třeba jen sami sobě, nebo tvořivé 

vesmírné moudrosti, případně vesmírné hojnosti. 

Buďte hravě spontánní, ale stůjte přitom nohama na 

zemi – každým okamžikem se podílíte na své 

budoucnosti. Buďte šťastní, potom budou šťastné i 

vaše tělesné buňky, a skrze ně, skrze vyzařování jejich 

SVĚTLA poroste síla ke splnění vašich snů. Toto světlo 

vytváří vaší auru, skrze auru budete rezonovat 

přitažlivou silou úspěchu. Ono to zní jako klišé, 

tisíckrát opakované, ale toto jsou skutečné podmínky 

kvantového úspěchu. Energetická pole vědomí jen 

reagují na vaše emanace, ve vašem vyzařování je 

mocná, přitažlivá síla, která pracuje bez zřetele na 

lineární čas. Těžiště moci k úspěchu se nachází ve 

vašem srdci. Pokud si to skutečně uvědomíte, nechť 

se to pro vás stane POŽEHNÁNÍM. 
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Ještě se vrátím k přestupu do mnoha lidmi očekávané 

vyšší vesmírné dimenze. Na energetický přesun do 

odlišného frekvenčního pásma není současná 

civilizace, vědomí většiny jednotlivců, a potažmo 

kolektivní vědomí ani zdaleka připraveno. Přesun do 

vyšších energetických polí bez vědomé spoluúčasti 

většiny, může trvat ještě mnoho desetiletí, možná 

staletí. Pokud by se tak skutečně stalo v současné 

době, bez spoluúčasti lidského rodu, cestou jakéhosi 

nečekaného božského předurčení, velká část našeho 

„MYŠLENKOVÉHO“ světa by byla uvedena ve zmatek 

a  chaos. Harmonický přesun do dimenze, kde je 

realita utvářena kvalitou lidského vědomí, kvalitou 

myšlenek, cítění a emocí, v závislosti na lidské 

soudržnosti v lásce a duchovnosti, je pro nás v tuto 

chvíli nereálný. Prozatím nás čeká další pokračování 

v postupném, etapovém vývoji, tak, jak tomu bylo 

doposud, pouze ve zrychlenější podobě. 

Nebo si snad někdo může myslet, že bychom to bez 

nepředstavitelného vnitřního i vnějšího zmatku a 

chaosu zvládli? Představte si, že se každá vaše, a 

nejen vaše myšlenka zhmotní. Každá myšlenka a 

představa! To, co by rázem nastalo, by byla nejspíš 

pěkná „energetická“ mela. Představte si, že od dnešní 

půlnoci přejdeme do vyšší dimenze, kde se skutečně 
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všechny naše myšlenky bez časové prodlevy 

zviditelňují v realitě. A všechny naše myšlenky si v 

doslovném znění uvědomují lidé kolem nás. Jsme na 

něco takového jako celek připraveni? Je mysl většiny 

čistá jako křišťál? Dokážeme transformovat negativní 

energii? Očišťovat energii prostoru, do kterého 

vkládáme naše myšlenky? Zavřete oči a jen tiše 

vnímejte vše kolem vás. Odeberte ze své mysli čas v 

tom smyslu, že vše se odehrává právě teď. Představte 

si, že jste jen o stupeň výš, v poněkud odlišném světě 

vlnových vibrací, nikoli v absolutní realitě. Pořád 

máte hmotné tělo, realita kolem vás je zachována, 

ale vaše mysl má schopnost proměňovat okamžik 

tady a teď podle kvality myšlenek. Mysl všech lidí na 

planetě má schopnost urychlovat zhmotňování 

myšlenek v realitě. Nevím, ale asi bych nechtěla být 

této děsivé skutečnosti, za současné celospolečenské 

situace, přítomná. 

Možná si řeknete, proč mám dělat takovou zbytečnou 

věc, když tvoření reality v této dimenzi takto 

„jednoduše“ nefunguje. K čemu jsou podobné řeči a 

potažmo představy dobré? Jde přece o uvědomění, o 

pochopení, čím více lidí pochopí, tím více energie pro 

hladký průběh kolektivního posunu napříč dimenzemi 

vytváří. Velká prázdnota obsahuje tvořivou energii 
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v latentním stavu. Tvořivá energie se podílí na zrodu 

všech existujících věcí, ale to je jen polovina pravdy, 

současně má schopnost všechny věci podrobit zániku. 

V žádném případě není třeba mít z ničeho strach, ba 

právě naopak. Pokud cokoliv přestane existovat, 

promění se to opět v energii, která se vrátí do tvořivé 

prázdnoty načerpat novou inspiraci, zformovat nové 

úkoly. Toto je nekonečný příběh světa bez začátku a 

konce. A nejsme zdaleka první civilizací na planetě 

Zemi, která čelí, a ještě nějaký čas čelit bude, zpětné 

vazbě svých vlastních skutků. 

 

Vůle je hnací silou člověka 

Vůle je vědomé, úmyslné jednání, je hnací silou 

člověka, pomocí vůle utváří sám sebe. Vůle souvisí s 

osobním charakterem. Kdo ovládá svou vůli, volní 

sílu, je pánem sebeovládání, jedná v souladu s citem 

a rozumem. Vůle – výkonná síla – souvisí s chtěním, 

ne vždy ale něco chceme v souladu s citem a 

rozumem. Vůle je osobitý způsob vyjádření existence, 

způsob sebeřízení. Souvisí s přáním, ale ne vše, co je 

naším přáním, máme vůli vykonat, případně nemáme 

sílu prosadit si svou volbu. Vůle souvisí s důvody, s 
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pohnutkami, proč se pro něco chceme nebo musíme 

rozhodnout. Myšlenky nejrůznější pohnutky buď 

schvalují, nebo zamítají, bez použití intuice je vůle 

podřízena pouze racionálnímu egu. Pokud nemáme 

dostatečnou vůli něco vykonat, mozek automaticky 

vyprodukuje nejrůznější odůvodnění k nečinnosti. 

Člověk sice touží splnit si mnohá přání, ale pokud 

nemá dostatek vůle, snadno si sám pro sebe najde 

mnoho slov pro ospravedlnění. Tak si vytváří spoustu 

vnitřních rozporů, ospravedlňuje se, nebo se obviňuje 

z neschopnosti. V tom horším případě obviňuje 

druhé. Přání souvisí s představami, slabá vůle 

zabraňuje tvoření, pouhé pohnutky (výzvy ke chtění) 

jednoduše nestačí. Mnohokrát za život řekneme: 

„Nemám pevnou vůli.“ Často říkáme: „Musel jsem se 

tak rozhodnout, ale nebylo to z mé vůle.“ 

Vůle představuje zmobilizování vlastní vnitřní síly, 

životní energie 

Někdy nemáme vůli žádnou, někdy slabou, ale přesto 

je dobré považovat vůli alespoň částečně za 

svobodnou. Pokud budeme vůli považovat za 

nesvobodnou, může to vést až k rezignaci, k odmítání 

seberealizace. Vůle je čistá síla, je třeba ji oddělit od 

emocí, od myšlenek, které soudí nebo hodnotí. Vůle 



71 
 

nic neřídí, intelekt je tím, kdo rozhoduje, tím, kdo 

vykonává akt volby. Vůle nerozhoduje o tom, co je 

dobré nebo špatné, to je záležitostí svědomí. Vůle je 

dynamická síla VYKONAT rozhodnutí, spojená s 

původním zdrojem energie. Mnohokrát něco chceme, 

ale nemáme vůli – sílu – své chtění nebo přání 

prosadit, ani sami před sebou ne (předsevzetí). Vůle 

je ale také statická, projevuje se jako latentní zásoba 

nashromážděné energie, která se následně 

dynamicky projeví energetickým činem. Činem 

provázeným rozvážnou inteligencí, která směřuje 

koncentrovanou vůli k vytčenému cíli. 

Energie vůle je proměnlivá, může být výbušná, 

utlumená, v nejlepším případě vytrvalá až neúnavná. 

Dokonalá a silná vůle nemusí být totéž. Dokonalá vůle 

představuje dokonalý morální aspekt člověka. Silná 

vůle souvisí se sebekontrolou, ovládá tělo a duševní 

schopnosti na základě rozumu, z nejrůznějších 

pohnutek a přání. Což nemusí znamenat, že je vždy 

dokonalá, pokud je například směřována proti 

morálním zákonům (mravní vědomí, svědomí, etika, 

šlechetnost). Dokonalá není ani vůle, která je 

umíněná až fanatická, jako všude jinde i zde musí 

platit rovnováha. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Můj kruh je rudý jako život, zelený jako naděje, bílý 

jako magie. Osolím vodu a omočím kruh. Koho 

poprosím, ať vstoupí do kruhu, tomu chci 

důvěřovat. A jestli mě zklame, shoří. Prosím, abych 

neztratil důvěru v nebeskou moc.“ 

Matthias Mala 
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Vůle souvisí také s VÍROU v SÍLU  

Vůle je energetická podstata člověka, je sjednocující 

silou, je podpisem osobního charakteru, způsobem 

projevu člověka. Zvíře v přírodě uplatňuje svou vůli 

(volní sílu) prostřednictvím instinktů a pudů k přežití. 

Člověk disponuje vůlí mnohem rozvinutější, má 

schopnost vůli kontrolovat a řídit. Každý člověk je 

jiný, každý uplatňujeme vlastní vůli jiným způsobem. 

Člověk může svou vůli vědomě propojit se svým 

vyšším Já. Vůle napojená na oblast vyššího Já je 

řízena těmi nejhodnotnějšími pohnutkami, v souladu 

s intuicí a rozumem. Dokonalá sebeovládací vůle je 

vlastností vyspělé duše a velikosti ducha, souvisí s 

duchapřítomností. Ducha přítomnost znamená: bytí v 

přítomném okamžiku. Duchapřítomnost v lidském 

pozemském těle, s dokonalou sebeovládací vůlí, je 

magickou vnitřní silou. 

Vůle může být také explozivní, takovou vůlí disponují 

například sportovci, artisté, jogíni, lidé, kteří 

praktikují (japonská) bojová umění, ti všichni mají 

schopnost rychlého soustředění síly. Pokud člověk 

s velkým energetickým potenciálem nesportuje, je 

ovládán přílišným temperamentem, nedostatkem 

rovnováhy. Potom dochází k náhlým uvolněním 



74 
 

energie, což může vést k nesprávným rozhodnutím, k 

nesnadnému sebeovládání. Po náhlém uvolnění 

nastřádané temperamentní energie často dochází k 

opačnému extrému: k náhlé slabosti, k únavě, ke 

ztrátě koncentrace, často doprovázené nepříjemnými 

emocemi. 

Zdrženlivá vůle je síla, která dokáže ovládat například 

nepřiměřené výbuchy emocí. 

Rozhodná vůle je zase síla, která nedbá na předsudky, 

nejrůznější pohnutky ega, výmluvy, nebo domněnky, 

a nenechá se odlákat nebo odradit z vytyčené cesty 

za svým cílem.  Někdo má schopnost mobilizující vůle, 

takový člověk je vždy připraven k činu, rychle se 

rozhoduje, jeho vědomí je bdělé a ostražité. Vůle 

může být také rozporuplná a nestabilní, s 

nesoustředěnou pozorností, především pokud člověk 

nežije v harmonii, pokud je ovládán jakoby dvěma 

bytostmi v jednom těle. Pokud má člověk vůli silnou, 

ale na druhou stranu jakoby roztříštěnou, brzy jej 

každá záležitost omrzí, dochází k ztrátě zájmu, 

opakovaně není věc dotažena do cíle. Pokud člověk 

svou vůli neovládá, často jedná bez rozmyslu, 

unáhleně, impulzivně nebo zkratkovitě. Nebo jedná 

pod vlivem nějakého druhu nepotlačitelné vášně, 
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vášnivé žádosti, která ovládá většinu jeho myšlenek, 

extrémně projevuje své city. 

Slabá vůle zabraňuje dosažení úspěšných výsledků 

Slabá vůle a nedostatek odhodlání se projevuje 

nejvíce v případě neschopnosti pojmenovat svůj 

cíl. Projevuje se také absencí jakéhokoliv cíle, i malé 

cíle jsou tedy velmi důležité. Osoba se slabou vůlí 

nedokáže potlačit nutkání k činu, ani si v daném 

okamžiku uvědomit následky svého jednání. Nebo 

úplně naopak: člověk se projevuje nerozhodností, 

neschopností přinutit se k činu. Slabá vůle se 

projevuje také přeskakováním z „cíle do cíle“, kdy 

nevíme, co vlastně chceme.  Nedostatek chtění je 

nejčastější příčinou neúspěchů, projevuje se 

neustálým odkládáním akce. 

Extrémně slabá vůle může vést, z lékařského pohledu, 

až k onemocnění: abulie. Abulie se projevuje 

extrémní neschopností k akci, nehybností, ztrnulostí, 

přílišným negativismem, bezdůvodnou vzpíravostí, 

neustálým protestováním. Člověk s extrémně slabou 

vůlí provádí neúčelné, zbytečné, často opakované 

pohyby. Často provádí své každodenní rituály 

automaticky, působí jako stroj, který jen opakuje 

naučené pohyby, opakuje stále stejné věty, i jemná 
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mimika vypadá jako neměnná, naučená. Takový 

člověk neovládá své myšlení, cítění a chtění. Může 

trpět psychickou a duševní vyčerpaností. 

Člověk s oslabenou vůlí se někdy pohybuje jako tělo 

bez duše, absolutně postrádá napojení na vyšší Já. 

Vyšší Já není na energetické úrovni odpojeno od těla, 

jen na to nesmíme zapomínat. Slabá vůle bývá často 

zapříčiněna přílišným strachem, sklonem k častému 

rozčilování, které vede k nesoustředěnosti. Často 

spojujeme slabou vůli s necitlivostí, s nedostatečnou 

žádostí, s myšlením, úsudky nebo svědomím, ale 

příčina je především v nevíře v silnou vůli. 

Neuvěříme-li v sílu své vůle, nemáme dostatek 

správného, intenzivní chtění, vědomí je oslabeno 

nevírou v sílu životní energie. Vědomí je jen 

minimálně napojeno na vyšší Já, má málo podnětů 

pro žádostivost, málo inspirace pro rozmýšlení, 

oslabené rozhodování. Slabá vůle pouze žádá, avšak 

nerozmýšlí a nejedná. Ve vědomí se v takovém 

případě projevuje pouze duševní stav žádosti bez 

vůle, bez potřebné osobní moudrosti, bez rozlišování 

důležitého od nedůležitého. 

Pokud máme slabou vůli, je důležité zbavit se 

liknavosti, roztěkanosti, nepřeskakovat z jedné věci 
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na druhou, naučit se koncentrovat, netříštit 

pozornost. Naučit se nepropadat vnějším tlakům, 

vnitřním stavům nejistoty. Naučit se poslouchat 

intuici, a nedělat neuvážené změny. Dostatek životní 

energie podpoří vytrvalost, jinak se vůle stane 

vysílenou, vyčerpanou. Nedostatek životní energie 

zapříčiní únavu, duševní i fyzickou. To může souviset s 

tím, že jedinec nedokáže své síly rozložit, neumí 

správně odpočívat. Pokud dojde ke ztrátě vůle, už jen 

k samotnému náznaku, je zapotřebí soustředit 

pozornost jinam. Odpočinout si, povznést se duševně, 

spravit si náladu, jedině tak se dostaví nové podněty, 

inspirace, a nová aktivace vůle – životní energie. 

Přepracovanost, fyzická i duševní, vede k vyhoření, ke 

ztrátě vůle. 

Kdy ještě míváme slabou vůli, která nám přináší 

komplikace například ve vztazích? 

Pokud nedokážeme být tolerantní, přestože většinou 

dobře víme, že bychom měli být. Jsme příliš umínění, 

nemáme dostatek trpělivosti. Pokud se nám nechce 

zvažovat před důležitým rozhodnutím jasná pro a 

proti, a odmítáme vnímat nejrůznější výstrahy, v 

podobě vnitřních upozornění, nebo vnějších 

synchronizací. Paradoxně také pokud si chceme 
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prosadit svou vůli za každou cenu, a přitom už 

podvědomě tušíme, že nejednáme správně – 

nemáme vůli poslouchat vnitřní hlas. V takovém 

případě často nemáme vůli přijmout a zpracovat 

případnou vlastní ješitnost, pýchu, netoleranci k 

druhým, vlastní neskromnost, nedostatek pokory. 

Nedostatek vůle se projevuje také neschopností 

poučit se z minulých nezdarů. 

Příkladem z magické praxe si můžete představit, jak 

funguje dokonalé ovládání vůle: 

Pokud dokážeme ovládnout vyzařování vlastní 

energie, myšlenek, emocí, a pohybů těla, můžeme se 

pro své okolí učinit „neviditelným“. Představte si, že 

jste v prostředí plném lidí, kolem vás je rušno. 

Odeberte se někam stranou, zůstaňte nehybně stát 

nebo sedět. Uklidněte dech, uvolněte veškeré pocity 

a emoce. Zbavte se nervozity, netrpělivosti, 

zvědavosti, vnitřních komentářů, posuzování 

viděného, prostě všeho – zůstaňte prázdní. Utište 

myšlenky, zastavte je, nechte mysl naprosto 

prázdnou. Nehýbejte se, dýchejte velmi volně. 

Energie je ve vás koncentrovaná a vaše osobní 

resonance se navenek téměř neprojevuje. Téměř nic 

z vás nevyzařuje (informace), to zapříčiní jakousi 
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„neviditelnost“ – lidé vás nebudou vnímat. Nikdo si 

vás jakoby nevšimne, protože nevyzařujete energii 

myšlenek a pocitů, tím nepřitahujete energetickou 

pozornost ostatních lidí, která je svázána s jejich 

energetickým polem. Jakmile opět uvolníte pohyb, 

myšlenky a pocity, vaše energetické pole začne 

vysílat silnější vlny energie, které se dotknou 

energetického pole ostatních lidí, přestanete být 

„neviditelní“, umožníte lidem kolem, aby vás 

zaregistrovali, aby se na vás opět naladili. Aby se 

naladili na energetickou podstatu, kterou ve 

skutečnosti jste. 

Tento počin ale vyžaduje nesmírnou vůli, dokonalé 

sebeovládání. V okamžiku, kdy ukončíte tento pokus, 

se vrátíte ke svému každodennímu podpisu – k 

energetickému záznamu vašeho osobního pole. A 

budete dál přitahovat to, co sami vyzařujete, pokud 

nezměníte vlastní magnetický kmitočet, a 

nerozhodnete se vysílat jinak, na jiné frekvenci. 

Emocionální energie, vibrace pocitů a vyzařování 

myšlenek – to vše je součástí vibrace vašeho 

fyzického těla. 

Sečteno a podtrženo: vyjadřujeme sami sebe, 

v každém okamžiku, vyjadřujeme svá očekávání, i 
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když mlčíme. Vlastní vůlí se můžeme naučit vyzařovat 

klid a pro okolí povznášející vibrace. 

 

Vůle a nedosažitelné touhy  

Často očekáváme, že se něco kolem nás změní, 

skutečnost je ale taková, že energetické pole našeho 

vědomí čeká, že se změníme my. Teprve až získáme 

vůli ke změně, potom se může tvořivá síla projevit 

jako aktivní, až dostane ten správný impuls 

zareagovat. Bez toho správného pohybu, včetně 

pohybu myšlenek, nemůže vědomí a energie pohybu 

tvořit podle našich tužeb. Kvantový svět pulsuje 

nekonečnými možnostmi, „náhodné“ sledy událostí 

jsou vždy realizovány pomocí vědomého nebo 

nevědomého záměru, který uvedeme v pohyb vlastní 

vůlí. Možnostmi, které přesahují logiku, zde je 

problém skrytý v ne-víře. Čemu nevěříme, to nemůže 

fungovat, mysl je příčinou všeho, veškerého fyzického 

tvoření. Vědomí utváří realitu – pokud v tom budeme 

hledat pouze logiku, jsme ztraceni. Jsme ztraceni a 

uvízneme v nekonečném čekání na štěstí. Pokud je 

v naší realitě něco, co nemůžeme změnit, stačí 

změnit přístup, uvědomit si, jak situaci hodnotíme. 
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Náš přístup určuje hodnotu zkušeností, jaká je naše 

vnitřní pravda, taková bude naše vnější zkušenost. 

Jak změnit nedosažitelné touhy v dosažitelné? 

Považujte své vědomí za reálnou, velice mocnou 

tvořivou sílu. Bez pochyb věřte, že každý váš záměr 

rozpohybuje „neznámou sílu“ operující v PROSTORU 

kolem vás. To, co pozoruje vaše vědomí, doplněné 

silou přitažlivosti myšlenek, stane se skutečností. Jak 

pozorujete sami sebe? Díváte se na sebe s důvěrou a 

láskou, nebo si nevěříte. Cokoliv si o sobě myslíte 

špatného, zapříčiňuje, že si sami pod sebou 

podřezáváte větev – tak funguje kreativní síla vašeho 

vědomí, a síla vaší vůle. Posuňte své uvědomování na 

vyšší úroveň. Často si myslíme, že události v našem 

životě spočívají v tvořivé síle lidí kolem nás, 

nechceme připustit, že se jedná o zrcadlení toho, čím 

sami ve skutečnosti jsme. Neúspěch nebo úspěch je 

vždy nejprve stvořen v našem vědomí, teprve potom 

se projeví v realitě, nikdy ne naopak. Cokoliv 

považujeme za ztracené nebo nedosažitelné, se 

nedosažitelným stává. Zapátrejte ve svém nitru, 

buďte k sobě upřímní, a uvědomíte si, že tomu 

skutečně tak je. To, co máme ve svém nitru, je vždy 

prvotní tvořivou silou, máme tak zakořeněné 
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zvyklosti, že většina prvotní, vnitřní tvorby probíhá 

nevědomě. Viděná a žitá realita vychází z našeho 

vědomí, to je magie života. Magie života vyžaduje 

převzít nad sebou kontrolu, soustředit pozornost na 

naše pozitivní hodnoty a priority. Kdykoliv máme o 

něčem pochybnosti, nebo jsme zmateni, je vhodné se 

uklidnit, a v tichosti počkat na intuitivní objasnění. 

Jen tak mimochodem: občas si vzpomeňte na dobu 

vašeho dětství. Vybavte si, co vám tehdy přinášelo 

radost, čím jste toužili být, jaké jste měli sny. Sny 

z dětství se velmi často shodují s cestou duše, s tím, 

s jakou vizí přišla na tento svět. 

Vidíte vše v novém světle, nebo živíte svou 

budoucnost stíny negativních představ? 

Pokaždé, když vás přepadnou chmury, si položte 

otázku: Co vytvářím v tomto okamžiku? Jaký mohu 

očekávat sled událostí, díky tomu, co si myslím právě 

teď? Jaké emoce mnohanásobně stvrzují mé touhy 

právě teď? Jaké emoce omezují mou vůli? Jakou 

představou a emocí ovlivňuji to, jak se nyní cítím, 

proč je mi mizerně, proč je mi do pláče? Jaký řetězec 

NENÁHODNÝCH událostí vytváří mé vědomí v 

přítomném okamžiku? Skutečně si myslím, že nemám 
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vliv na vlastní budoucnost? Na co zaměřuji svou 

pozornost nesčetněkrát za den? Před čím zavírám oči, 

co nechci vidět, co nechci slyšet? Čeho si na mém 

životě skutečně vážím, kde je jádro mé tvůrčí síly? 

Často přestaneme během dne vnímat, nad čím 

vlastně přemýšlíme, myšlení máme zautomatizované. 

Přitažlivost má svůj opak: odpudivost! Jak v síle 

přitažlivosti, tak v síle odpudivosti můžeme najít 

předvídatelné následky. Obojí souvisí se sílou vědomí 

a silou energie, kterou disponuje naše vůle. Vlákna 

energie šíříme kolem sebe v každém okamžiku. 

Myšlenky nám běží v hlavě jak ve starém kolovrátku, 

a některé pěkně skřípou! Myšlení ale může být 

vědomé, lze se to naučit, ideální doba je ale tak rok, 

možná i více. Jakmile se to naučíme, myšlení se 

zpomalí, každou myšlenku si uvědomíme, často si 

dopřejeme dokonce stav, kdy necháme mysl 

prázdnou. Ze začátku to vyžaduje hodně pozornosti, a 

hodně vůle, ale časem se i toto zautomatizuje. 

Udržení pozornosti způsobí, že si neustále 

uvědomujeme, kam je naše vědomí zaměřeno. Někdy 

něco děláme, a ani nevíme proč. Je dobré si ze 

začátku pokládat otázku: Proč to dělám? Jak pracuje 

mé podvědomí v návaznosti na zvyklosti mého 

myšlení? Uvědomuji si myšlenky, které produkuje 
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můj mozek v nevědomém stavu? Jaká je moje první 

myšlenka těsně po probuzení? Na co myslím těsně 

před usnutím? Ploužím se ze dne na den tak, jak se 

plouží myšlenky v mé hlavě? Podřizuji se těmto 

plouživým myšlenkám? Podřizuje se mým emocím a 

myšlenkám také moje okolí? 

Vyjadřujete strach častěji, než je zdrávo? Tak se 

nedivte, že se stane to, čeho se obáváte. Zadržujete 

vztek, myslíte si, jak je ten svět šílený? Tak se nedivte, 

že vás u pokladny obsluhuje nevrlá a protivná 

prodavačka. Trápíte se vlastní méněcenností? Tak se 

nedivte, že to na vás každý hned pozná, a podle 

vašeho vyzařování se k vám také chová. Nemáte rádi 

svého souseda? Tak se nedivte, pokud on sám vám 

dává při každé příležitosti najevo své nepřátelství. 

Máte negativní vztah k penězům, děsíte se každý 

měsíc svých složenek, nezaplacených účtů? Tak se 

nedivte, že si sami blokujte tok hojnosti, hojnost k 

vám nemůže přijít, dokud jí to nedovolíte. Máte 

strach ze selhání, z odmítnutí, máte strach, že vás 

někdo, koho milujete, opustí? Jste nepřiměřeně 

sebekritičtí? Tak to není zrovna dobrá zpráva, váš 

energetický podpis, ve vašem osobním holografickém 

profilu, ve vaší knize života, je neúprosný, vaše 

negativní myšlenky a emoce pokazí, co se pokazit dá.  



85 
 

Přestaňte dávat vesmíru najevo, že si sami sebe 

nevážíte. Soustřeďte veškerou svou vůli na pozorování 

sebe sama. 

Nenaplněné touhy, například ve vztazích, se často 

odvíjí od čistoty našeho záměru, od konfliktních 

myšlenek – které ale vůbec nemusí být konfliktní 

úmyslně. Pokud je záměr posilován tím, že se 

snažíme někoho ovládat, ač v domnělé dobré víře, 

nebo manipulovat, dostává náš záměr nečistou 

motivaci. Omezování svobody lidí kolem nás působí i 

na pouhé energetické myšlenkové úrovni. Takové 

touhy, ovládané skrytým strachem, vytvářejí 

odpuzující energie. Strach, že nedosáhneme svého 

cíle, působí jako zesilovač negativních odrazů. Takové 

usilování vychází z podvědomí, ze skryté představy, 

že si lásku nezasloužíme. Co nám v takovém případě 

chybí? Není to náhodou nedostatek zdravé 

sebelásky? Podstata každého z nás je v sebelásce, 

pokud nejsme schopni přijmout sami sebe, říkáme 

tím, že nejsme ničeho hodni, a naše okolí to vycítí. 

Paradoxně se bráníme tím, že si nechtěně vytváříme 

nečisté motivace. Snažíme se vtěsnat do cizí reality, 

kde hledáme útěchu nebo odreagování, namísto 

toho, abychom bez sebe-odmítání přijali vlastní 

realitu. 
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Ať už usilujete o cokoliv, vždy si ujasněte, co je vaší 

hlavní motivací, z jakého vnitřního přesvědčení, z jaké 

vnitřní nespokojenosti vycházejí vaše záměry a touhy. 

Zaměřte svou vůli do nitra, odstraňte vnitřní 

nespokojenost, a ponechte si pouze čistou touhu, ale 

bez připoutání, ničím nepodmíněnou. Přestanete tak 

vytvářet nejrůznější paradoxní situace. Pozornost 

věnujte zoufalým touhám, touhy se nesmí stát 

posedlostí. Posedlosti nám ubírají příliš mnoho 

energie, touha se změní na dychtivost, dychtivost 

v naléhavost, a naléhavost ve strach. Pokud po 

něčem ZOUFALE toužíme, a tlačíme na pilu, 

vytváříme tak posedlost, a pozitivní výsledek od sebe 

odpuzujeme. Posedlost vytváří vnitřní neklid, duševní 

strádání, především v podobě sebelítosti. S tím 

souvisí paradox destruktivních myšlenek, které 

zaměříme na zoufalé bezvolní otázky typu: „Pane 

bože, co dělám špatně?!“ „Andělé, proč mi 

nepomáháte, já se přece tak snažím!“ V těchto 

otázkách je skrytá nejistota, případně zoufalství, 

podle toho také zareaguje magnetická přitažlivost. 

Zoufalá nebo nejistá přijde i odpověď. Zaměřte se na 

to, co děláte dobře a rádi, a tuto čistou energii 

posilujte. Ale své touhy NEZADRŽUJTE v sobě. 

Vyjádřete je, a okamžitě je pusťte, povzneste se nad 

ně. Nevzdávejte se jich, jen jim dejte dostatek 
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volnosti tím, že si přestanete myslet, že budou vaše 

touhy nedosažitelné, pokud o ně nebudete úpěnlivě 

usilovat. Nebo že bez splnění vaší touhy, nemůžete 

být nikdy šťastní. Naučte se přemáhat netrpělivost, 

zdokonalujte svou vnímavost a obrazotvornost, i to je 

výrazem vůle vyspělého ducha, ovšem za použití 

rozumu a intuice zároveň. 

A navíc: co my vlastně víme, nejsou některé naše 

nesplněné touhy pro nás požehnáním? Nikdy 

neexistuje jen jediné řešení. Vesmír ví víc než my, 

andělé nás někdy také chrání tím, že se nám některé 

věci ne náhodou nesplní. Někdy proto, že si 

neuvědomujeme důsledky, a někdy proto, že je pro 

nás přichystáno něco mnohem lepšího, než jsme 

schopni v tomto okamžiku uvidět a pochopit. 

Posedlost jediným řešením, jedinou možností kudy 

jít, posedlost myšlenkami na nedostatek, zabraňuje 

vesmíru projevit svou vlastní kreativitu, vlastní vůli. 

Posedlost mít vše pod kontrolou nám zabraňuje vidět 

a uvědomovat si synchronické události, které nám 

říkají kudy jít – mnohdy docela překvapivě. Pokud 

rozostříme naše vidění, a přijmeme život jako proces 

sebe-utváření, ocitneme se ve správnou chvíli na 

správném místě. Nenaplněné touhy se stanou 
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naplněnými, v podstatě díky tomu, že naší cestu 

ovládneme magickým způsobem uvažování. 

Způsob, jakým uvažujeme, je neméně důležitý. Občas 

se nám stává, že nemáme vůli myslet, promýšlet, 

zvažovat. Negativní myšlenky můžeme cvičením vůle 

a sebekontrolou eliminovat, a pozitivní naopak 

vědomě vytvářet. Na začátku je dobré si uvědomit, že 

vůle, myšlení, intuice, ego a vyšší já, a další složky 

osobnosti jsou v každém okamžiku ve vzájemné 

souvztažnosti. Harmonie vyžaduje udržovat tuto 

pospolitost, vědomě ji přijímat, a nedělat rozdíly 

například v tom, co si myslíme, a v tom, co říkáme 

nahlas. Neoddělovat mysl od těla, obojímu věnovat 

stejnou pozornost. Určitě se také vyplatí investovat 

část své energie pro souznění s vlastní duší, vědět, že 

životní cykly do určité míry souvisí s cykly karmickými. 

S přihlédnutím k tomu, že náš osud se zakládá na 

různých vzorech pravděpodobnosti. Na časové ose se 

odehraje převážně to, na co bude soustředěna naše 

nejvyšší pozornost. 

Vždycky, když si nevíme s něčím rady, máme možnost 

požádat o pomoc andělské síly. Andělé operují v 

energetické sféře, pro duši přístupné, pro ego jen 

obtížně. Žádáme-li jemnohmotné bytosti o pomoc, 
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žádáme vlastně s důvěrou ve schopnosti svého 

ducha, poté se máme v klidu, bez připoutanosti, 

odevzdat výsledku. Jde o působení životní síly, 

přesného záměru, a energie ducha, tyto tři složky 

operují zároveň v energetické sféře ve spojení s 

osobní realitou. Jsou očekávaná požehnání pouze v 

rukou andělů, nebo jiných nadpozemských bytostí? 

Pokud odmítáme existenci vlastní duše, odmítáme 

současně existenci andělské energie, a tím pádem i 

pomoc z nevědomé oblasti bytí, která je součástí 

vesmírného proudění nadhmotné inteligence. 

Očekávaná požehnání máme především ve vlastních 

rukou. Pokud kráčíme s elánem a nadšením, v 

rezonanci radosti, udržujeme v nadšení také andělské 

energie, a duši samotnou. Náš duše-vní stav je naší 

vizitkou, sebevyjádřením. Jsme-li smutní nebo 

nešťastní, náš duše-vní stav určuje dynamickou sílu 

přitažlivosti. Pokud není naše životní energie 

roztříštěná, potom proudí určitým směrem bez 

překážek, shodným s osobním záměrem a vděčností. 

Za předpokladu, že naše mysl zůstává otevřená všem 

možnostem, zbavená neustálé potřeby kontroly – 

nezůstáváme připoutáni pouze k jediné představě 

výsledku našeho snažení. Výsledek se vztahuje k 

budoucnosti, která je stále tvárná, pružnost znamená, 
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že reagujeme na ukazatele na cestě, které nás mohou 

dovést k výsledkům lepším, než si prozatím dokážeme 

představit. Andělé nám pomáhají vidět více možností 

pouze v případě, že se „paličatě“ neupneme pouze k 

jedné jediné. Připoutanost k jediné možnosti může 

vést ke stagnaci, vesmírné inspirace nás míjejí, aniž 

bychom je zaznamenali. Připoutanost si můžete 

uvědomit v okamžiku, kdy vás napadne myšlenka: 

„Budu šťastný, až to budu mít.“ Tím vytváříme odpor, 

zabraňujeme sami sobě napojit se na pružnost 

vesmíru. Štěstí není možné vnímat podmíněně, štěstí 

je stav bytí, kdy cítíme spokojenost s tím, co máme už 

v tomto okamžiku. Čekání na štěstí může být potom 

velice dlouhé. Koncentrovanými myšlenkami na 

určitý záměr si objednáváme od vesmíru konkrétní 

balíček související s naší touhou. Vesmírnou poštou k 

nám někdy dorazí balíčků hned několik, pokud 

budeme trvat pouze na své objednávce, které 

připisujeme maximální význam, a odmítneme 

nahlídnout do ostatních balíčků pravděpodobných 

možností, můžeme se tím připravit o skvělou 

budoucnost. 

Lidská bytost, každá osobnost, je zároveň součástí 

nekonečného Ducha, je duší a fyzickým tělem 

s božskou jiskrou v srdci. A jako ucelené bytosti, byť 
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v pozemské existenci, jsme stále součástí světla i tmy, 

materiálního i nadsmyslového světa. Pouze ne všichni 

se s tímto uceleným pojetím lidské bytosti zcela 

ztotožňujeme. Zkušenost ve fyzické hmotě je stejně 

důležitá a hodnotná jako zkušenost nadpozemská, 

obojí je součástí nesmrtelného Ducha. Lidé se mylně 

domnívají, že duchovní oblast se nachází jen za 

horizontem života ve hmotě. Duše je stále táž, ať už 

je spojena s hmotou, nebo s čistým vědomím 

v nehmotné sféře. Pokud si toto nevezmeme za své, 

omezíme tím schopnosti našeho Ducha, a tím sami 

sobě zabráníme projevit božskou moudrost 

v jakékoliv životní zkušenosti. To, že se duše nachází 

ve fyzickém těle, ji neomezuje, omezení vytváříme 

sami na úrovni ega. Pozemské pohnutky, takové, 

které vnímáme jako naše naplnění nebo poslání, ať už 

ve sféře umělecké, dobročinné, nebo jakékoliv jiné, je 

voláním duše, to ona nás vede. Právě z její iniciativy 

vznikají v naší mysli ty nejryzejší a nejopravdovější 

touhy, které často mívají skryté vazby na minulé 

životy, aniž by museli nutně být karmické s vazbou k 

záporné energii. 
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Posedlost pozitivním myšlením 

Pozitivní myšlení neznamená, že budeme neustále 

jako rozkvetlá "kytička", zahalená v oblacích 

růžového oparu přehnaně sladkých slov a úsměvů. 

Pořád jsme jenom lidé, i když se snažíme posunout se 

vpřed, nesmíme propadnout závislosti na přílišné 

sebekontrole. Vnitřní reakce na negativní myšlenky 

uvádějí některé lidi do slepé uličky, mají tendence 

obviňovat se za nesprávné myšlení, za to, že nedokáží 

udržovat pouze pozitivní mysl. Zásady pozitivního 

myšlení jsou nesporně účinné, je v nich skrytá mocná 

síla, pomáhají nám řešit nelehké situace, zvládat 

realizace životních cílů, nebo obyčejných přání podle 

vlastních představ. Extrém nastane, pokud někdo 

zapomene na neustále zdůrazňovanou harmonii – což 

znamená vyváženost. Pozitivní myšlení rozhodně 

neznamená, že negativní myšlenky jsou pouze špatné 

a zlé. Neznamená to ani, že musíme striktně 

zavrhovat všechny špatné pocity, ať už u sebe nebo u 

druhých, nebo že máme neustále potlačovat 

negativní emoce. Posedlost pozitivním myšlením v 

tom smyslu, že přestaneme negativní záležitosti 

zkoumat a přetvářet, zapříčiní potlačené vnitřní 

konflikty. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Dobrého mága poznáte podle toho, že kouzlí víc 

pro jiné, než pro sebe. Opravdu dobré mágy ale 

poznáte podle toho, že nekouzlí vůbec. Žijí v kouzlu 

a působí kouzlo, aniž by vzali do ruky kouzelnou 

hůlku.“ 

Matthias Mala 
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Myšlení musí být uvolněné, nikoliv spoutané a 

neustále přehnaně kriticky kontrolované 

Negativní myšlenky a emoce zásadně nesoudíme, 

neodsuzujeme, nebagatelizujeme, ani jim opakovaně 

nepřikládáme mimořádný význam. A hlavně z nich 

nesmíme mít strach, pokud se občas dostaví. Snažíme 

se zjistit, co nám chtějí říct, kam nás chtějí 

nasměrovat, a potom je pustíme. Vždycky nám chtějí 

něco říct, nikdy nepřijdou jen tak pro nic za nic. 

Předpokládám, že se o princip pozitivního myšlení a 

soustředění na přítomný okamžik zajímáte již delší 

čas, a že víte, o co jde, že nejste bručoun, který si od 

rána do večera na něco stěžuje, to by byla poněkud 

jiná záležitost. Jde o to, že zvládáte svůj osobní 

duchovní rozvoj, pracujete na sobě, a přizpůsobujete 

se novým vibracím, jste v pohodě, chronických 

negativních myšlenek už jste se zbavili. Rozpoznali 

jste za dlouhé roky nejrůznější energie, nastřádané ve 

vašem osobním vibračním poli, rozpoznali jste různé 

systémy nesprávných přesvědčení, především těch, 

které se týkají vás samotných. Přesto vás občas 

zaskočí nepříjemná nálada. Nic si nevyčítejte, nechte 

energie, které se potřebují jednorázově uvolnit, bez 

jakéhokoliv strachu projevit. Určitě je ve vašem nitru 

v tu chvíli něco, co vás podvědomě znepokojuje, 
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něco, co si zaslouží pozornost. Případně může jít o 

věc, která vás znepokojuje vědomě, ale vy se tu či 

onu záležitost snažíte popírat a potlačovat jenom 

proto, že se obáváte negativních myšlenek s tím 

souvisejících, tak vznikají nežádoucí pochybnosti a 

obavy, a nové negativní vzorce, nové návyky. 

Pozitivní myšlení vychází především z respektu, který 

máme především sami k sobě, a v rámci možností ke 

svému okolí. 

Pro klid na duši není možné negativní myšlenky, 

emoce a pocity zavrhovat, potlačovat, ukládat je do 

podvědomí. Vše, co považujeme za negativní, je třeba 

také respektovat. To znamená: uvědomit si negativní 

myšlenku nebo emoci. Položit si otázku, proč nám 

negativní slova přicházejí na mysl, proč máme 

nepříjemné emoce. Na otázku si odpovědět, najít 

zásadní informace týkající se problému, potom zvolit 

řešení, a přestat danou záležitost považovat za 

problém. Pokud se v danou chvíli žádné řešení 

nenabízí, je nutné nechat negace odejít, uvolnit je, a 

soustředit mysl na možnosti postupného řešení všech 

souvislostí. A soustředit se na nové tvůrčí myšlenky, 

nastartovat ohledně dané záležitosti pohyb ven ze 

začarovaného kruhu. Pokud se negativní myšlenky 
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vrací, neobviňovat se, nedělat chybné závěry: „Já 

nedokážu myslet pozitivně, proto nikdy nebudu 

spokojený a úspěšný“, „Tohle nesmím nikdy říkat, 

nebo budu potrestán!“ 

Často dochází k omylu v tom smyslu, že si lidé 

pozitivní myšlení pletou s něčím, co by se dalo nazvat 

askezí – naprostý zákaz negativních myšlenek. Toto 

nesprávné pojetí aktivního tvoření bohužel produkuje 

vibrace strachu z nesprávného myšlení, vytváří 

energie pochybností o vlastních schopnostech. 

Negativní myšlení se dá řídit a usměrňovat pomocí 

vůle, nikoliv potlačovat nebo zahánět strachem. 

Přestože jsme si vědomě zvolili vytvářet si svůj život v 

souladu s pozitivní energií, té opačné se zcela 

vyhnout nelze, nelze vytvářet takové extrémy ve 

světě, který je založen na dualitě. 

Je dobré nekompromisně se vyhnout odsuzování a 

posuzováni, s tím se dá dobře pracovat, vždyť taky 

jde o ty nejhorší negativní vzorce myšlení. Ale pokud 

máte osobní problém, zažijete například osobní 

zklamání, a potřebujete si někomu postěžovat, nebo 

zanadávat, nebo zareagovat na nepříjemnou situaci, 

bez obav to udělejte. Pokud je něco pro vás obtížné, 

nepopírejte, že je to obtížné. Uvolněte se, zbavte se 
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přetlaku, vypusťte páru. Nezapomeňte ale, že každá 

situace k vám něco zrcadlí o vašem přístupu k životu, 

každá situace je pro vás výzvou k akci, k pohybu, ke 

změně. Proto nevypouštějte páru zbytečně dlouho, a 

jednejte, čím dříve, tím lépe. V takové ojedinělé chvíli 

nemusíte mít strach, že změníte směr pozitivní 

přitažlivosti – každý zážitek je nutné nejprve 

zpracovat. Přitažlivost, jinak řečeno zákon zpětné 

vazby, platí pro myšlenky, emoce a představy, které 

jsou pro aktivní mysl dominantní, opakované, 

každodenní. 

Vzhledem k osobní transformaci vědomí je v první 

řadě nezbytné, změnit nefunkční myšlenkové 

programy, to platí stále, ale s rozumem, pořád jsme 

lidé, nikoliv roboti. 

Pouze robot není schopen emocí, citů a pocitů, pouze 

robot nepotřebuje získávat životní zkušenosti. Změna 

životního programu znamená vědět, co vlastně chci 

změnit, a proč do toho či onoho osobního projektu 

vkládám energii. Transformace znamená změnu 

postoje (k sobě, k ostatním, k problémům), změnu 

vnímání, změnu nastavených zastaralých pravidel. 

Pokud budete svoje myšlenky neúčelně pitvat, a 

neustále kontrolovat co říkáte, bude vás to svádět 
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„nemyslet“, neřešit to, co je třeba. Tak vytvoříte více 

záporné energie, než by zapříčinil význam samotných 

negativních slov, hlavně si vytvoříte nový model 

strachu z toho, že své myšlení nezvládáte. Nakonec 

dostanete strach z každého „negativního“ slova nebo 

emoce, a přestanete důvěřovat sami sobě. Kontrola 

myšlení se vám nesmí stát posedlostí. 

Také se vám může stát, pokud to budete takto 

přehánět, že ztratíte schopnost vciťovat se, a 

rozpoznávat svoje vlastní emoce. Pokud si zachováte 

důvěru v sebe a své podvědomí, a budete si sebe 

vážit, občasná „špatná slova“ vám nikterak neublíží. 

Jediné, co je potřeba co nejvíce eliminovat je 

posuzování, odsuzování a obviňování sebe a 

ostatních. A vše, co je míněno skutečně ve zlém, se 

špatným úmyslem – naprosto odstranit. Tady je třeba 

odlišovat, co je skutečně negativní, ačkoliv pokud 

bychom šli do hloubky, tak nic není ani dobré, ani 

špatné. Každá situace má nějakou příčinu, nese 

nějakou energii (informaci, zprávu). Něco se máme 

naučit, nikoliv se dlouhodobě hroutit, nebo 

rezignovat a vzdávat se duchovní cesty, nebo 

v krajním případě i naděje na lepší život. V podstatě 

je to tak, že „negativní“ slova, myšlenky, emoce a 
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nálady nás mají motivovat k prospěšným změnám. 

Pokud tyto motivace rozpoznáte, negativní energie 

nebudou zbytečně ulpívat ve vašem energetickém 

poli, a nebudou tím pádem rezonovat s chybnými 

předpoklady o vaší možné budoucnosti. Budoucnost 

je v každém okamžiku proměnlivá, přehnané úsilí 

brání potřebným životním změnám. Pokud necháme 

přítomnost volně plynout, snadněji rozpoznáme 

záměry a skrytá přání nacházející se na úrovni duše, 

jemnohmotné bytosti v našem nitru, na kterou se 

máme napojit a soustředit především. 

Vnímejte pohnutky a motivace, které k vám přichází 

z nitra, a naučte se své duši upřímně odpovídat. A 

naopak: pokládejte své duši smysluplné otázky, duše 

vám vždy odpoví, někdy přímo, intenzivní myšlenkou, 

inspirací, nápadem, nebo ve snech, či symbolech 

skrytých na cestě. Je v zájmu duše, aby vás životní 

cesta vedla tam, kam směřuje i cesta duše, kterou si 

sama zvolila již před vtělením. Duše si vždy zvolí 

prostředí a rodinu, do které se narodí. Výběr 

prostředí vhodného pro ten který život probíhá 

v souladu s energetickým zápisem ve vaší knize 

života, s karmou, s učebními lekcemi, které souvisí 

s duchovním rozvojem. To ale neznamená, že vás 

toto prostředí musí nutně vymezovat, nebo 
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omezovat. Čím dříve rozpoznáte svůj úkol, tím dříve 

můžete jít vlastní cestou, a od karmických vazeb se 

osvobodit. Vzpomeňte si na osudy některých lidí ve 

vašem okolí, kteří se narodili do problematických 

poměrů, často dokonce na okraji společnosti, přesto 

to tak říkajíc někam dotáhli. Včas rozpoznali své 

možnosti, uvědomili si, co se jim do života zrcadlí 

prostřednictvím druhých osob. Osvobodili se od 

hlavní linie svého osudu, rozpoznali, že nemusejí 

kráčet například „dramatickou“ cestou rodinné 

karmy. 

Uvědomili si vlastní cenu, objevili ve svém srdci 

„nektar božské moudrosti“, a odhodlali se splnit si své 

sny, a to navzdory nejrůznějším potížím. 

 

Karma, život a podřízenost 

Neztotožňujte se s těmito a podobnými pojmy: jsme 

jen otroci, musíme splatit svou karmu, peníze jsou 

špinavé, vztahy přinášejí jen bolest, svět je temný a 

zlý, a podobně. Na co zaměříte pozornost, to poroste. 

Nepodřizujte se stále rostoucímu toku (a někdy i 

tlaku) nepřehledných duchovních a spirituálních 
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informací. Nechte informace šířící se kolem vás volně 

plynout, pouze je pozorně a s otevřenou myslí 

vnímejte, ale neztotožňujte se s nimi. Intuitivně si 

vybírejte pro vás to podstatné, to, co se dotkne 

vašeho SRDCE. Na každého z nás zabírá něco jiného, 

ne všichni volíme stejný způsob pro spojení s 

existencí, ne všichni máme stejné duchovní prožitky. 

A tak je to správně! Protože vyhraněné názory, různá 

náboženství spoutaná zákony, které nestanovil nikdo 

jiný než člověk, vytváří dogmata, a často nenápadně 

staví na nesvobodě. Nepodřizujte se žádným 

dogmatům. Některá důležitá spirituální fakta jsou 

během času, a díky náročnosti na správné uchopení, 

pozměněná, některá jsou záměrně neúplná. Založte si 

ryze vlastní spiritualitu na intuici – k obrazu svému! 

Ale nestavte vlastní svět ani na osobních dogmatech, 

nevytvářejte si je, vždy buďte připraveni své názory 

přehodnotit a změnit, především s ohledem na 

osobní zkušenost. To, co byla pravda včera, dnes být 

nemusí, neustále se vyvíjíme. Stavte na kvalitách 

vlastních prožitků, stavte na tom, co vám přináší do 

života RADOST. 

Neuctívejte žádnou hierarchii ani autority, pozorně 

naslouchejte a vnímejte, to ano, ale uctívejte 

především sebe. Uctívejte člověka jako takového. 
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Uctívat autority je pohodlné, ale zároveň PODŘÍZENÉ, 

takové uctívání oslabuje důvěru v sebe. A navíc teorie 

je jen teorie, sice velmi důležitá, ale osobní 

zkušenosti jsou k nezaplacení. Vašemu psychickému 

zdraví prospěje duchovní a myšlenková svoboda, 

nemusíte uspokojovat představy nikoho jiného, vždy 

pouze a jen svoje. Vzdělání je důležité, čtení knih je 

důležité, ale konkrétní cestu si volíme sami. 

Svobodné duchovní prožívání, intuice a pocity vám 

řeknou, které přesvědčení se zakládá na vznešených 

ideálech, prostě to zničehonic víte, vnitřně to 

opravdově cítíte. Spiritualita je naší přirozenou 

součástí, jen jsme na to zapomněli, odklonili jsme se 

od přírody. Proto se s tím musíme popasovat 

především sami za sebe. Nepodřizujte se žádným 

striktním názorům, hlavně ne těm, které nám hlásají, 

že jsme poskvrněni prvotním hříchem, a tím 

připoutáni k prožívání všeho, co je „zlé a špatné“. 

Hlavně nevěřte, že duchovní prožitky jsou vzácná věc, 

že jsou jen pro vyvolené. Tak to není, pravda je pouze 

to, čemu uvěříte. Kosmické vědomí je také vaše 

vědomí. Nikdo nemá výlučný vztah k božské 

moudrosti. Jak by mohl mít?! Duchovní prožitek není 

žádná dramatická událost, je to vše krásné v nás a v 

lidech kolem nás, vše božské, co si dokážeme 

skutečně naplno uvědomit také v přírodě. Zbytečně 
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se připoutáváme k tomu, že transformace vědomí je 

kdovíjak složitá záležitost.  

Milost božského vědomí je především milost na 

osobní srdeční úrovni. Jen tam hledejme božskou 

spravedlnost – ve vlastním srdci, v umění být 

pokorným, soucitným, v umění milovat svůj život. 

Pokud skutečně začnete milovat svůj život – ŽIVOT SE 

VÁM MILOVANÝM STANE. 

Spiritualita dneška, na rozdíl od organizovaných 

náboženství, nic nepřikazuje ani nezakazuje. Proto 

také není záměrně zařazená do vzdělávacích systémů, 

protože by vedla lidi ke svobodě myšlení, což je 

nežádoucí. Pro vládnoucí síly je naopak potřebná 

izolovanost od duchovních vědomostí, ta se stala 

příčinou podřízenosti (kapitalistickému) konzumnímu 

světu. Tato izolovanost zapříčiňuje, že spiritualita, a 

osobní zkušenosti s ní spojené, nejsou běžným 

tématem konverzace mezi lidmi. Přestože spousta 

úspěšných lidí svůj úspěch staví právě na základě 

spirituálních a často i hermetických znalostech 

spojených s aktivní praxí. Pouze o tom nemluví, 

diplomaticky volí být raději zticha, často ze strachu z 

výsměchu, z nepochopení, z ostychu, z rozumu. 

Nepodřizujte se strachu, a nebojte se o své duchovní, 
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spirituální cestě, pokud cítíte, že je to vhodné, 

nenásilně mluvit s ostatními lidmi kolem vás. 

Nemusíme být podřízeni ani vlastní karmě 

Každý máme vlastní energetický prostor, ryze osobní 

sféru, která zahrnuje také naše „karmické zúčtování“, 

pouta z minulých životů. Lidé kolem nás mají každý 

svůj osobní prostor, jedinečnou sféru, která se od té 

naší osobní něčím podstatným odlišuje. Dohromady 

se nacházíme ve společném prostoru, ve společné 

sféře kolektivního vědomí, které je také úzce spjato 

s kolektivní karmou. Ve svém osobním prostoru jsme 

sami sebou, JSME sférickou bytostí. Pokud vstoupíme 

do prostoru někoho jiného, ne vždy zůstáváme sami 

sebou. Ale můžeme si být jistí, že většina lidí se v naší 

blízkosti nevyskytuje pouhou náhodou. Navzájem nás 

přitahují a spojují nejrůznější vztahové záležitosti 

společných minulých životů. Občas se můžeme setkat 

s názory, že jde o černou nebo bílou karmu. 

Skutečně existuje něco jako bílá a černá karma? Jde o 

nějaké vesmírné instituce, které k nám posílají 

zúčtování v podobě štěstí nebo v podobě trestů? 

Nebo je to jen proces životních příběhů souvisejících 

s energetickými zápisy v našem osobním kvantovém 
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poli, vibračně shodný s tím, co máme uloženo 

v podvědomí? Proces, který můžeme ovlivnit vlastní 

vůlí? Netrestá nás nikdo shůry! Jedná se o naše 

vlastní programy, o nezpracované osobní strachy, 

svíravé pocity viny, pocity selhání, vše, co se týká 

našeho svědomí, neschopnost odpouštět, dokonce i 

lítost a sebelítost patří k energetickým záznamům, 

které v proudu pozemského času pracují na principu 

zákona o příčině a následku. Všechny vnitřní bloky 

můžeme rozpustit, pokud k sobě dokážeme být 

naprosto upřímní, a nemusíme za tímto účelem 

podstupovat (psychicky náročné) hlubinné regrese. 

Začněte třeba tím, že si uvědomíte, že ve skutečnosti 

neexistuje ani strach. Strach je program, vytvořený 

proces na základě nepochopení, že světlo a stín nelze 

od sebe odloučit. Strach a pocity viny společně se 

sebe-trestáním vytváří začarované kruhy negativních 

myšlenek a emocí. (Vyjma strachu pudového, který 

vychází z ostražitosti, a odpovědnosti za svůj život 

před skutečným nebezpečím.) 

Každý nový život může změnit priority na úrovni 

duše, každý může být více a více naplněn světlem a 

láskou. Každý den si můžeme ráno během svítání, a 

večer během stmívání uvědomit magické okamžiky, 

kdy se světlo a tma vzájemně doplňují, jedno bez 
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druhého nemůže existovat. V pravé poledne je pozice 

Slunce vycentrovaná – v přírodě se nevytváří žádné 

stíny, jde o magický okamžik čisté harmonie. Pokuste 

se každý den napojit na svůj střed, na centrum 

srdeční krajiny, a postupně objevujte a rozpouštějte 

stíny ukryté ve vašem nitru za pomoci vizualizace 

světla. Uvědomujte si, že v každé životní zkušenosti je 

skrytá vyšší moc a sami sebe se ptejte: „Jak by se 

zachovala duše, odloučená od neustále remcajícího a 

nespokojeného ega?“ Každá životní zkušenost má 

skrytý význam. Nebojte se hledat a vyslovovat vlastní 

pravdu, věřte své duši, a spolu s ní sdílejte lásku 

s ostatními poutníky. 

Osobní karmické pohledávky můžeme objevit a 

přehodnotit v podstatě ve třech základních sférách 

našeho života. V osobní sféře, která se týká naší 

psychiky, a duchovního uvědomění. Za druhé ve 

sféře, kde se spojujeme s ostatními lidmi, především 

ve vztazích. A samozřejmě ve sféře týkající se celkové 

společnosti. To ale neznamená, že musíme být ke své 

karmě, k tomu, co najdeme ve svém podvědomí, 

připoutaní, opak je pravda. Přestože se karma 

vztahuje k minulosti, pro nás není podstatná 

minulost, ale jen současnost, přítomný okamžik. 

Pokud se necháte nepřiměřeně pohltit minulostí, 
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jakkoliv vzdálenou, přestanete se rozvíjet. Pracujte se 

svými strachy, vědomě žijte s láskou k sobě, s láskou 

k ostatním lidem, tím ochráníte sebe sama, a nic jako 

karma už na vás nebude zpětně působit. 

Nemusíte pátrat po své karmě, ani po svých minulých 

životech, protože na podvědomé úrovni všechno víte. 

Navíc vše, co se vám děje v tomto životě, je samo o 

sobě odpovědí na vaše možné otázky – pokud 

dokážete tyto ukazatele vnímat. Nezdržujte se 

pátráním v minulosti – minulost je obsažená ve vaší 

přítomnosti, záleží pouze na tom, co uděláte teď. 

Nikdo jiný vám nemůže říct jaká je vaše karma, nebo 

kým jste byli v minulém životě, nikdo, ani žádný 

vizionář – nevěřte tomu. Život je cesta, na které 

musíme projít nejednou bránou, zastavit se u 

nejednoho milníku, rozhodnout se pro nejeden 

ukazatel na cestě – na základě vlastního uvědomění. 

Karmické úkoly se týkají každého z nás, souvisejí s 

uvědoměním, odhodláním, s činy, které vedou k 

poznání, s poznáním, které vede k harmonii. S 

poznáním souvisí především prožitek, nikoliv 

teoretické vědění, nikoliv to, že nám někdo jiný 

popíše naše nezpracované vnitřní záležitosti 

uzamčené v čase, nebo nám nadiktuje, co je naším 
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úkolem.  Nebo nás bude neustále zachraňovat, a 

složité situace za nás řešit. Pokud se dostanete 

například v regresi k informacím, které se nachází ve 

vaší „karmické nádobě“, v době kdy na to nebudete 

připraveni, může dojít k vnitřní nejistotě nebo k 

vyhoření, nedokážete-li vhledy do osobního nitra 

v poklidu přijmout a zpracovat. 

Karmické úkoly, po kterých ale nemusíme usilovně 

pátrat, protože je máme denně před očima, se týkají 

hmotné i nehmotné úrovně našich životů. Týkají se 

všech našich činů a skutků ve vnějším světě. S tím 

souvisí vše, co za sebou zanecháme, vše, pod co se 

osobitým stylem podepíšeme, vše je o energii. Váš 

holografický podpis je nejen vaší vizitkou, ale také 

knihou pravdy, je seriálem o nesmrtelné duši na 

pokračování. Nepochopené karmické vzory vedou 

k opakování „pozemského školení“. Jde o naše bytí 

jako takové, především o vztahy na všech úrovních, 

včetně vztahu sama k sobě. S mnoha lidmi máme 

skryté karmické spojení. Hmotná úroveň souvisí také 

s tělem, s přístupem k životu a ke zdraví. Nehmotná 

úroveň se týká našeho duševního a psychického 

světa. Vše je spojeno se sebepoznáním, s ovládáním 

vůle, s odvahou, s koncentrací, s emoční a citovou 

vyspělostí, se zodpovědností. Veškeré uvědomění, a 
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tím pádem zároveň i očištění, se projevuje v duchovní 

úrovni, v jemnohmotném světě. Karmu máme denně 

před očima, dokonce i z minulých životů, stačí si to 

uvědomit. Očištění se projevuje ve všem, co odhalí 

čistotu našeho ducha a srdce. Ve všem, co získáme v 

okamžiku napojení na zdroj, ve vyváženém výdeji a 

příjmu energie lásky. 

Karmické vzory mají co do činění s naším osobním 

holografickým profilem navždy uloženým v centrální 

vesmírné databázi. Ale ne vše v našich životech nutně 

souvisí s karmou. Karmické bývají především 

extrémní životní události, extrémní návyky nebo 

závislosti, extrémní stavy zoufalství nebo nenávisti. 

Často opakované životní děje (nepříjemnosti) – 

například si vybíráme typově stále stejného partnera, 

a zažíváme stále podobná životní zklamání. 

Máte-li pocit, že se vám určitá věc opakovaně nedaří, 

uvědomte si například, že pokud něco očekáváte, a 

zároveň se obáváte, že to nedostanete, blokujete 

energii hojnosti. Pokuste se vypátrat programy 

vytvořené v minulosti. Pokud například něco 

očekáváte od druhé osoby, a zároveň se obáváte, že 

se vaše přání nesplní, blokujete nejen vlastní energii, 

ale také energii (vůli) dotyčné osoby. Vytváříte si 
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PODŘÍZENOST vlastním strachům, a (karmickou) 

připoutanost k nedostatku (lásky, hojnosti, radosti, 

zdraví). Program vytvořený v minulosti, nejčastěji 

v dětství, může být v sebelásce, kterou vás ale nikdo 

nenaučil, v podceňování vlastní síly a přitažlivosti.  

Světlo – láska – transformace 

Nemusíme být podřízeni temnotám světa, stíny ani 

nelze ze systému odstranit. To, co můžeme udělat je, 

všímat si více světla, než temnoty – jedině tak 

přestaneme temnotu vyživovat. Láska a světlo jsou 

všudypřítomné, tma je pouze neprojevené světlo. 

Světlo a láska prostě JE. Nelze lásku vytvořit, nelze 

vytvořit hodnotu, která JE základním stavebním 

kamenem vesmíru. Nelze vytvořit to, co JE 

všudypřítomné, v každém okamžiku. Na lásku se lze 

pouze napojit. Transformace vědomí je o vibracích, 

na první pohled se to zdá složité, ale pokud si 

uvědomíme, že Láska prostě JE, tak dobro a láska a 

světlo není tím, co by mělo být transformováno. Je to 

tolik jednoduché – na lásku, dobro a světlo se máme 

prostě jen v plném uvědomění napojit, sladit se 

vibračně s moudrostí a hojností mnohorozměrného 

vesmíru. Přetransformovat vlastní vibrace na vibrace 

lásky, světla a dobra – a to je celé. Takto se můžeme 
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s trochou vědomého úsilí odpojit od většiny našich 

karmických dluhů. 

Vyzařovat lásku ale neznamená, že se budeme 

druhým podřizovat a souhlasit s něčím, co nám není 

po chuti, co nás ve skutečnosti jen oslabuje. Naše 

osobní energetické pole bývá občas narušeno 

nepříjemnými výpady osob v naší blízkosti. Pokud se 

necháme pokaždé snadno rozhodit, změní se naše 

vibrace, a to nás oslabuje. Vzájemné energetické 

působení s druhými lidmi ale můžeme eliminovat 

vlastním přístupem. Změnou pohledu na situaci, 

nepřipoutávat se, a nebrat si nic osobně. Není nic 

jednoduššího a účinnějšího, než se nepříjemným, 

kritickým, zlostným, strachuplným, nebo egoistickým 

jedincům jednoduše vyhýbat. Tyto hranice si 

skutečně určujeme jen my sami. Další možností je 

pozitivní ignorování, neutrální přístup, omezení 

osobního kontaktu jen na nezbytně nutnou dobu. 

Změna přístupu k těmto lidem také funguje velice 

dobře, neposuzujte je ani neodsuzujte, netrapte se, 

nechte je jejich osudu. Pokud se nechcete zúčastnit 

nějakého rozhovoru, kde je na vás činěn nátlak, tak 

takové jednání prostě odmítněte. Nejste povinni 

nikomu nic vysvětlovat a objasňovat vaše svobodná 

rozhodnutí, ani se nemusíte před nikým obhajovat, 
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natož ponižovat. Nenechte se nikdy pohltit „blbou“ 

náladou někoho jiného. Rozhodujte sami za sebe, 

nejen v životních situacích, ale i v každodenních 

drobnostech, například v tom, jak se chcete cítit 

duševně a psychicky. Tento přístup zvládnete ale až 

ve chvíli, kdy vám bude jedno, co si o vás kdo myslí, 

to znamená vzdát se svého (ješitného) ega. Věřte, že 

je to velmi osvobozující, osvobodit se od vlivu cizích 

názorů, soudů a domněnek. Osvobodit se od 

vlastních pocitů studu, trapnosti, poníženosti, 

naštvanosti, od myšlenek, které se točí jen kolem 

toho, že nám ostatní nerozumějí. K tomu se váže 

jedna velmi důležitá věc: čím více si budete sami sebe 

vážit, čím více se budete mít rádi, a budete si vědomi 

své ceny, své obyčejné lidskosti s božskou jiskrou 

v těle, tím méně takových situací budete zažívat – 

přitahovat do svého energetického pole. 

 

Změna pohledu na osud (karmu) 

Už dávno neplatí říkat: „To je můj osud, to se v naší 

rodině dědí, to je naše rodové prokletí.“ Mění se 

pohled na život, proto je také nutné změnit pohled na 

osud a životní úděl. Říkat: „Osud mi nepřeje.“ nebo 
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„Musím trpět za své hříchy“, je jako poslat sám sobě 

pozvánku do trvalého proudu starostí a strastí. Jsme 

odsouzeni pouze k tomu, co si ve skutečnosti sami 

nedopřejeme mít nebo prožívat už na energetické, 

myšlenkové a emoční úrovni. Tři pohádkové sudičky 

nad kolébkou jsou symbolem vědomí, podvědomí a 

nadvědomí, v tomto uvědomění je magická síla. Zde 

je náznak jednoho z nejdůležitějších vesmírných 

zákonů přitažlivosti. Aniž si to uvědomujeme, máme 

stálé rituály, často i rodinné, které představují to, 

čemu věříme, zakořeněné životní postoje, vžité 

programy úspěchu nebo neúspěchu. Duchovní 

principy dostávají díky vědeckým poznatkům novou 

podobu, a to se týká i nejrůznějších představ o 

karmě. Nést na svých bedrech stále dokola ta samá 

břemena, upadat do apatie, nebo se stavět do role 

oběti, a říkat, že musím v tomto životě trpět, protože 

je to můj osud, nebo protože to je naše rodové 

zatížení, znamená přesně tak si život naprogramovat 

– respektive pokračovat v sebezničujícím programu. 

Nelze ani pasivně čekat, že co má se stát, stane se, 

nebo svádět vinu za náš život na své okolí, na vztahy v 

rodině, nebo jiné vnější okolnosti, a tvrdit, že jsme 

bezbranní. Nelze se stavět například do role oběti. 

Často říkáme, že si něco nezasloužíme, protože cítíme 
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vinu za nějaké nepříjemné události, to nám zabraňuje 

posunout se vpřed. Taková řeč je v podstatě jako 

magické zaklínání. Takové myšlení se promítá do 

všech úrovní bytí, pasivně tomu podléháme, což je 

jednodušší, než aktivně změnit pohled na život a 

proud energií život utvářejících. S ohledem na karmu 

jsme si v podstatě na úrovni duše náš život vybrali, 

ale to neznamená, že karma představuje řetězec 

událostí, které nás mají navždy spoutávat v utrpení. 

Spoutává nás hlavně nevědomost. Náš nynější život je 

výsledkem všeho, co se odehrálo v minulosti, byť by 

to bylo včera. Ale dnes je nový den, karmická nádoba 

se od této chvíle může proměňovat současně s tím, 

jak se promění naše myšlení a jednání. Hlavně na 

úrovni sebe posuzování. 

Veškeré děje se odehrávají v tomto pořadí: informace 

(myšlenka) – záznam v holografické paměti vesmíru – 

časová prodleva – odraz v realitě, nikdy ne naopak. 

Proto ani náhody nemůžeme nikdy považovat za 

náhody, vše má svou příčinu. Vnějším událostem vždy 

předchází vnitřní stavy mysli, programy, představy. 

S tím vším souvisí program nebo představa lineárního 

času. Karma nezná pojem čas, božské vědomí je 

mimo dimenze času, pro božské vědomí je to, co se 
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odehrálo třeba před deseti lety přítomno tady a teď. 

Na karmické „dluhy“ můžeme působit změnou sebe 

sama v přítomném okamžiku. Realita hmoty, kterou 

máme přímo před sebou je jen malou částí skrytého 

světa, který nevidíme. Souběžné reality, kde se vše 

odehrává v jediném okamžiku, se nám promítají ve 

vzpomínkách, v pocitech viny a podobně. Proto je tak 

důležité například odpuštění – to, co je v paralelní 

realitě ukotveno jako náš minulý čin, se změní díky 

energii odpuštění. Naše energetické pole změní své 

vibrace. Vše se odehrává současně, proto můžeme 

měnit vibrace karmického obrazu silou myšlenky a 

silou upřímné emoce. Obraz „minulosti“ - energetické 

pole - se změní, a přestane mít na nás vliv – pokud si 

dál zachováme nové přesvědčení, a nezapomeneme 

na zákon vesmírné rovnováhy. Naše těla a hmota 

kolem nás utváří náš život – ale pořád jsme v 

podstatě součástí více realit tvořených „zhuštěnými 

energetickými poli“. Paralelní reality kolem nás, jiné 

dimenze nebo jiné světy, mají jinou vibraci, tato 

vibrace nevytváří viditelnou hmotu. 

Koncentrovaná energie našich těl sice nese v DNA 

informace a kódy, které svým způsobem souvisí s naší 

předurčeností, ale dnes už víme, že základem všeho 

je informace, a informace je možné měnit – 
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opravovat, doplňovat. S tím souvisí, že i špatnou 

karmu můžeme přeprogramovat. Beztak to běžně 

děláme, většinou nevědomě, pokaždé, když se 

poučíme z chyb, pokaždé, když si uvědomíme, proč se 

nám něco stále opakuje, pokaždé, když udržujeme 

harmonii mezi dáváním a braním. V tom okamžiku 

měníme staré modely a přestaneme si do života tuto 

zkušenost přitahovat. Jde o to, začít to dělat vědomě. 

Pokud rezignujeme, a necháme se „vláčet osudem“, 

je to naše volba, my dáváme formu našemu 

energetickému poli, které neustále tvarujeme svým 

sebevyjádřením. Netvrdím, že je to jednoduché. 

Někdy to vyžaduje odvahu jít proti proudu například 

rodinných tradic, proti názorům a představám našich 

nejbližších o tom, jak a co máme dělat, čím máme 

být. Není jednoduché být skutečně nad věcí, a 

zachovat si pozitivní vibrace a zároveň čelit pocitům a 

emocím, které přicházejí, pokud je naše proměna 

okolím nepřijata nebo nepochopena. Ale pokud si 

chceme plnit své sny, duchovně se rozvíjet, 

energeticky pozměňovat vlastní karmu, životních 

změn a vyjádření myšlenek a snů v realitě se 

nesmíme bránit. Vnitřní očistou se lze vymanit z 

energetických sítí zastaralých osobních programů. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Jestliže zaměním skutečné za neskutečné, bráním 

se kouzlu. Magie není neskutečná, je to živoucí síla. 

Kdo chce, aby ho uchvátila, musí ucítit vodu řeky, 

která ho má strhnout.“ 

Matthias Mala 
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Co je karma, a jak funguje? 

Karma je přírodní zákon příčiny a následku, můžeme 

jej nazvat také zákonem etickým, je nástrojem růstu, 

vývoje a transformace. Všechny vědomé činy se k 

nám zrcadlí zpět, tím si vytváříme „osudové“ 

předurčení. Karma má dva základní stupně, první se 

vztahuje pouze k současnému životu, jde o různé 

příhody s nápadnými synchronizacemi, s okamžiky, 

kterým říkáme náhody, s prvky, které si můžeme 

zpětně uvědomovat. Jde o vše, čemu říkáme hra 

života, jde o role, které v této hře života hrajeme. 

Druhý stupeň karmy představují situace, které mají 

návaznost na takzvané mezi světy, které přesahují 

hranice mezi vtěleními. Jde o energetické záznamy, 

které jsou nejdůležitější pro duchovní vývoj – pro 

cestu duše.  

Vše, co souvisí s myšlenkami a činy, zanechává v 

našem energetickém poli záznam, opakované činy se 

stejnou energií posilují ten který energetický otisk. 

Jakmile je určitá část karmické nádoby naplněna, 

vznikne bod zlomu, a spustí se zpětné zrcadlení. 

Někdy se tak stane bezprostředně po činu, který má 

srovnatelné hodnoty s činy již zaznamenanými na 

časové ose, někdy se zpětné zrcadlení může projevit 
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za delší čas, nebo až v příštím životě. Vždy ve chvíli, 

kdy jsou vytvořeny ty správné podmínky, a obyčejně 

ve chvíli, kdy to nejméně očekáváme. Jak život 

prožíváme je určeno kvalitou naší mysli, kvalitou 

duchovnosti. Pozitivní karmické zápisy vytvářejí v 

našem životě to, čemu říkáme štěstí, se štěstím jde 

ruku v ruce také určitá míra svobody. Hodnotu 

karmických záznamů můžeme kdykoliv přepsat, 

pokud se rozhodneme dodržovat morální, etické, a 

také přírodní zákony. Protože stále platí, že máme 

svobodnou vůli, naše duchovní vyspělost, a síla 

světla, které v sobě nosíme, má nesmírnou sílu k 

tomu, aby záznamy v naší karmické nádobě učinila 

neutrálními. Ony ve své podstatě neutrální jsou, tedy 

nevztahují se ani k „dobru“ ani ke „zlu“. Nekonečná 

vesmírná moudrost nerozlišuje na dobro a zlo. To jen 

naše mysl určuje prožitky v realitě a jejich kvalitu, 

určuje cestu, po které kráčíme, ať už s překážkami 

nebo bez překážek. 

 

Lze vidět svět očima vědomí? 

Lze trvale, každý den a v každém okamžiku vidět a 

vnímat svět očima čistého VĚDOMÍ? Obrazně 
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odpovědět, aby to bylo snadno pochopitelné, by se 

dalo různě, jednou z možných odpovědí je tajemství 

polarity – přírodního PROGRAMU. Mít zcela otevřené 

vědomí znamená, zakusit nadpozemský stav čistého 

bytí, kdy si uvědomujeme existenci všeho v JEDNOTĚ. 

A také si zachovat nekonvenční způsob uvažování, 

aktivně se rozvíjet, a hledat souvislosti. Jenomže svět, 

ve kterém prožíváme naše každodenní životy se 

všemi starostmi i slastmi, je založen na polaritě. A 

ještě dlouho bude - dokud neprojdeme celkovou 

transformací vědomí. Prozatím je stále ještě polarita 

základem veškerého našeho pozemského bytí. 

Vnímáme sice svět holisticky, umíme si navodit 

změněné stavy vědomí, rozšiřujeme si obzory novým 

poznáním, ale běžný život je stále podmíněn polaritě, 

hluboce zažitému dualismu. Vnímáme svět v čase, 

soustředíme se buď na začátek (minulost), nebo na 

konec (budoucnost) jednotlivých časových úseků, 

našich příběhů, různých událostí. Tak vzniká 

nepozornost na synchronní okamžiky přítomnosti, 

které neohraničeny časem, nám ukazují ten správný 

směr. Pokud jsou naše myšlenky v minulosti, máme 

stín minulosti neustále v zádech, tak bráníme vyšší 

inspiraci, aby nám usnadnila cestu. Myšlenky, které 

posíláme do budoucnosti, vrhají stíny před nás, a 

budoucnost zastiňují. Odpoutáme-li se od myšlenek 
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na minulost a budoucnost, zbavíme se vlastních stínů. 

Především minulost nám odebírá spoustu životní síly, 

stíny nás uvězňují v kruhu, namísto toho, abychom 

postupovali pružně vpřed ve spirále.  

Čekání na cokoliv je nesmírně spoutávající, radost a 

naplnění není možné prožívat v budoucnosti. V 

prožívání skutečného štěstí tady a teď je skryté kouzlo 

přítomného okamžiku. 

Podívejte se občas k nedozírné obloze a všimněte si 

souladu a božské harmonie – vytvářené titěrným 

hodinářským soukolím. Vše se odehrává v závislosti 

na přírodních cyklech. Srpek Měsíce se proměňuje, 

pomalu dorůstá až do okamžiku zářivého úplňku, 

tehdy se ukáže ve své celistvosti. Poté se opět 

proměňuje, den za dnem ubývá, a s ním každá noc 

ztrácí na milosrdném světle. Než se na obloze opět 

ukáže nový srpek Luny, příroda se ocitne v temné 

bezměsíční fázi (novoluní). V podobných cyklech 

probíhá veškeré dění na Zemi, v soukromých 

životech, ve společenských událostech, v ekonomice 

a tak dále, až k vývoji lidstva v dlouhých časových 

úsecích.  

Duální svět ale nemusí lpět na rozdělování, na 

souzení, co je černé a co bílé. Dualismus v dokonalé 
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harmonii nám celé věky předvádí souznění Slunce a 

Měsíce. Světlo Měsíce je světlo polarizované. Kde se 

bere světlo Měsíce, a kam se ztrácí? Světlo Měsíce je 

světlem Slunce – Měsíc se od Slunce vzdaluje (ubývá) 

a zase se přibližuje (narůstá).  Temná fáze Luny – 

novoluní – je časem, kdy se sluneční svit nedotýká 

temné planiny Měsíce. Měsíc sám o sobě o novoluní 

nikam nezmizí, stále je na obloze, pouze není 

osvětlena žádná jeho část. Stejně nemůže ze světa 

zmizet ani „dobro“, ani „zlo“. Skrytá fáze Luny je 

součástí cyklického vztahu těchto dvou vesmírných 

těles, které společně se Zemí utváří magickou 

trojjedinost. Tento lunační cyklus, pouto Slunce a 

Měsíce, světla a tmy, vidíme pouze pohledem ze 

Země. Jedná se o propojené mocné síly, tajemné 

energie, které spoluutváří život na Zemi. Zde vidíme 

vzájemně propojený magický i mystický vztah 

principiálně ženské a mužské síly. Na této božské 

sounáležitosti je záhadná a tajemná především ona 

pravidelnost, na které se po mnoho tisíciletí nic 

nemění. Tento (předurčený) PROGRAM, jehož autor 

je v anonymitě, je dokonalý a splňuje svůj účel, který 

je platný pro vše živé na Zemi. Magnetické síly Slunce 

a Měsíce představují jen kousek skládanky obsáhlé 

vesmírné hry na realitu, která utváří náš pozemský 

svět. Ať už se v této kosmické hře podíváme na 
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cokoliv, vše se dotýká vědomí, podvědomí a praktické 

myslící části člověka. Luna je předurčena podílet se 

na ženských aspektech skrytých v člověku, a Slunce 

obstarává mužské aspekty skryté v člověku. Jedná se 

o dva od sebe neodlučitelné, a přesto opačné aspekty 

dokonalého vesmírného PROGRAMU. 

Synchronický tanec nebeských protikladných sil 

přináší hojnost přírodě, a lidem přináší znamení 

v podobě světel a stínů, a učí je konat ve stejném 

rytmu harmonického souznění. 

Luna oslovuje nás a naše podvědomí, má vliv na 

světlou i stinnou stránku našich životů i charakterů. 

Bezměsíčné noci představují pravidelně přicházející 

koncept temnoty, který nepředstavuje negativní sílu, 

ale naopak odhaluje vše, co je skryto a nepoznáno. 

Novoluní je v podstatě odhalená pravá tvář Měsíce – 

není-li osvětlen světlem Slunce – JE SÁM SEBOU. 

Přesto představuje temnější naprogramování lidské 

mysli. Slunce je dárcem světla, ukazuje tu světlejší 

část lidské mysli. Přesto Slunce a Měsíc představují 

dvě strany téže mince. Měsíc není zcela temný, má i 

své světlé stránky, včetně stříbrné moci úplňku. 

Stejně tak Slunce není představitelem pouze světla, v 

noci zůstává jeho tvář skrytá, a umožňuje temnotě 
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projevit své síly. Nejde pouze o symbol polarity, vztah 

těchto dvou vesmírných sil je SKUTEČNÝ. Země tvoří 

jádro tohoto dění. Proč jádro? O Zemi jde především. 

K čemu by byl synchronický tanec Slunce a Měsíce 

naprogramován, pokud by Země nebyla středem 

pozornosti těchto dvou tajemných, protichůdných sil? 

Co s tím má společného člověk, jak zapadá do tohoto 

programu? Slunce a Měsíc představují princip polarity 

nejen hmotného světa, ale také princip polarity lidské 

psychologie. A protože víme, že Slunce a Měsíc tu 

byly dříve než člověk, nemusíme si klást otázku, zda 

je naše přirozenost taková, jaká je náhodou, anebo 

zda je utvářena již před námi existující polaritou. 

Jedině HARMONIE protikladných sil může vytvořit 

spokojeného člověka a spokojenou společnost. Pokud 

se tomu bráníme, projevujeme vlastní strach. Protože 

skepticismus je založený na strachu. Protikladné síly 

jsou v každém z nás – šťastný člověk je udržuje v 

rovnováze. Protikladné síly jsou v každém jevu, v 

každém společenství. Jsou všude počínaje atomem: v 

jádru atomu se pohybují kladně nabité částice, a 

kolem tohoto hutného jádra obíhají záporně nabité 

elektrony. Jakákoliv hmota je složena z atomů, což 

znamená, že naprosto ve všem je obsažen princip 

polarity. A protože víme, že atomy tu byly dříve než 



125 
 

vesmírná tělesa (Slunce, Měsíc), nemusíme si klást 

otázku, zda je princip polarity danou a neměnnou 

součástí vesmíru. Tma je díky nevědomosti symbolem 

beztvaré prázdnoty. Ale ani beztvará prázdnota není 

stranou polarity, pokud ji utváří pro nás stále tajemná 

temná energie a zároveň temná hmota.  

Levá a pravá hemisféra 

Polarita v člověku je dána levou hemisférou 

(racionalita, Slunce), a pravou hemisférou (intuice, 

Měsíc). Na úrovni fyzického těla pravá hemisféra 

ovlivňuje levou část těla, a levá hemisféra ovlivňuje 

pravou část těla. Obě vytvoří harmonii, pokud 

spolupracují v rovnováze. Racionalita a intuice se 

vzájemně doplňují. Misky vah musí být vyvážené. 

Svět vnímáme prostřednictvím smyslů, to je základ 

veškerého vnímání. Zrak je jedním ze smyslů, a svým 

způsobem je také polarizovaný. 

Představte si, že si na delší část roku zavážete pravé 

oko (pravá strana těla – levá hemisféra). Co se stane? 

Naruší se vaše vidění/vnímání světa. Pravé oko 

předává viděné ke zpracování levé polovině mozku – 

racionalita, svět hmoty. Levé oko předává viděné ke 

zpracování pravé polovině mozku – intuice, svět nad 

hmotou. Takže na půl roku zavázané pravé oko 



126 
 

způsobí, že zůstane extrémně potlačená racionalita. A 

naopak: na půl roku zavázané levé oko způsobí 

nesprávné zpracování informací v mozku, intuice a 

nadsmyslové schopnosti zůstanou extrémně 

potlačené. Spolupráce levé a pravé hemisféry je 

samozřejmě mnohem složitější, toto je jen příklad, 

abychom si uvědomili, jak funguje vnímání světa, a že 

harmonie (protikladných sil) je základem všeho. 

Racionalita v rovnováze s intuicí vyvažuje správné 

vnímání světa, jedno ani druhé nesmí být potlačeno 

nebo naopak upřednostňováno. 

Zrakové vnímání je neobyčejně složité a zajímavé. 

Skrze oko vstupují do našeho vědomí různé obrazy, 

nosičem těchto obrazů je světlo. Oči jsou oka do 

duše. Jasnozřivé vidění je uměním, které je nám 

odpíráno vlivem zastaralých ovládacích programů. 

Dívání není totéž jako zření. Oči jsou prostředníkem 

mezi mozkem a myslí. Svět vnímáme každý jinak, 

odraz viděného světa není pro každého stejný. Mozek 

má určitou představu o významu viděného, tato 

představa je tak silná, že viděné vnímáme omezeně, 

podle toho, jak máme proces vidění spojený s 

představami, s osobitým vnímáním, především na 

základě předem daných informací. Zrakem vnímáme 

mnohem více, než nám mozek přeloží, mozek přeloží 
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jen to, co dokáže pochopit. Co nedokáže pochopit, 

odsouvá k hranicím neskutečného, nebo k hranicím 

tmy a temnoty. A většinu toho, co pochopit dokáže, 

neustále polarizuje. 

Čisté VĚDOMÍ nerozděluje na špatné a dobré, na 

dobro a zlo. Čisté VĚDOMÍ je vším - v každém 

okamžiku. 

Transformace vědomí - zakázaný zázrak 

Vnímat svět čistým vědomím je idea, která se 

vztahuje k transformaci vědomí. Ale tento proces se 

pro nás nesmí stávat vyčerpávajícím, nezbytné je 

zlehka odložit břemena, která nás svazují. Není 

jednoduché vzdorovat tomu, že transformace vědomí 

lidstva byla a stále ještě je účelně zpomalována 

protichůdnými silami, kdy převažuje "zlo" nad 

"dobrem", v mnoha na první pohled viditelných i 

jemných aspektech života na Zemi, které jsou nám 

účelně podsouvány. Transformací vědomí lidstvo sice 

prochází, ale zatím jsme na samém začátku. A díky 

BOHU za to, že to nevzdáváme! Stále dokola je 

opakováno, že vše stojí a padá na myšlenkách, ale 

vždyť právě myšlenky vytváří pohyb, který vede 

k činům. A naopak, některé nepovedené činy, 

související s minulostí, lze vysvětlit a pochopit, pokud 
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v nich dokážeme objevit původní myšlenku, která 

spustila proces té které události. Tato zpětná vazba 

nám umožní neopakovat chyby. Dokud budeme 

opakovat ty samé chyby, přízraky stínů minulosti 

sami od sebe nezmizí.  

Čisté vědomí můžeme zažít (okusit, pochopit, 

přijmout) v hluboké meditaci, během vymístění 

astrálního těla z těla hmotného, v okamžiku blízkém 

smrti, několika denním/týdenním pobytem ve tmě, 

pod vlivem drog apod. Toto jsou pouze krátkodobé 

okamžiky, sice skutečné, ale prozatím pouze vzácné 

(časově omezené). Jakmile se vrátíme k běžnému 

životu v trojrozměrné dimenzi, v polarizovaném 

světě, je obtížné udržte si zcela otevřené vědomí. 

Neříkám, že je to nemožné, ale takto dokáže BÝT 

(existovat) jen velmi málo „osvícených“ bytostí. 

Zakusit na okamžik čisté VĚDOMÍ je něco jiného, než 

jím BÝT. Krátkodobé osvícení je teprve začátek 

duchovní cesty. Cesty, na které se nevyhneme další 

práci na sobě a dalším životním zkouškám. A právě 

toto je věc, která mnoho hledajících mate, nebo 

dokonce prožívají různé spirituální krize. Proto vždy 

kladu důraz na vědomé TVOŘENÍ (budoucnosti) 

pomocí myšlenek, emocí, představivosti, a s tím 

souvisejících činů - s ohledem na stále ještě trvající 
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omezení časem (v našem stávajícím časoprostorovém 

světě). Nesmíme v sobě zapírat žádné pocity, a tím je 

odsouvat do podvědomí. Energie negativních pocitů a 

emocí je nutné ve správnou chvíli uvolnit, odevzdat je 

do prostoru, mimo svůj energetický potenciál. Jinak 

zůstanou jako šedivé stíny zapsané v naší auře, a 

mohou k nám neustále přitahovat podobně nechtěné 

aspekty života. 

Zatím skutečně nejsme natolik transformovaní, aby 

se jedinou meditací na dané téma, nebo občasným 

sněním, uskutečňovaly v našich životech "zázraky" 

okamžitě a bez námahy. Tvoření vyžaduje zaujatost, 

odhodlání a víru. Celý vesmír pulsuje neprojevenou 

latentní energií. Kvantový svět je přítomen všude, v 

pevné hmotě, ve věcech, kterých se dotýkáme, ve 

všem, co vidíme, i ve věcech neviditelných, které jsou 

mimo naše běžné vědomé vnímání. Proč se nám 

tajemství kvantového vesmíru nezjeví v celé své 

pravdivé jednoduchosti mnohem rychleji a nejlépe 

hned teď přímo před očima? Zřejmě je to proto, že 

bychom otřes a šok po rychlém odhalení tajemství 

vesmíru prostě neustáli. Vesmírná moudrost nemůže 

za to, že nevidíme znamení a tajemství, která máme 

přímo před očima. Často se snažíme kvůli tajemnému 

mystickému pohledu nebo zážitku vystoupat na 
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vysokou horu. Ale v okamžiku, kdy se nám to v plném 

nasazení a vyčerpání povede, dokážeme tam vysoko 

v horách konečně zaznamenat a do morku kostí 

procítit přítomnou vznešenost Boha? A pokud se 

zahledíme zpět dolů do údolí, dokážeme tam uvidět 

ty nádherné zahrady pro duše? 

Jako poustevníci buďme laskaví a vyzařujeme světlo, i 

když se setkáme s něčím, co s námi a námi zvolenou 

životní cestou zrovna neladí. 

Světlo a schopnost vidění 

Schopnost vidění je záležitostí přenosu informací do 
mozku ke zpracování: pomocí světla. Náš zrak snímá 
okolní svět podobně jako kamera, neuvědomujeme si 
však, že se nejedná o sto procentně skutečný vnější 
obraz, o skutečnou realitu. Vnitřní zobrazení, které je 
zprostředkováno mozkem, není s vnější realitou zcela 
shodné. Vnímání okolní reality záleží především na 
frekvencích, spojených s mozkovými hemisférami. 
Mozek je zprostředkovatel informací mezi námi a 
viděnou realitou. Mozkové frekvence ale nejsou 
stabilní. Jinak vnímáme svět na úrovni frekvence 
beta, jinak na frekvenci alfa nebo théta.  Vyšší 
frekvence vědomí umožňují vidět realitu doplněnou o 
zdánlivě neznámé prvky, neobvyklé jevy, animální 
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bytosti, obrazy skryté v časových kapsách, a další 
„prostorové obrazy“, které běžně nevidíme, přesto 
existují. Tyto skryté obrazy ale nejsou statické, jsou 
pohyblivé a v každém okamžiku proměnlivé. Některé 
holografické obrazy mají povahu vzpomínek, které 
nám občas vyvstanou na kratičký okamžik přímo před 
očima. Tento okamžik je tak krátký, že si ani 
neuvědomíme, že viděné se skutečně promítlo přímo 
v prostoru před námi. Podobné okamžiky zažíváme, 
pokud dokážeme v barevných a živých obrazech snít 
s otevřenýma očima. 

Zastavte se na chvilku a pomyslete na vaše oči. 
Člověk sám nevymyslel důmyslný systém vidění, 
přesto jsme tímto nadmíru dokonalým „kamerovým“ 
systémem, jehož konstruktér je zcela určitě génius, 
obdařeni. A nemyslím si, že tímto géniem je evoluce, 
alespoň ne v té podobě, v jaké je nám neústupnou, 
racionální vědou předkládána. 

Postavte se před zrcadlo a zadívejte se na sebe. Pár 
minut se bez myšlenek pozorujte. Potom změňte 
energii pozornosti. Představte si, že ten, kdo se dívá, 
je postava v zrcadle. Přestaňte se dívat, a nechte 
postavu v zrcadle, aby pozorovala ona vás. Až 
splynete s postavou v zrcadle, možná na okamžik 
zapomenete, kdo jste, a kde jste. Možná si 
uvědomíte, že nejste ani fyzickým tělem stojícím před 
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zrcadlem, ani postavou v zrcadle. Na okamžik 
dostanete strach, ale pak se podíváte hluboko do 
svých očí a uvědomíte si skrytou božskou podstatu 
vaší osobnosti. 

Co vyzařuje z vašich očí? Je to božské světlo? 

 

Světlo Slunce - životní elixír 

Světlo, nejryzejší inteligence přírody, je zdrojem 
veškerého života, světelná energie je pohonem pro 
existenci života v nám známém vesmíru. Světlo je 
popisováno jako proud částic, případně jako 
elektromagnetické vlnění. Hmotu (hmotné objekty) 
popisují někteří vědci jako „zamrzlé světlo“. Veškerá 
hmota má světelnou podstatu, koncentrovanou v 
určitém místě, v určitém čase. Hmota je zároveň 
energií, která získala určitou formu, na základě 
informací souznících s vibracemi vesmírného světla. 
Každý předmět osciluje, každý je složen z vibrujících 
atomů, světlo je také vibrace. Jádro DNA lidských 
buněk, a všeho živého v přírodě, vyzařuje světlo 
(informace). Na základě světla fungují výměny 
jemnohmotných energií, tyto světelné (tepelné) 
vibrace se podílí na přenosu informací mezi námi a 
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přírodou, mezi námi a druhými lidmi, zvířaty, a 
rostlinami. Sluneční světlo je zdrojem původních, 
božských informací, které jsou součástí oživujících 
procesů na planetě Zemi.  

Od okamžiku narození je základem našeho bytí 

vnímat a přijímat světlo 

Světlo, skrze oční receptory, se podílí na procesu 

vidění, je zprostředkovatelem informací. Všechny 

buňky lidského těla sestávají ze světla, jsou živeny 

světlem, a světlo také vydávají. Světlo, nedílná 

součást praenergie života, je zároveň součástí 

vědomí, je spouštěčem dobré nálady a radosti ze 

života. Vědomí člověka je na světlu závislé, vnímá 

světlo jako vyjádření božské přirozenosti, stejně tak 

boží přítomnosti. Pokud se procházíme venku v 

přírodě, obyčejně si neuvědomujeme, že paprsky 

Slunce, které se nás dotýkají, nám předávají soubor 

životně důležitých informací. Vnímáme pouze teplo, 

říkáme, jak je dnes krásně, ale podstatu světla – 

rezonančního vlnění, které se nás bytostně dotýká, si 

plně nepřipouštíme. Přitom můžeme posílit své zdraví 

a psychickou odolnost už jen tím, že budeme vědomě 

přijímat sluneční světlo jako životní elixír. Nejde 

pouze o pobyt na přímém slunci, tuto energii 

získáváme v dostatečné míře pravidelným pobytem 
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v přírodě, i když je nebe pod mrakem. Denní světlo, v 

podobě nepřetržitého proudu (neviditelných) 

vesmírných částic, je všude kolem nás, prochází námi, 

vyživuje naše buňky. Vědomé přijímání světla 

zahrnuje také vděčnost, vědomé děkování za vitalitu 

a životní sílu. 

Žijeme zrychleně, v rušném sledu událostí, a pod 

tímto vlivem přistupujeme k dennímu světlu, které 

považujeme za samozřejmost, poněkud lhostejně. 

Jemnohmotná energie blahodárného slunečního 

světla je přijímána na úrovni srdeční čakry, a čakry 

solar plexu. Sedm barev spektra souvisí se sedmi 

základními energetickými centry v lidském těle. 

Světelná energie je samozřejmě přijímána také 

očima, především očima, tímto způsobem jsou 

ovlivňovány fyziologické pochody nejen v mozku 

(hypothalamus, hypofýza, epifýza), ale zároveň v 

celém těle. Také třetí oko má co do činění se 

slunečním světlem, stejně jako čakra solar plexu, tak i 

čakra třetího oka je posilována slunečním světlem. 

Výživnou energií slunečního světla je řízen náš 

biorytmus, spánkový rytmus, produkce hormonů, 

vnímání pozemského času, to vše se podepisuje na 

dostatku, nebo nedostatku životní energie. Bez světla 

trpíme například poruchami soustředění, duševní 
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nevyrovnaností. U dětí se dostatek slunečního světla 

podílí na správném růstu. 

Slunce je dárce života i léčitel. Světlo má schopnost 

aktivovat samoléčebné procesy organismu, posiluje 

imunitní systém. Sluneční světlo se rozkládá do 

různých barev spektra, a barvy, jak známo, jsou také 

léčivé. Pokud se vystavíme slunečnímu svitu, naše 

tělo, skrze auru, si samo vybere takovou barvu 

slunečního spektra - léčivou vibraci, jakou zrovna 

nejvíce potřebuje. Dýcháním přijímáme nejen kyslík, 

ale také pránu, vesmírné a sluneční paprsky. Moc 

slunečního světla, které je nezbytné pro krev (krevní 

buňky) v lidském těle, je obsažena také ve všech 

přírodních potravinách. Především čerstvé potraviny, 

a potraviny co nejšetrněji zpracované, jsou zdrojem 

těch nejčistších, životadárných substancí. Pokud 

máme na stole potravinu, která byla stvořena pod 

širým nebem, a je nasycena hodnotami přírodního 

světla, měli bychom si to plně a s vděčností 

uvědomovat. Přírodní potraviny vybíráme na stůl v co 

největší barevné pestrosti. Velký podíl rostlinné 

stravy v jídelníčku přispívá k lehkosti bytí, odlehčuje 

psychickým zátěžím, a podílí se na usnadnění procesu 

transformace vědomí. 
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Světlo miluje především naše duše, vždyť tato 

jemnohmotná složka lidské bytosti sestává právě ze 

světla, z čisté božské substance. 

Také naše duše potřebuje světlo jako zdroj života, 
zdroj poznání, a harmonie. Duševní vyčerpanost a 
únava je projevem nedostatku energie, nedostatku 
životně důležitých informací, tím je narušena 
jemnohmotná rovnováha bytí. Sluneční světlo 
disponuje širokým vlnovým spektrem, toto vesmírné 
záření ovlivňuje naše nálady, psychiku i zdraví. Světlo 
je zdrojem životní energie, o kterou zbytečně 
přicházíme vlivem nadměrného stresu. Pokud žijeme 
zrychleně, nebo pod tlakem, což je v dnešním 
civilizovaném světě běžné, vydáváme ze sebe více 
energie, než stihneme v přírodě znovu načerpat. 
Nejen sebe živíme světlem, pokud jsme pod vlivem 
stresu, strachu, zlosti, žárlivosti a podobně, živíme 
vlastní životní energií nejrůznější osobní stíny. 
Uvědomte si, jak zrádná je například závist, která 
bývá většinou skrytá, nebo skrytý, neprojevený vztek. 
V okamžiku vztekání, kdy dáváme najevo své emoce, 
nemusíme ztrácet rozum, ani soudný úsudek, pokud 
si uvědomíme: „Ano, mám vztek, uvolňuji ze sebe 
energii, která je v mém nitru napěchovaná!“ 
Obyčejně v tu chvíli, kdy si emoci nebo pocit pravdivě 
pojmenujeme, přiměřeně se zklidníme a ztišíme. 
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Potom můžeme reagovat vědomě, obezřetně a 
zodpovědně sami k sobě i ostatním. Jíme-li ve vzteku 
– potrava je ovlivněná negativními vibracemi. Vlivem 
vzteku člověk zbytečně ztrácí soustu energie, energie 
je odebírána také lidem, místu, nebo situaci, na 
kterou máme vztek. Když už podobná situace 
nastane, nejlepší je ihned si uvědomit, že mám vztek, 
že pociťuji závist, žárlím, nenávidím, a soustředit se 
na možnou příčinu. Příčiny bývají různé, a pokud 
budeme k sobě upřímní, můžeme objevit příčiny 
dokonce velmi překvapivé, skryté v pozadí našich 
myšlenek, našeho chování. Každý člověk, který se 
nám postaví do cesty, ať už v dobrém či zlém, nám 
zrcadlí něco o nás samých. 

Světlo samo o sobě je inteligentní veličina, 

vládnoucí síla přírody 

Chlorofyl v rostlinách přijímá sluneční světlo, díky 
němuž rostlina „vyrábí“ cukry, škroby a proteiny. Za 
ranního svítání první paprsky světla, které produkují 
pro nás neslyšitelnou vesmírnou melodii, aktivují 
ptačí zpěv, otevírání květových poupat, probouzejí 
vůně květin, aktivují léčivé účinky bylin. Každá barva 
produkuje na neslyšitelné úrovni svoje vlastní 
zvukové akordy. Světlo vytváří barvy – vše kolem nás 
je nebarevné, uvědomujeme si, že světlo je zázrak? 
Co v sobě světlo skrývá, krom toho, že se světelné 
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paprsky rozkládají do barev? Bílé světlo v sobě 
obsahuje program, který naše oči dokáží přečíst jako 
barvy. Oči, které velice důmyslně absorbují světelné 
částice, jsou důmyslným „přírodním“ nástrojem, 
kterým pozorujeme svět. Uvnitř mozku vzniká 
trojrozměrný obraz. Svět kolem nás není barevný sám 
o sobě, barevný obraz pozorovaného světa se nám 
promítá v mozku v souvislosti se slunečním světlem, 
které barvy vytváří. 

Světlo se skládá z barev, tedy je z něčeho poskládané, 

je živé, tvořivé a disponuje mocnou silou. Veškerá 

příroda, včetně proměnlivé oblohy, je skládanka 

mnohorozměrného puzzle z nebarevných částic. 

Šedivá hmota získává na barevnosti teprve díky 

slunečním paprskům. Barvy bez přímého doteku 

světla neexistují. Můžeme sice říci, že tma barvy 

pohlcuje, ale není to tak docela pravda, vzhledem k 

tomu, že hmota je nebarevná. Veškerá hmota získává 

barevnost díky světlu, v souvislosti s chemickými 

substancemi obsaženými v přírodě, ve vzduchu, 

v rostlinách, v horninách, v tělech živých bytostí. 

Nebarevnost hmoty je její přirozeností. Světlo 

propůjčuje přírodní hmotě pestrou barevnost, s 

příchodem (absolutní) tmy se projevuje přirozenost 

nebarevné hmoty. 
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Přicházející jaro a s ním i více léčivého světla, které je 

také symbolem naděje, má vliv na lidské vědomí, 

probouzíme se ze zimní letargie. 

Pokud se soustředíme také na duchovní stránku 

života, tak právě na jaře, kdy vše ožívá, máme 

příležitost uvědomovat si naše propojení s přírodou, s 

prostorem kolem nás, s vesmírnou energií světla. 

Více světla nám dodává více inspirace, síly a chuti 

tvořit. Můžeme si například snadněji uvědomit, že 

vše, co se odehraje za hodinu, večer, zítra nebo za 

týden, je pravděpodobnost toho, co se stát může a 

zároveň nemusí. Množina pravděpodobností, 

zjevených ve světle světa, je nekonečná. Realita 

vnímaná smyslovými receptory se neustále mění, a to 

v závislosti na záměru pozorovatele. Život je vířící 

energie v neustále se měnícím energetickém poli. Náš 

dech je spojen s prapodstatou světa. Žijeme 

obklopeni prostorem, nadechujeme tento prostor do 

svých plic, a následně vydechujeme část naší 

podstaty zpět do prostoru. V podstatě mezi námi a 

prostorem neexistují žádné hranice. Hranice vytváří 

pouze mysl. Správně uvolněná mysl je v neustálém 

kontaktu s prostorem samotným. Pokud přestaneme 

dýchat, dojde k oddělení vědomí od těla, fyzické tělo 

opustí životní síla. Ale mysl dál zůstane ve spojení s 
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prostorem. Dokonce mnohem intenzivněji než v 

okamžicích, kdy je v přímém spojení s tělem. Každá 

myšlenka se v tomto „posmrtném stavu“ stává 

realitou bez časové prodlevy. V třírozměrném 

prostoru je takové tvoření omezeno čtvrtou dimenzí 

– časem, přesto jsou myšlenky nedílnou součástí 

režie a tvorby našeho života. Proto je nutné vědomě 

se soustředit na myšlenky oživené světlem, 

prodchnuté láskou, odpouštěním, nadějí a vděčností. 

Na duchovní cestě je důležité propojení s přírodou. 
Například jarní příroda, která se probouzí ze zimního 
spánku, nám dává příležitost si podstatu a procesy 
tvoření lépe uvědomit. Pozorováním přírodních dějů, 
které se prostě dějí, aniž by příroda o cokoliv 
usilovala tak, jak o své blaho usiluje člověk, usilovným 
myšlením a často zbytečným výdejem energie, se 
můžeme mnohému naučit. Můžeme zvolnit krok, 
častěji utišit mysl, a přestat se tolik ztotožňovat s 
hmotou, s hmotnými předměty, kterými se často 
zbytečně obklopujeme. Můžeme vnímat mystické síly 
jara, tajné přísliby zlátnoucích paprsků Slunce, proudy 
energií, které odhodlaně a s plnou verbou napájí 
přírodu - tak lehce a samozřejmě. Totéž se odehrává 
na úrovni lidské duše, která je s přírodou v pevném 
spojení. Pokud nedokážeme vnímat tyto nebeské 
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doteky, plné vášně a touhy po životě, neumožníme 
našim srdcím ocitnout se v dimenzi věčné Lásky. 
 
Vize a znamení nás provázejí neustále, v mnoha 
různých i na první dojem neskutečných podobách, 
bohužel ne vždy je vnímáme, pokud nemáme 
dostatečně vytrénovaný šestý smysl. S tím souvisí, že 
náš mozek většinou vidí to, co se nevymyká 
dlouhodobému naprogramování, nebo jednoduše to, 
co vidět chce. Někdy, většinou ve zcela zvláštních 
životních okamžicích, můžeme zažít vzácné chvíle 
duchovního propojení s vyšší podstatou vesmíru. 
Těch příkladů bychom si mohli uvést nespočet, 
především v přírodě. Například na obloze můžeme 
spatřit obrazy, kdy se na ní zrcadlí něco z okolí – 
budovy, vzrostlé stromy, krajina – dokážeme-li se 
vnitřně zklidnit, obrazy se začnou proměňovat, 
uvidíme jakoby holografický, pohyblivý děj. Můžeme 
z viděného odečítat potřebné informace, vidět různé 
příběhy, náznaky možného řešení různých životních 
situací. Nejčastěji se tak stává v podvečer, kdy ještě 
není úplná tma, před svítáním, za jasného svitu 
úplňku. Může jít o varování, o pobídku k zastavení se, 
o náhlý prožitek ztotožnění se s vesmírem. Stejně tak 
můžeme prožít různé vize sledováním klidné vodní 
hladiny, v které se zrcadlí odlesk podvečerního 
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Slunce, nebo záře polarizovaného měsíčního svitu za 
magického úplňku. 

Univerzální energie proudí každým stvořením, energii 

získáváme nebo ztrácíme nejen dotekem. Vzájemná 

výměna energie probíhá mezi námi a vším, čeho se 

dotkneme, na co se se zaujetím podíváme, na co 

zaměříme myšlenku. Vše probíhá na energetické 

úrovni, aniž bychom si to uvědomovali, je to natolik 

zažité a běžné, že nemáme potřebu tomu věnovat 

pozornost. Zaměříme-li pohled a myšlenku na 

cokoliv, co si uvědomujeme jako krásné a přitažlivé, 

dochází k výměně energie, posilujeme svou sílu a 

vitalitu. Vdechujeme božskou sílu, která proudí všude 

a vším. Nejvíce energie získáváme v přírodě, naše těla 

jsou velice senzitivní. Zdánlivě neživá příroda je stejně 

senzitivní jako naše těla. Veškeré buňky, ať už naše 

tělesné, nebo buňky rostlin obsahují DNA. V DNA 

spočívá zázrak veškerého stvoření. Dalším faktorem, 

který je společný pro vše živé v přírodě, je voda – 

jeden z nektarů božské moudrosti projevených přímo 

ve hmotě. V DNA, a v tajemství božské vody spočívá 

také zázrak veškeré smyslové i mimosmyslové 

komunikace, a zázrak veškerého bytí. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Jestli existuje ráj, musí být mezi námi. Neboť 

nejvyšší nám ho uzavřel tady na Zemi. Takže je 

pravděpodobně na nás, a záleží jen na způsobu 

vnímání světa a sama sebe, jestli se vidíme v Edenu, 

nebo ne.“ 

Matthias Mala 
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Lidská těla, těla zvířat a rostlin jsou tvořena buňkami. 

Jádro každé buňky, včetně rostlin, obsahuje DNA. 

Lidské tělo a těla rostlin obsahují vodu, voda je dalším 

nosičem informací. DNA vyzařuje světlo – světlo je 

také nosičem informací. Na tomto základě probíhá 

vzájemná komunikace například mezi stromem a 

člověkem. Příroda poskytuje informace v podobě 

abstraktních symbolů, tyto se zjevují v podobě 

mentálních obrazů, které můžeme být schopni 

vnímat. Na DNA je fascinující, že ji můžeme 

považovat za nositele informací, dokonce informace 

svým způsobem vysílá a přijímá. Stejně tak božská 

látka – voda. Voda je také nositelem informací, má 

dokonalou vázací schopnost, podobně je na tom další 

ryze přírodní produkt: sůl. Na tomto základě funguje 

magická moc a síla svěcené vody. 

 

Cvičení na podporu šestého smyslu 

Třetí oko, šestý smysl nebo šestá čakra je ve své 

podstatě jedno a totéž. Aktivací třetího oka můžete 

probudit mimosmyslové vnímání, a obnovit v sobě 

zapomenuté spirituální schopnosti. Nesmíte ale 

zapomínat na mravní zákony, duchovní vzdělání, na 



145 
 

moudrost předků. Pokud budete k aktivaci šesté 

čakry přistupovat s pokorou, neublížíte si. V opačném 

případě může pro vás být unáhlené uvedení „spící“ 

životní energie do pohybu, a aktivace určitých 

schopností, obtížně zvládnutelné. 

Uprostřed čela těsně nad obočím najdete pulsující 
bod, skrytou energii čakry poznání. Šestá čakra 
představuje důležité energetické centrum, které se 
můžete časem naučit ovládat.  Nikdy ale neusilujte o 
jednorázové okamžité probuzení šestého smyslu, ale 
o postupnou aktivaci. Určitá praxe je v tomto směru 
nutná, často jde o celoživotní poznání. Jde o 
dlouhodobý proces, který nemusí být, a většinou ani 
nebývá, započat a ukončen v jediném pozemském 
vtělení. Citlivost třetího oka - ve spojení s hadí silou, 
proudící životní energií – můžete sami na sobě 
jednoduše otestovat: 

Posaďte se tak, aby páteř zůstala rovná. Chodidla se 
dotýkají země, nohy nekřížíte. Dokonale uvolněte 
mysl, zavřete oči a soustřeďte veškerou vnitřní 
pozornost k šesté čakře. Po několika minutách 
přiložte prostředníček pravé ruky na místo třetího 
oka. Lehce toto místo masírujte krouživým pohybem. 
Vnímejte vnitřní pocity, ale nikterak si je v duchu 
nekomentujte. Pokud je vaše citlivost k třetímu oku 
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pootevřená, během chvíle budete vnímat v oblasti 
první čakry vířivý proud, jemný pohyb hadí síly. Pohyb 
hadí síly se projevuje zvláštním pocitem, který je 
velmi podobný sexuálnímu vzrušení, ale nemá nic 
společného se sexuálním drážděním. Jde o POHYB 
životní energie, o zvyšování vibrací fyzického těla. 

Je důležité mít v tomto případě zavřené oči, aby vás 
nic nerozptylovalo. Otevřené oči provokují k myšlení, 
a mysl je třeba naprosto utišit. Masírováním tohoto 
bodu uprostřed čela dojde i nezkušený člověk 
k určitým vnitřním pocitům. A to i v případě, že nikdy 
předtím nemeditoval. Výraznější projev životní 
energie kundalini (hadí síla) pocítíte, především 
pokud praktikujete meditace klidu a soustředění na 
přítomný okamžik. Častou meditační praxí se naučíte 
pobývat tady a teď, za každých okolností, ve vlastním 
středu, v srdeční krajině. Nejdůležitější je naučit se 
dodržovat myšlenkovou kázeň.  

Takto je možné pracovat s hadí silou se zaměřením 
na třetí oko například tantrickou praxí. Ovšem bez 
duchovní průpravy, a bez mnoha znalostí není 
vhodné si s otevřením třetího oka, ani s násilným 
probouzením hadí síly zahrávat. Název třetí oko je 
synonymem pro náš vnitřní zrak. Aktivovaný vnitřní 
zrak umožňuje přijímat spirituální vhledy, které běžně 
nevnímáme. Někdo je schopen soustředit se na 
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vnitřní zrak s otevřenýma očima, během jakékoliv 
činnosti. Někdo jiný potřebuje k vnitřní práci klid a 
zavřené oči. Je to tím, jak už bylo řečeno, že otevřené 
oči aktivují zbytečné přemyšlení. Do vizí a vhledů se 
potom zapojuje více rozumu, než intuice. To je dobré 
si zapamatovat. Ale v tantrické praxi, kdy už 
ovládáme svou mysl, je zrak naopak velice důležitý. 
Tantrické rituály ve dvojici, kdy se partneři navzájem 
pozorují, a učí se navzájem přijímat takový, jací jsou, 
učí se milovat svá těla, je zrak důležitý. 

Pootevřené třetí oko má také vliv na porozumění 
vlastním snům. Zasvěcení do vhledů mimo běžné 
vědomí souvisí s energetickou strukturou fyzického 
těla. Struktura tělesných buněk má co do činění 
s rozšířenou aktivací DNA, především pokud žijeme 
v souladu s vědomím Lásky. Pokud ovládáme 
racionální ego, a projevy emočního těla. V opačném 
případě je snadné sobě nebo někomu jinému ublížit, 
pokud se o probuzení třetího oka pokusíme 
neinformovaně a předčasně. 

Do určité míry máme otevřené třetí oko všichni. Ale 
pouze tolik, kolik jsme schopni v daném období života 
unést. Podle toho, na jakém stupni duchovního 
vývoje se momentálně nacházíme. Božské vědomí 
nás takto chrání před neuváženými činy. Například to, 
že výborně ovládáte intuici, nebo rozpoznáte smysl a 
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účel vlastních pocitů, nebo umíte předvídat, díky 
pobývání v přítomném okamžiku, nikomu neublíží. 
Naopak, otevřená intuice je pro nás ochranným 
prostředkem. Ačkoliv zneužít lze cokoliv. Zneužitím 
nadsmyslových dovedností aktivujete zpětné vazby 
nepříjemných událostí. Těmto událostem předchází 
informace o vašem (negativním) myšlení a jednání 
uložené v osobní „karmické nádobě“. 

Během meditace nebo magických rituálů pomáhá 
k uvolnění a utišení mysli pozorování plamene svíčky, 
nebo jakéhokoliv lesklého bodu, případně odrazu 
Slunce nebo Měsíce na vodní hladině. Pozorujete-li 
například plamínek svíčky soustředěným pohledem, 
pokud možno bez mrkání, podporujete aktivaci 
třetího oka, udržujete mysl v klidu. Noříte se do 
svého nitra, váš pohled rozpustí vaše ego. Tím, kdo se 
nyní dívá, je vaše vyšší Já. Uvolněná mysl získá 
schopnost přijímat nadsmyslové vjemy, začne si 
všímat neobvyklých synchronizací, které nás 
doprovází životem. Navíc živlová energie ohně je 
neoddělitelně spjata právě s myšlenkami, s myšlením 
samotným, a s emocemi. Až si začnete uvědomovat 
energii ohně v sobě, stanete se zasvěceným. 

Třetí oko je možné postupně probouzet také cílenou 
meditací doprovázenou soustředěným pohledem do 
zrcadla. Především pro ty z vás, kdo již máte hlubší 
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duchovní a esoterické poznatky, včetně toho, že 
rozumíte vlastní psychice, a máte za sebou 
dlouhodobější spirituální průpravu, například 
vzhledem k magickým rituálům. Pro nezkušené může 
být zážitek, spojený s energetickou resonancí 
v podobě zrcadlení, více či méně nepříjemný. Pohled 
do zrcadla, za dodržení meditačních pravidel, kdy se 
díváte doprostřed čela, jen kousek nad obočím, je 
sebepoznávací akt, na který ale potřebujete velkou 
dávku trpělivosti, moudrosti a rozvahy. V meditačním 
uvolnění, za dokonalé myšlenkové kázně se díváte na 
oblast třetího oka třeba i dvě hodiny v kuse, než se 
vám podaří proniknout do vlastního nitra, do 
podvědomí. S myšlenkovou kázní ještě úzce souvisí 
sledování vlastního dechu. Pohled očí na konkrétní 
místo musí být uvolněný, vše je vykonáváno zcela 
volně, bez urputné snahy. 

Pro zkušené adepty duchovního rozvoje je vhodné 
cvičení ve dvojici, kdy se jeden druhému navzájem 
díváte na oblast třetího oka. Toto cvičení je ale 
náročné, jak na dokonalé soustředění, tak na čas. 
Podstatné je utišit mysl, a vzájemně se nikterak 
neovlivňovat. Pokud se takto vydržíte v meditaci dívat 
vzájemně na oblast třetího oka, po dobu dvou až tří 
hodin, můžete prožít v závěrečné fázi tohoto rituálu 
společné chvíle, spojené s nadsmyslovým, mystickým 
poznáním. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Stát oběma nohama pevně na zemi, to je nejlepší 
předpoklad toho, aby člověk našel i své místo 

v magickém prostoru. Neboť stejně tak, jak ze mne 
tyjí pozemské živly, budou mě rvát i magické prasíly, 

aby mě popletly a pohltily.“ 

Matthias Mala 
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Rituál pro aktivaci třetího oka ve dvojici 

Vyberte si k sobě partnera, přítele, kamaráda, ke 
kterému máte bezmeznou důvěru. Neprovádějte tuto 
meditaci s nikým, kdo má akutní nebo dlouhodobé 
psychické problémy, pokud nemáte zkušenosti 
s hlubinnou terapií. Postupujte pomalu, nechtějte 
během jedné meditace prožít všechno najednou. 
Meditace provádějte opakovaně, dejte si alespoň půl 
roku čas. Rituál provádějte následovně, s tím, že 
můžete improvizovat, vzhledem k různým prožitkům, 
které se budou postupně dostavovat. 

Partneři se posadí na židle proti sobě tak, že se téměř 
dotýkají koleny. Oblečení zvolte co nejpohodlnější. 
Sedíte s rovnou páteří, chodidla se dotýkají země, 
nohy nesmíte mít překřížené. Překřížené nohy a ruce 
brání v přímém toku životní energie. Díváte se 
vzájemně jeden druhému na oblast třetího oka. 
Nenásilně sladíte vzájemné dýchání tak, že 
v okamžiku, kdy se jeden z vás nadechuje, druhý z vás 
vydechuje. Není jednoduché takto vydržet bez 
vzájemného ovlivňování, (nesoustředěnost, smích, 
stud, nezvládnutí rušivých emocí), od několika desítek 
minut, až po dobu několika hodin. Pokud máte 
zkušenost s díváním se do zrcadla o samotě, na 
vlastní obličej, tak víte, že po určité době, se vaše tvář 
začne proměňovat, až se nakonec rozplyne do 
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ztracena. Potom k vám začne promlouvat vaše 
podvědomí, uvidíte obrazy z nedávné i velice 
vzdálené minulost. Vzácně také z budoucnosti. Tento 
okamžik je počátečním stavem, kdy můžete vstoupit 
do svého hlubokého podvědomí. 

Ve dvojici je to ale náročnější. Musíte počítat s tím, že 
vašemu protějšku takto odhalíte svou minulost, 
možná tajemství, která skrýváte, věci o kterých víte 
jenom vy. A také věci, o kterých nevíte ani vy, 
například se před vámi odhalí vaše minulé životy. 
Mohou se nečekaně odkrýt také informace, 
související s rodovou, karmickou zátěží, a podobně. 
Tato praxe je jen pro zkušené a silné nátury. Jde 
skutečně o hluboký akt sebepoznání. V podstatě lze 
takto podstoupit hlubinnou regresi, kdy je vám váš 
společník soucitným partnerem, průvodcem, 
terapeutem, a zároveň ochráncem. Ale vždy záleží 
pouze na vás, a na vzájemné dohodě, jak daleko 
chcete tímto cvičením zajít. Nemusí jít ze začátku o 
hodinové meditace, vedoucí k hlubokým vizím. Stačí 
takto cvičit třeba jen hodinu, kdy vkládáte energii 
pouze do procvičování třetího oka. 

Možností, jak procvičovat šestý smysl, nektar božské 
moudrosti, je mnoho. Můžete například nahlas 
pokládat otázky, a na energetické úrovni vnímat 
přicházející odpovědi od partnera, který ale odpovídá 
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pouze v duchu. Můžete pokládat v duchu otázku tak, 
že její obsah budete beze změny v duchu několikrát 
plynule opakovat. Váš meditační partner, pokud 
šestým smyslem otázku vycítí a rozpozná, vám 
odpoví. Správná odpověď bude intuitivní, pokud bez 
zapojení racionality necháte promlouvat podvědomí 
napojené na pravou hemisféru. Časem můžete takto 
spolu mimosmyslově komunikovat, normálně si 
povídat, ale bez vyřčení čehokoliv nahlas. Další 
možností je, že si budete navzájem posílat energie 
lásky v podobě světla, které si budete intenzivně 
vizualizovat v podobě zlatavé záře. 

Jak poznáte, že je vhodné, nebo dokonce nutné 
cvičení ukončit? Toto je otázka zcela na místě, nikdy 
nepřepínejte své síly. Ukončete rituál, pokud vás to 
evidentně přestane bavit, pokud začnete pociťovat 
negativní emoce, nebo vás ovládne netrpělivost. 
Případně pokud se dostaví strach, nebo obavy, že se 
vám to nepovede. Nepokračujte, jakmile budete mít 
nepříjemné tělesné pocity, spojené se silným tlakem 
v hlavě (v oblasti čela nebo zátylku). Může se vám 
mírně zatočit hlava, podobně jako během mírné 
opilosti. Nepokračujte kdykoliv intuitivně poznáte, že 
přišel správný čas rituál ukončit. 

K procvičování šestého smyslu přistupujte hravě, 
nenásilně, bez přílišného očekávání, bez připoutání, 
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vše by se mělo odehrávat spontánně. Jakékoliv 
cvičení nemusí končit náhlou aktivací třetího oka, to 
se patrně ani nestane. Jde také o to, že postupem 
času budete během úplně jiných běžných činností, 
s cvičením nesouvisejících, vnímat různé podivnosti, 
spirituálně se otevřete. Budete empatičtí, otevření 
intuici a předtuchám více, než kdykoliv předtím. 

Další podporu šestého smyslu můžete získat cvičením 
jógy, poslechem zvuku tibetských mís, zaměřením se 
na různá dechová cvičení, meditacemi doplněnými 
tantrickými rituály a podobně. Pokud budete vnímaví 
k intuici, k vnitřním signálům, návody a rady, jak 
postupovat v sebepoznání, k vám budou přicházet 
sami od sebe a v ten pravý čas pro vás vhodný. Pokud 
budete rituálně pracovat ve dvojici, časem dosáhnete 
dokonalé, vzájemné synchronizace. 

K uvolnění a pročištění čaker je vhodné poslouchat 

meditační hudbu komponovanou k tomuto účelu. 

Silný účinek mají také tibetské zpívající mísy – 

používají se více jak pět tisíc let, jejich energie je 

léčivá. Tóny tibetské mísy umocňuje sedm magických 

kovů, z kterých bývají vyrobené v přesně stanoveném 

poměru.  Vibrace těchto léčivých tónů uvádějí do 

harmonického proudění okolní energie (v člověku, 

rostlinách), vyrovnávají srdeční rytmus, levou a 
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pravou mozkovou hemisféru, harmonicky působí na 

buňky lidského těla. Vibrace zvuku tibetské mísy 

dokáže dokonce rozechvět vodní hladinu. 

 

Meditace s obrazem Mona Lisa 

Existuje nespočet meditací s různým zaměřením, 

které také napomáhají otevření třetího oka. 

Například meditace vhledu do starodávné duše 

obrazu spirituální tajemné dámy, kterou je 

Leonardova Mona Lisa, vás může postupně naučit 

uvolnění a soustředění. Obrazy často působí na 

podvědomí, obzvláště ty, které nás na první pohled 

zaujmou. Každé umělecké dílo obsahuje otisk vědomí 

svého tvůrce, v podobě myšlenek a především emocí. 

Stejně jako na nás působí umělecké mandaly, které 

jsou tvořené s určitým duchovním nebo léčivým 

záměrem. Malíř zakomponuje do svého díla také 

svoje pocity, proto nás některé obrazy odpuzují 

podivnou chmurnou energií, může jít o osobní 

depresivní otisk tvůrce. A některé nás naopak přinutí 

zastavit se a vstřebat do sebe povzbuzující světelnou 

energii, ladí s naším vnitřním programem, kterého si 
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ani nemusíme být vědomi. Některá díla v sobě mají 

skryté různé symboly nebo mystická poselství. 

Empatičtí lidé se dokáží do duše obrazů, fotografií, 

starožitností nebo různých obyčejných věcí vcítit a 

odečítat z nich informace, pokud potlačí veškerou 

logiku, a vše, co je jim o předmětu známo. Děje se tak 

na pocitové, podvědomé úrovni. Jak je to možné? 

Jsme ovlivněni tím, co o určité věci víme, i tím, že se 

na věc jen díváme - jde o záznamy vzpomínek. 

Představte si, že vám někdo zaváže oči, a připraví 

několik ochutnávek z běžných ingrediencí, a vy máte 

poslepu rozpoznat, co konkrétně jíte. Stane se, že 

některou z pochutin, kterou běžně konzumujete, se 

zavřenýma očima nepoznáte. Je to tím, že máme v 

mozku uloženou vzpomínku, která nám předem říká, 

jak ta která poživatina chutná už jen tím, že se 

díváme. Proto, pokud chceme odečítat skryté 

informace z předmětu, například paměť uloženou v 

kameni, musíme se dívat otevřeně, bez posuzování 

myšlenkou, pouze zapojíme čisté vědomí. 

S obrazem na plátně, který má nějaký příběh, a se 

kterým pozitivně rezonujeme, můžeme meditovat. 

Vcítit se do jeho kompozice, tajemného prostoru, 

příběhu, nálady, energie barev. Během takové 
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meditace k nám mohou přijít odpovědi na různé 

životní otázky. Vzácně se stává, během hluboké 

meditace, kdy sledujeme obraz uvolněně, bez 

myšlenek a bez rušivých vlivů, že nás malba do sebe 

podivným způsobem vtáhne. V takovém okamžiku se 

může barevnost a celková kompozice malby 

proměnit, především pokud jsme natolik uvolněni, že 

se díváme více pravou hemisférou – neposuzujeme, 

jen se tiše díváme. Pomůže, pokud mírně rozostříme 

zrak. Pokud se obraz začne jakoby proměňovat, děj 

na plátně se dokonce může dát do mírného pohybu, 

zachováme vnitřní klid a nereagujeme. Jen vnímáme 

vše nové a průzračné, co přichází do našeho vědomí. 

Pokud věříte, že všechny věci mají vlastní vědomí a 

nejsou jen neproniknutelnou, nezáživnou hmotou, 

můžete se napojit na jemnohmotnou vibraci 

jakéhokoliv zvoleného předmětu. Pro začátek je 

vhodné pracovat s přírodním materiálem, ten je pro 

nezkušeného mnohem přístupnější. 

Můžete vyzkoušet meditaci s jakýmkoliv jiným 

obrazem, který vás intuitivně přitahuje. Uvolněně se 

díváte a necháte obraz dýchat svým vlastním 

dechem, napojíte se na jeho podstatu, skrytou 

v neviditelné energetické vibraci.  Pokud vás obraz do 
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sebe vtáhne, a nebude se vám tam líbit, stačí si to 

uvědomit a ukončit meditaci. 

Mona Lisa v sobě skrývá tajemství, která se ještě 

nikomu nepodařilo jednoznačně odhalit. Traduje se, 

že toto dílo Leonarda da Vinci je k meditacím jako 

stvořené. 
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Domněnky a vědomé pozorování 

Pozorujte život, okolní události, a všechny děje v 

přítomném okamžiku, ale s dostatečným emočním 

odstupem – nezúčastněně. Tak dokážete proniknout 

do zdánlivého chaosu, objevit řád a synchronní 

posloupnost. Buďte jako herci, účastněte se dění 

běžným způsobem, a zároveň se vžijte do role 

tichého, zvídavého diváka. Takové bytí a vnímání se 

může zdát paradoxní, ale dá se to naučit. Až se do 

této nové role vžijete, rozšiřte své vnímání vstupem 

do další role – režiséra. Z odstupu sledujte také sebe 

sama – vlastní roli v okolním dění. Věnujte detailní 

pozornost všemu, co říkáte a pro co se rozhodujete. 

Zpočátku mohou být vaše vjemy neuspořádané, 

nesrozumitelné a chaotické, ale časem, pokud 

neustoupíte od svého záměru, objevíte nové 

uspořádaní ve vlastních myšlenkách. Časem objevíte 

vlastní podíl na nejrůznějších událostech – jakožto 

tvůrce. Na nějaký čas si možná nebudete jistí svou 

vlastní identitou, až si skutečně uvědomíte sebe jako 

spolutvůrce životních událostí. 

Vědomé pozorování bez připoutání = cvičení pro 

otevřenou mysl = otázky a upřímné odpovědi 
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Vžijte se do těchto rolí současně: režisér, scénárista, 

herec, pozorovatel, komentátor – postupně to 

zvládnete, v každé roli ale zůstaňte nepřipoutaní. 

Nikdy nemůže být žádná událost, žádný děj, žádný 

druhý člověk nebo skupina pro nás dokonale 

srozumitelná, i když jsme účastníkem akce. Je 

nemožné mít skutečně komplexní vhled do situace, 

člověka, jevu. Vždycky zde hraje faktor subjektivního 

posuzování, domněnek. Pozorujte po několik dní 

vlastní domněnky To je docela zábavné a velice 

poučné. V okamžiku, kdy si něco o někom nebo 

něčem pomyslíte, uvědomte si to. Často máme 

myšlenky a domněnky zaměřené na daný objekt 

(předmět zkoumání) nesprávně v tom smyslu, že vše 

filtrujeme skrze sebe, a neuvědomujeme si, že se věci 

odehrávají nezávisle na našem osobním omezeném 

pohledu. 

Sami sebe se zeptejte: „Kde se vzala tato informace v 

mé hlavě? Na jakém základě si myslím zrovna toto? 

Proč si to myslím? Pokud to není pravda, ale jen můj 

vlastní subjektivní postoj, od čeho mne to má 

odpoutat? Myslím si to či ono, protože se mi to hodí 

do krámu? Pro můj prospěch, mou obhajobu, pro 

mou touhu po ovládání, pro mou samolibost? Proč 
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jsem tak zaujatý? Je můj názor pouze mým způsobem 

výkladu něčeho, co nedokážu hlouběji a objektivně 

pozorovat a pojmenovat? Co je pouze můj osobitý 

výklad, a co je skutečnost? Jsem domýšlivý? Vím, že 

domýšlivost zahrnuje také sebelítost? Je pro mé ego 

obtížné myslet si a říkat o sobě vždy pravdu? Mám 

vzhledem ke svým myšlenkám, domněnkám a činům 

čisté svědomí? S konflikty souvisí také oblast svědomí 

a zároveň náhlých popudů k velkorysosti. Pokud má 

člověk z nějakého důvodu špatné svědomí, a je si 

svého pochybení skutečně vědom, bývá najednou 

velkorysejší než obvykle. 

Energie proudí mezi lidmi neustále, často jde o 

vzájemné přetahování o (životní) energii. To je 

základní princip, který utváří konflikty. Jde o 

nevědomost, že čistou energii můžeme získávat 

přímo od zdroje. Energie získaná prostřednictvím 

konfliktu, (od jiného člověka), je jen dočasná, 

uspokojivá jen na okamžik. Většinou vychází z 

potřeby kontrolovat a ovládat, případně z 

(nevědomé) nutnosti nějakým způsobem zastřít nebo 

vyplnit vnitřní prázdnotu. Může jít o zdánlivé 

maličkosti, které nás oslabují: sklon k neustálému 

hodnocení a kritizování, sklon k ovládání a 

prosazování si své „pravdy“, potřeba mít situaci pod 
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kontrolou, potřeba být středem pozornosti. 

Vynucování si lásky, pro svůj vlastní pocit bezpečí, 

nebo jako léčivé záplaty na uražené a neopětované 

city. Nepřiměřené snahy o zavděčení se druhým, a 

touha po uznání, je také o vzájemném přetahování se 

o energii. Stejně tak sourozenecká rivalita v rodině, 

nebo soutěživost mezi kolegy v zaměstnání je bojem 

o energii, které se nám nedostává často z pocitu 

jakési neviditelnosti, nebo díky malému sebevědomí 

(sebeláska). 

Vše by mohlo být mnohem umírněnější, pokud 

bychom přijali za samozřejmost vzájemnou výměnu 

energií z pozice porozumění. Život je založen na 

výměně energií, každý den, neustále se tak děje - což 

je na druhou stranu znamením toho, že bez konfliktu, 

který nás má posunout vpřed, to v životě prostě 

nejde. Časté jsou například konflikty, kterým 

nerozumíme, někdo v našem okolí se k nám chová 

nepřátelsky, aniž bychom zavdali příčinu. Konfliktní 

příčina může mít jednoduchý základ například v tom, 

že někdo zavrhuje naší určitou „pozitivní“ vlastnost, 

jenom proto, že sám ji postrádá. Nebo nás 

upozorňuje na „negativní“ vlastnost, kterou odmítá 

vidět sám na sobě. Zde je skrytá temná část lidské 
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psychiky, díky níž často končí nejedno dlouhodobé 

přátelství nebo milostné partnerství. 

V životě jde především o umění, soustředit se na 

zlatou středí cestu, a konflikty (důležitou součást 

poznání) zbytečně nevyhrocovat. A dokázat si vzít z 

konfliktů ponaučení. 

Pouze nevědomost umožňuje lidem páchat zlo 

Mysterium tmy a temnoty nás nesmí ovládnout. 

Občas nás přepadne ztráta smyslu věcí. Nic nevidíte, 

žádnou budoucnost, jen smutek a prázdno, jen sedíte 

a díváte se do prázdna. Máte pocit, že ze složité 

situace není úniku. Vaše mysl překypuje bezradností. 

Máte spoutané myšlení a žádnou motivaci. V krajním 

případě cítíte k sobě nenávist. Co se děje? Trauma, 

bolest nebo neúspěch ve vašem srdci je živoucí 

energie, která se rozhodla zničit sama sebe. Tato 

energie je vámi, sami jste sebezničující silou. Ego 

potlačuje energii srdce, a nechápe, že konec 

čehokoliv je posunem k novému začátku. Spousta 

temné energie pochází z domněnek, ze zastřeného 

úhlu pohledu na danou záležitost. 

Posun vpřed stagnuje, pokud se poddáme například 

sebelítosti. Životní rytmus je utlumen, hledáme 
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domnělého viníka, ztuhlost nám zabraňuje vidět, co 

se skutečně děje. Neexistuje nic jiného, než přítomný 

okamžik, v okamžiku tady a teď utváříme život. 

Dopřejte si několik dní plakat, pokud chcete, nechte 

veškeré emoce vyjít ven, neuzavírejte je v sobě a 

neklaďte odpor. Dopřejte si několik dní nicnedělání, 

oddejte se spánku, klidu a tichu. Jakmile tak učiníte, 

vědomě se odhodlejte pro novou fázi hojení, obrody 

a načerpání nové síly. Vědomě se rozhodněte, že 

nepodlehnete úzkosti a strachu. Tma pro mnohé 

představuje temné období života, samotu, opuštění, 

odcizení, strach ze smrti. Temnota je spojována s 

duševní bolestí, s výčitkami, se skrytým osobním 

tajemstvím, minulými traumaty. Tyto vžité zvyklosti 

vnášejí do naší mysli v obtížných situacích zbytečný 

strach, paniku, úzkost, zoufalství, deprese. Setkáme-li 

se však s osobní „temnotou“, je čas uvědomit si, že 

nastává období osobní esenciální proměny, očištění a 

pozvednutí. Cyklické procesy života, šťastné i temné 

fáze se nevyhnou nikomu, vždy pobízejí k dalšímu 

spirituálnímu uvědomění, k osobnímu rozvoji. Máme 

v sobě zažité obavy ze všeho, co je tajemné a 

neznámé, pro mysl a zrak nevysvětlitelné, zastřené 

domněnkami, to nás brzdí v poznání. Světlo je 

přístupné, za světla nepotřebujeme tolik ostražitosti, 

jako ve tmě. Mnozí vidí ve tmě démonické stíny, ve 
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skutečnosti se obávají svého nevědomí. V neznámém 

prostředí - ve tmě - se obáváme zavřít oči. Ocitnout 

se například v lese po tmě, představuje děsivou 

skutečnost, do vědomí vstupují vnitřní skryté strachy, 

též v podobě domněnek. 

Mnoho strachů, obav, nedorozumění, a nakonec i 

zklamání pochází z nesprávného zpracování situace, a 

z domněnek, které nám dávají na oči temné klapky, 

pokud nemáme odvahu jít odhodlaně a se 

zodpovědností pod zdánlivě temný povrch věcí.  

Vědomé pozorování sebe sama souvisí s náladami 

Je zajímavé si uvědomit, že dnem za dnem utváříme 

svůj život náladami, náladovostí – duševními stavy. 

Nálady udávají tón našemu prožívání života, inspiraci 

a tvořivosti, vnímání světa, i sebe sama. Různé citové 

a emoční stavy, které utváří naše nálady, můžeme 

odpozorovat. Špatné nálady, stísněné vnitřní stavy, 

podléhání různým dojmům a domněnkám, nás 

psychicky nesmírně, a přitom zbytečně, vyčerpává. 

Přitom nás špatné nálady doprovázejí častěji, než 

stavy upřímné uvolněnosti a radosti. Ve stavu radosti 

je nám vše příjemnější, sympatičtější. Silou vůle lze se 

špatnými náladami účinně pracovat. Buď můžeme 

své nálady ovládnout, anebo je necháme, aby ony 
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ovládaly nás. Na prožívání různých nálad má vliv 

podvědomí, nejrůznější programy v něm zapsané. 

Aniž to tušíme, většinou je předem rozhodnuto, jakou 

náladu v nás vyvolá ta která událost! V podvědomí 

máme většinou už od dětství nastavené reakce na 

nejrůznější situace. Vědomé pozorování nás dovede 

k odhalení těchto omezujících vnitřních programů, 

které můžeme vždy přetvořit, a to k obrazu svému. 

To znamená: nepodmiňovat své jednání a své reakce 

tím, co nám kdy o nás někdo řekl nepříjemného. 

Odhalení psychických bloků nám umožní stát se 

pánem vlastní vůle. 

 

Dialog s vesmírem 

Vědomé duchovní postoje představují urychlení 

procesu, který již probíhá sám o sobě, přirozeným 

vývojem. Urychlení je důležité, pokud chceme žít 

život naplno, bez únavného a planého čekání na 

zázrak. Pokud se napojíme na energeticky rezonující 

oblasti, nacházející se vně i uvnitř, poznáme, jak vést 

dialog s vesmírem vědomě. Dialog s vesmírem 

vedeme v každém okamžiku, zda plodně nebo 

neúčelně je záležitostí uvědomění. O čem chcete vést 
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s vesmírem dialog? O svých strastech a problémech? 

Nebo o transformaci, a o skvělých plánech? Ukončete 

stadium zdlouhavého rozhodování a jednejte, učiňte 

vědomá rozhodnutí. Změna postoje k životu je 

rozhodující. Balancování mezi optimismem a 

pesimismem je pro vesmír neúčelnou výzvou, sami 

rozhodujeme, že pro nás nemůže nic moc udělat. Co 

pro nás může udělat, když sami nevíme, co chceme? 

Vlastní hlas, který prorokuje neúspěch, vytváří 

energetickou vlnu neúspěchu. Je v tomto případě 

vesmír bezmocný? Je úplně stejně bezmocný, jako my 

sami, jako naše myšlenky, jako naše víra v bezmoc. 

Pouze s tím rozdílem, že vesmír se tím netrápí, pouze 

hraje vesmírný koncert tak harmonicky, jak sami 

dirigujeme. 

Co se lidského mozku týče, tak právě epifýza (šišinka 
mozková) se podílí na procesech propojení lidského 
vědomí s holografickou strukturou vesmíru. Jinými 
slovy se v duchovním smyslu účastní vědomého 
dialogu s vesmírem. Slouží jako tajemný portál do 
vyšších duchovních dimenzí, je průtokovým 
informačním kanálem, který funguje na hranicích 
mezi světy. Předává, přijímá a zpracovává informace, 
které jsou strukturované také v holografické podobě, 
jinak by nemohlo docházet k vzájemné výměně 
energií mezi vnitřní bytostí a Duchem. Otevření této 
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brány souvisí s duchovním rozvojem, upřímnou vírou 
ve vyšší božskou moc, a panenskou čistotou duše. V 
neposlední řadě s nepodmínečnou Láskou, s obrazem 
našeho bytí, který se zakládá buď na materiální, nebo 
duchovní podstatě. Vidění světa pouze v materiálních 
obrazech nedovoluje tento nadsmyslový portál 
otevřít. Otevření tohoto nadsmyslového portálu úzce 
souvisí se změněnými stavy vědomí, s osobní vibrací. 
Pro úspěšné otevření je nutné vědomě zvyšovat svoje 
osobní vibrace, přijímat dostatek životní energie, 
umět s ní hospodařit, a zvládat tuto energii jako 
transformační tvořivou sílu. Začít se dívat kolem sebe 
doslova jinýma očima, protože šišinka mozková úzce 
souvisí také se zrakem, a potažmo s třetím okem. 
Otevření třetího oka (šesté čakry) je podmínkou pro 
otevření sedmé, korunní čakry, která je oním 
tajemným portálem pro dialog s vesmírem. 
 
Korunní čakra propojuje fyzické tělo s vyšší duchovní 
dimenzí, s takzvaným sedmým smyslem. Je úzce 
spjata s vesmírnou energií, jednotou, bezčasovostí, 
jde o sídlo ryzí spirituality. Otevírá vědomí, dovoluje 
přístup k vyšším realitám, k záznamům v kronice 
Akáša, tím umožňuje duchovní růst osobnosti a 
souznění s duchovní sférou života. Jejím otevřením 
dochází k harmonickému souladu mezi myslí, tělem a 
duší, potom snadněji probíhá transformace vědomí. 
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Nachází se na vrcholu (temeni) hlavy. Tato čakra je 
také nazývána: „Lotos s tisíci okvětními lístky“. 
Magický květ lotosu, v Číně uctívaný s osmi okvětními 
lístky, představuje osm duchovních stezek, které 
hledajícího nakonec dovedou k pravdě. K odhalení 
nektaru božské moudrosti ve vlastním srdci. 
 
Sedmá čakra souvisí také s tím, jaký vliv mají na 
člověka živlové a planetární energie. Energetické pole 
sedmé čakry je každým okamžikem ovlivňováno 
momentální konstelací planet. Všechny čakry se 
dokonce dají čistit pomocí živlových a planetárních 
energií, což je záležitostí související s vyššími 
znalostmi, a rituály týkajícími se tvořivé magie 
světla. Otevřená sedmá čakra nám otevírá pomyslné 
brány na rozhraní světa hmotného, pozemského a 
světa astrálního, jehož jsme součástí. Jen si to ne vždy 
dostatečně uvědomujeme. Případně si to 
uvědomovat prostě nechceme. Naše fyzické i emoční 
tělo již pozvedlo svou vibrační úroveň a tím se před 
námi ukazuje cesta k mystickým zážitkům. Hadí síla je 
aktivována. Dovoluje nám nahlédnout za hranice 
lidského světa. Aktivace korunní čakry je nemožná, 
pokud neprojdeme duchovním poznáním a postupně 
neotevřeme ostatní energetická centra těla. Sedmá 
čakra je pokladnice, k jejímuž otevření musíme najít 
ten správný klíč. Alchymisté a mágové procházejí 
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složitými iniciačními procesy, než se jim podaří 
sedmou čakru  skutečně aktivovat. Sedmá čakra je 
tajuplnou pokladnicí, časem ji můžeme naplnit 
moudrostí a poznáním, niternými osobními prožitky. 
Proniknutí k tajemství třetího oka je samo o sobě 
rituálem velké vnitřní proměny. Je mystickým 
rituálem, kterému se v hermetickém učení říká: „malá 
smrt“. Jedná se o skutečné, ryze osobní, duchovní 
„pokřtění“. Bez vůdčího prostředníka, bez davu 
přihlížejících, bez ovací a potlesku. Prostředníkem, 
směle nás doprovázejícím k velkému prozření, se nám 
v tuto jedinečnou chvíli stává sama duše, naše vnitřní 
druhé „Já“, které tvoří bytostnou podstatu našeho 
bdělého vědomí. 
 
Není pouhá náhoda, že Ležatá osmička symbolizuje 
nekonečno, věčný život, stále se obnovující energii, 
harmonii a vyvážení protikladů souvisejících s 
dualitou. Je spojením mikrokosmu a makrokosmu. 
Ležatá osmička je nakreslena nad hlavou Mága v 
tarotech. Málo známá osmá čakra se nachází nad 
hlavou, v místech, kde bývá vyobrazována aureola 
světců. Panenská kvalita našeho vnitřního já, je v tuto 
chvíli oplodněna všeobjímajícím Světlem. Prožijeme 
symbolickou smrt všech stínů v nás uložených a 
následné znovuzrození do světla. Není k tomu co víc 
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dodat, snad je to, že tento jedinečný okamžik si 
navždy zapamatujeme. 

Dialog s vesmírem je náš každodenní virtuální 

myšlenkový svět, vesmír pouze naslouchá. Vesmír věci 

nepojmenovává, jen se pozorně dívá. 

Uvedeme-li sami sebe do šílenství výčitek, že nám 

není schopen pomoci, říkáme pouze sami sobě: 

„Nedokážu si pomoci“. Očekávání pomoci z vnějšku je 

bezcílné. Skutečného cíle lze dosáhnout aktivací 

vlastního potenciálu, vlastních duchovních vizí. Proč 

nezačít ještě dnes? Pokud vás rozhodování naplňuje 

hrůzou z toho, že nevíte, co máte vlastně dělat, 

rezonujete mezi dvěma póly: ano nebo ne. 

Přemýšlejte, a vytvořte si takovou vizi, u které 

pocítíte s jistotou vnitřní rezonanci, která vám říká 

ano. Jedině pokud své vizi uvěříte, stane se realitou. 

Neříkejte vesmíru: „Nevím, co mám dělat“. Naladíte 

se na kvantové vlny bezmoci a podobně rezonujících 

sil, které zpětně podporují vaši nerozhodnost. 

Stojíme přímo u pramene moudrosti, v každém 

přítomném okamžiku. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 
 

„Magická cesta je plná nástrah a pastí, které číhají 
na domýšlivé. Přesto je jich dost, kteří se dokáží 
pastem vyhnout a obejít je. S každou pastí, před 

kterou uniknou, je jejich ješitnost větší a tím i jejich 
zpupnost.“ 

 
Matthias Mala 
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Představte si skálu a z ní vyvěrající pramínek vody. Jak 

to dokázal, prorazit si cestu skálou? Jakmile pramen 

těch správných myšlenek a představ vytryskne 

konečně ven na světlo, potřebuje podpořit 

bezmeznou vírou. Pramínek vody vytékající ze skály 

nepochybuje o tom, že jeho energie je nekonečná. V 

každém okamžiku nabírá na síle, vytvoří potok, a z 

potoku řeku. Jaká energie je tady v činnosti? Jde o 

přirozený proces, každá kapka v řece představuje 

nekonečně mnoho myšlenek, které si vzájemně 

neodporují. Všechny do jedné, popoháněné vlastní 

volní silou, vytvářejí energetickou vlnu, která zná 

předem svůj cíl, tím cílem je neomezený potenciál 

rozlehlého oceánu vědomí. Některé kapky vody se z 

oceánu vypaří v podobě páry, aby se zúčastnily 

dalšího procesu, v podobě deště se vrací zpět na zem. 

Některé kapky zúrodní půdu a probudí semenáčky k 

životu. Některé se opět ztratí hluboko pod zemí, a 

musí podstoupit opětovný proces hledání základního 

pramene. Každá naše myšlenka si razí cestu do 

neomezeného potenciálu vesmírného vědomí. V 

podobě energie na sebe cestou nabaluje vše, s čím 

rezonuje. Obohacená novou energií vesmírných sil 

vrací se zpět v podobě úspěchu projeveném v realitě. 

Ale pouze v případě, že vysíláme myšlenky jednotné, 

navzájem rezonující a navzájem se podporující. 
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Souznějící k sobě navzájem jako molekuly vody v 

řece. 

Pokud vysíláme myšlenky roztříštěné, dialog s 

vesmírem je také roztříštěný 

Tento vesmír je v nás, naše energie je roztříštěná, 

pokud jednu úžasnou myšlenku rozmašírujeme na 

prach deseti myšlenkami obav a strachu. Dialog s 

vesmírem je rozmluva s vlastním potenciálem. Pokud 

se naše myšlenky mezi sebou hádají, jedna napadá 

druhou, vztah mezi námi a vesmírem je jako 

neuspořádané italské manželství. Ono to nakonec 

nějak dopadne! Potom říkáme, že to nedopadlo 

podle našich představ. Což je omyl, ono to nakonec 

vždycky dopadne podle našich představ. Máme 

nějakou krásnou, dobře vypilovanou představu, 

jednou za tři dny si na tuto představu vzpomeneme, a 

vylaďujeme detaily. Ale v mezičase si vytváříme 

stokrát za den představu, že to nedopadne tak, jak 

bychom chtěli. Energetická vlna směrem ke 

kvantovému poli vesmíru je vyslána, ale bod zlomu 

nepřichází. Jak by mohl? 

Energetická vlna základní představy je vyslána, ale 

cestou se tříští na menší a menší energetické vlny, 

které již mají jiný potenciál, než základní myšlenka, 
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idea, představa, sen. Jsme zmateni, a obviňujeme 

vesmír, že nám nepomáhá. Ale vesmír zůstává v klidu, 

hraje jen naší hru, co jsme zadali do centrálního 

systému, to v poklidu a velice systematicky třídí. 

Vytváří nekonečně mnoho paralelních realit, každá 

naše myšlenka nebo rozhodnutí, ať už uskutečněné, 

nebo ne, vytváří souběžné reality. Pokud nemáme v 

hlavě jasno, neudržujeme svou vizi, přeskakujeme z 

jedné reality do druhé, a vyhledavač v systému je 

zmaten. Ve skutečnosti stojíme před velkým oknem 

do vesmíru, a díváme se jakoby skrze sklo. Stojíme 

uprostřed skleněné krychle, díváme se do všech 

možných směrů, a máme úzkostný pocit, že tady ani 

tam, ani nahoře ani dole, ani pod nebeskou klenbou 

ani nad obzorem rozšířeného vnímání nejsme doma. 

Nedokážeme-li duševně vstoupit do vyšších dimenzí, 

a cíleně zvýšit vlastní energii, zůstaneme zakotveni v 

realitě, která nám nevyhovuje. Bez soustředění 

pozornosti na intuici, bez totálního zájmu a přece s 

lehkostí s jakou prožíváme snová dobrodružství, nám 

předzvěst budoucnosti zůstane skrytá. 

Vědomí srdce, obohacené nektarem božské 

moudrosti, harmonizuje s vesmírem 
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Jsme-li nejistí a zmateni, potom nemáme vědomí 

ukotvené v srdci. Myšlenky pocházející ze srdce jsou 

jediné správné. Dialog s vesmírem je možné vést 

jedině myšlenkami ze srdce, racionalita pitvá a tříští 

energetické vlny srdce na mnoho malých zmatených 

poslíčků, kteří ztratí původní, přesnou adresu, a musí 

se vydávat na dlouhou pouť hledání a souznění, než 

se trefí do toho správného vibračního proudu. 

Roztříštěné myšlenky klepou na mnoho dveří 

najednou, jsou jako vzkaz v láhvi, který čeká na 

výsledek, projevující se zdlouhavým a náhodným 

procesem. Ucelené myšlenky s neměnnou adresou, 

harmonizující s představou a emocemi otevírají tu 

jedinou a správnou vesmírnou bránu. Pokud 

neřekneme vesmíru naprosto přesně, kam jdeme, 

nebo kam chceme dojít, jak se může v naší 

"elektronické poště", plné rozporuplných představ a 

myšlenek, nakonec vyznat? 

Pramen vody vytékající ze skály se nezdržuje 

nevěřícným nebo zmateným pohledem do údolí, 

nechá se intuitivně vést! Vědomí pramene má 

předem připravenou, přirozenou přírodní cestu, ať už 

s oklikami. Oklikami je nutné procházet zlehka, ne se 

jim vyhýbat, přece už víme, co se stane, pokud 

násilně narovnáme koryto řeky. Dívaje se k obloze 
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vidíme samé mraky, a jen občas vykoukne Slunce, 

pokud viníme své okolí z našich nezdarů. Vědomí 

srdce, stojí-li na křižovatce tří cest, se utiší a pozorně 

se zahledí. Jedna z cest, kterou se máme odhodlaně a 

s důvěrou v sebe vydat, se zalije světlem, zbývající 

zůstanou ve stínu. Poslechneme-li tichý hlas srdce, 

víme kudy jít – za světlem. Neříkám, že je to snadné, 

vyžaduje to soustředění a upřímnou snahu. 

Pochopení chce čas. Ale můžeme přece začít už dnes? 

Nebo nemůžeme? Proč ne? Zázrak se nestane hned 

zítra, ale co my víme, co se stane třeba do roka? V 

každém případě má vesmírná hra svá pokračování, ať 

už s naší vědomou nebo nevědomou účastí. 

Představte si myšlenky a emoce jako sendvič. První 

část sendviče je emoce, náplň tvoří myšlenka, a druhý 

díl sendviče je zase emoce. Toustový sendvič sníte a 

žaludek jej zpracuje – přemění potravu v energii 

(teplo). Myšlenkový sendvič, zabalený do emocí, 

pošlete do éteru a vesmír jej zpracuje. Pokud je 

toustový sendvič z kvalitních potravin, přispívá to 

vašemu zdraví. Pokud je myšlenkový sendvič z 

pozitivních emocí a rozvážných slov, přispíváte do své 

budoucnosti, do spirály času vlastního vývoje. 

Pociťujete-li emoci, vydáváte ze sebe energii – teplo. 

Například v rozčilení, nebo pokud se stydíte, vydáváte 
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energii (teplo) – zčervená vám obličej, zpotí se vám 

ruce. Je to stejné jako když sportujete – vydáte ze 

sebe energii. Student občas řekne: „Celou noc jsem 

se učil, až se mi z toho zavařil mozek.“ Učením vydáte 

spoustu energie (tepla). Lidské tělo je složeno 

převážně z vody. Studená voda má klidovou energii. 

Pokud vodu zahřejete, energie se dá do pohybu, 

energie začne proudit, voda se promění v páru. 

Energie v podobě tepla vyzařuje do prostoru zprávy, 

které nás identifikují, které vesmír pozorně odečítá a 

zpracované – zvážené na miskách vah spravedlnosti, 

nám je v podobě světelné energie projektuje zpět do 

našeho osobního života. 

Emoce nás vyčerpávají, protože vydáme spoustu 

energie. Pokud je někdo rozčilený, nebo prožívá 

jakékoliv jiné psychické vypětí, často se stává, že se 

dotyčnému o pár stupňů zvýší tělesná teplota. Pokud 

si přeji, aby se něco uskutečnilo, nějaký čas na tom 

pracuji (myšlenky, vizualizace, meditace, emoce), a 

ono se to stále neděje, ztrácím trpělivost – energii. 

V tu chvíli se dostaví „negativní“ emoce, a moje přání 

je negováno, proces uskutečnění se může výrazně 

zpomalit. Proč je důležitá meditace, rozjímání nebo 

koncentrace? V hluboké meditaci, kdy je tělo a mysl 

v maximálním klidu, nevydáváme téměř žádnou 
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energii. Ušetřená energie se tím pádem může 

KONCENTOVAT do TVOŘENÍ (představou, myšlenkou, 

pozitivní emocí). 

Pokud budete POUZE říkat, nebo si pouze myslet: 

miluji své bližní, miluji svět, miluji svůj život, tak to 

nemá ten správný efekt. Pokud k vašim slovům 

nepřidáte energii v podobě emocí, pokud z vás láska 

přímo „nesálá“ – tak to „není pravda“. Stejné je to 

během vědomého tvoření – pokud k myšlence nebo 

vizualizaci nepřidáte tu správnou energii v podobě 

emoce – uvolňujete jen částečnou pravdu. Podobně 

nefungují „prázdné“ afirmace nebo pasivně 

odříkávané modlitby. Můžeme si odříkávat stokrát za 

sebou afirmaci, ale pokud v těle vnímáme pnutí, a 

v pozadí afirmace je pocit – stejně se to nepovede – 

potom není afirmace pravdivá. 

Otázka pro vesmír: "Kdo jsem?" 

Odpověď: Jsi tvořivá energie, vzešlá z energie 

Stvoření. Jsi tak silná, jak silná je tvá víra a tvé 

přesvědčení o vnitřní síle. Jsi tak slabá, jak slabé a 

pošetilé jsou tvé myšlenky. Uvěříš, až uvidíš venku 

světlo, i když je Slunce pod mrakem. Tehdy poznáš, že 

jsi celistvý, úplný, a není nic, co by tě mohlo udělat 
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šťastným, než ty sám. Přestaň toužit po dokonalosti, 

staneš-li se dokonalým, nezůstane prostor pro změnu 

a tvůj život ustrne v nehybnosti, přestane se vyvíjet. 

Nebude už nic, co by sis mohl přát. Přestaneš mít 

touhu tvořit, a v tvém nitru vznikne na okamžik 

nesnesitelné prázdno. Vzápětí si uvědomíš, že nic 

jako prázdno neexistuje, ani vesmírný prostor není 

prázdný. Uvědomíš si, že vše, co existuje, existuje 

v jediném okamžiku, a zatoužíš podívat se tam, kde jsi 

ještě nikdy nebyl, dělat to, co jsi ještě nikdy neudělal, 

ochutnat to, co jsi ještě nikdy neochutnal. V tu chvíli 

poznáš sílu nedokonalosti, vrátí ti touhu podílet se na 

stvoření vesmíru, touhu stát se součástí nekonečných 

vesmírných cyklů. 

 

Kruhy a spirály života 

Život je také takový sendvič, složený z kruhů a spirál. 

Kruhy a spirály života jsou od sebe neodlučitelné, 

avšak nemají stejný význam. Ve vývoji nám brání 

kruhy nepochopení. Pochopení znamená, že se kruh 

promění ve spirálu. Představte si obrazně, jak chodíte 

stále v kruhu, řešíte jeden a ten samý problém, 

zmateni chodíte kolem dokola, dokud nesplynete 
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s problémem a nevyřešíte jej. V tom okamžiku 

vyjdete z kruhu a pokračujete ve spirále, váš život se 

posouvá vpřed. V dalším bodě na spirále času se opět 

zastavíte, zde je pro vás připravena další „smyčka“ 

poznání, vnitřního sebe-obohacení. Jak dlouho 

v tomto bodě na časové ose zůstanete, jak dlouho 

budete opět chodit v kruhu, než situaci přijmete a 

pochopíte, než vyjdete a posunete se zase po spirále 

dál, záleží na vašem uvědomění, na schopnosti 

transformovat se. 

Kruh vytváří hranice, ale každou hranici je možné 

překonat. Vždy je možné najít ty správné dveře, kruh 

otevřít a učinit další spirálovitý pohyb. Magické dveře 

na hranici kruhu znamenají poznání, proto je musíte 

vždy otevřít. Pokud se vám nebude chtít otevřít tyto 

pomyslné dveře na obvodu kruhu, a opakovaně si 

usnadníte cestu tím, že kruh jen tak překročíte, 

nedokončíte důležitý životní cyklus. Sice se posunete 

po spirále o kousek výš, ale dříve či později vstoupíte 

zpět do toho samého kruhu. Kruh má vlastnosti 

stromu poznání, spirála má vlastnosti stromu života. 

Strom poznání a strom života také není jedno a totéž.  

Kruh má více významů, je také symbolem brány nebo 

průchodu do jiné dimenze, spirála je symbolem 
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pohybu vícedimenzionálním prostorem. Přechod 

z jedné reality do druhé je možný pouze po spirále. 

Jeden pozemský život je součástí velkých vesmírných 

cyklů, kdy narozením vstupujeme „středem kruhu“, 

tedy pomyslnou životní bránou zapomnění, do kruhu 

života, a v okamžiku smrti z tohoto kruhu opět jeho 

středem vystupujeme. Střed kruhu je brána zrození a 

smrti, kterou nemáme sílu ovlivnit. 

Ovlivňovat můžeme malé životní epizody nebo velké 

životní cykly, transformační procesy, jejichž hranice, a 

dveře pro vstup a výstup, jsou na okraji (po obvodu) 

oněch menších, pomyslných životních kruhů poznání, 

vztahujících se k jednomu pozemskému vtělení. Ať už 

jde o velké kruhy života a smrti, nebo o malé kruhy 

pozemských životních cyklů, vše se odehrává na 

časové ose, kolem které se otáčí spirála (symbol hole 

ovinuté hadem). Hůl představuje časovou osu, spirála 

(had) představuje pohyb prostorem po časové ose. 

Had představuje životní energii, s kterou se musíme 

naučit hospodařit, vědomě ji přijímat a účelně, 

v souladu s naším cílem ji vydávat. Aby to nebylo tak 

jednoduché, můžeme si představit, že nekonečný 

prostor je tímto hadem, nekonečnou spirálou, která 

se ovíjí (jako had) kolem hmotných předmětů 
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(vesmírných těles, včetně člověka, naše těla jsou také 

svým způsobem taková malá vesmírná tělesa). 

Spirála má také více významů, je symbolem vesmírné 
transformace. Je silným tvarovým zářičem, její síla 
vychází z kruhu života, z jednoho centrálního bodu. 
Představuje nekonečno, věčnost, neustále se 
opakující cyklické děje ve vesmíru, na planetě, 
v přírodě. Stejně tak v životě člověka představuje 
symbol cesty do vlastního nitra, symbol naplnění 
sebe sama, sexuálního probuzení. Je také symbolem 
reinkarnace, ducha a hmoty, duchovního úspěchu a 
životního naplnění, představuje vývoj vědomí. Od 
dávnověku je považována za symbol přírody, 
představuje růst, smrt, znovuzrození a obnovu. Jako 
amulet (ochranný zářič) má zachytit nebo odrážet 
negativní energie. V nejedné přírodní spirále se 
skrývá Zlatý řez – princip božské moudrosti. 
Pravotočivá spirála působí energií pozitivní a slouží k 
dobíjení. Levotočivá spirála značí zápornou energii a 
slouží k vybíjení či odebrání energie. 

Emoce jsou skutečně nesmírně důležité, není to jen 

fráze. Teď už určitě víte, proč je nutné v lidech 

neustále udržovat strach. Emoci, která nás obírá o 

energii, a zároveň je velice výživnou potravou pro 
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„negativní kvantová pole“ (pro shluky energií, kterým 

se jinak říká – egregoři nebo astrální larvy). 

Vše ve vesmíru podléhá pomíjivosti (entropie), kromě 

neustále pulsující energie, v tom spočívá genialita 

transformačních procesů. Myšlenky se pohybují 

vesmírem v podobě energie (vyzářeného tepla), 

okamžitě se šíří prostorem. V morfických polích se 

myšlenky každého z nás seskupují na základě 

fraktálnosti – sobě si podobné myšlenky vytvářejí 

energetická pole kvantového vědomí vesmíru, kde se 

shlukují myšlenky s podobnou vibrací. Zpětně se k 

nám jejich energie vrací (zrcadlí) v závislosti na 

kritickém množství a vzhledem k vesmírnému zákonu 

o příčině a následku. 

Můžeme si zopakovat, že každá představa a 

myšlenka, podpořená tou správnou a upřímnou 

emocí, vytváří v morfických polích trojrozměrné 

obrazy na principu hologramu. Dokonce se ve 

vědeckých kruzích hypoteticky předpokládá, že 

zdánlivě složité paměťové procesy lidského mozku 

odpovídají holografickému záznamu. Potom skutečně 

platí známá a velice moudrá duchovní ponaučení: 

„Jeden není oddělen od druhého ani od zbytku světa. 
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To, co děláme druhým, děláme sobě. Chovejme se k 

druhým tak, jak chceme, aby se oni chovali k nám.“  

Dokonce to vysvětluje skutečnost, jak je možné, že 

osoba, která prožila blízké setkání se smrtí, vypráví, 

jak v jediném okamžiku se jí před očima promítl celý 

dosavadní život. Pokud náš mozek skutečně funguje 

podobně jako počítač, v bezdrátovém napojení na 

magický superpočítač, máme co dělat s potenciálem 

nesmírně mocné energie, skryté v odvěké matrice 

života. Každá myšlenka je energetická vlna a každá 

vibruje na určité frekvenci, pokud je tato frekvence 

shodná s energií světla a lásky, můžeme se na své 

duchovní cestě posouvat bez větších překážek a 

stresujících životních karambolů. 

Je vesmír skutečně více dimenzionální? Můžeme 

jednotlivé vesmírné dimenze symbolicky vyjádřit 

geometrickými vzorci, pravidelnými mnohostěny? 

Mohou tyto vzorce, podle některých mystických 

koncepcí, vytvářet fraktálové vesmírné dimenze? 

Můžeme v symbolice geometrických obrazců najít 

jakýsi velmi zajímavý, poučný a nepřehlédnutelný 

chronologický pořádek? Je možná koexistence 

několika vedle sebe jsoucích vesmírů? Dokážeme 

někdy spojit a srdcem pochopit moudrost dávnověků 
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s budoucností? Pokud toužíte najít odpovědi na tyto 

a podobné otázky, zahloubejte se do zkoumání 

vesmírné geometrie, mystické symboliky, pradávné 

mytologie, a najdete nespočet souvstažností, které 

jistě nejsou jen dílem náhody. Tato a podobná 

témata jsou obšírně rozvinutá v mé první knize: 

„Psychologie chaosu – kvantové vědomí.“ 

V magické geometrii, a symbolech z ní vycházejících, 

je skryta nejedna pradávná duchovní moudrost. 

Například ve zlatě můžeme překvapivě objevit 

mnohem hlubší, esoterický význam, než je jeho 

materiální hodnota. Zlato v sobě skrývá například 

souvislost se změnou vědomí, to věděli už prastaré 

generace dávno před námi. 

 

Spirituální tajemství zlata 

Je zajímavé vědět, že hodnota majestátního zlata, 

které je od nepaměti považováno za dar bohů a kov 

králů, je pro zasvěcené především mystická, 

spirituální, zde má zlato především rituální význam. 

Badatelé, zabývající se geomantií a energetickými 

žílami proudícími pod zemských povrchem, tvrdí, že 
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zlaté žíly pod zemským povrchem vytvářejí vysoké 

frekvence energií. Tyto energie se dají "přečíst" tam, 

kde se zlato nachází pod zemským povrchem v 

souvislosti s energetickou mřížkou Země. Zlato má 

jedinečnou elektrickou i tepelnou vodivost, a z 

esoterického pohledu vyzařuje magickou spirituální 

energii. Rezonuje především se solární energií. 

Magické zlato je symbolem Slunce  

Symbolem Měsíce je stříbro. Slunce a Měsíc jsou dva 

vesmírné objekty, a ze spirituálního hlediska tvoří dvě 

strany téže mince, alchymická mystická svatba 

představuje sloučení dvou základních polarit, 

principiálně mužské a ženské energie, které utváří 

vesmír. Pro alchymisty představoval oheň a zlato 

božskou moc, od těchto dvou sil se odvíjí nejedna 

mysterijní tradice. Nejeden alchymista zasvětil celý 

svůj život hledání elixíru života v souvislosti se 

zlatem. V magii je zlato považováno za energeticky 

nejmocnější kov. 

Tam, kde se v přírodě nachází zlato, nachází se také 

krystaly křemene. A není bez zajímavosti, že zlato a 

krystaly jsou nezbytné pro výrobu moderní 

komunikační techniky. 



188 
 

V přírodě nacházíme zlato nejvíce v čisté podobě, 

nebo ve směsi právě se stříbrem. Zlato smísené s 

křemenem má spirituální vlastnosti. Spolu se rtutí, 

stříbrem a platinou je zařazeno do skupiny 

ušlechtilých kovů. Zlato je odolné vůči některým 

chemickým procesům, dokonce je odolné i proti vlivu 

některých kyselin, v dobrých podmínkách neoxiduje 

ve vodě, ani vlivem vzduchu. Spiritualita zlata je 

zřejmá také v jeho krystalickém rozboru, zde se 

dostáváme ke zmíněné božské geometrii, která má 

mnoho spirituálních rozměrů a významů. Nepřekvapí 

nás tedy, že některé krystaly zlata mají podobu 

magické krychle, vzácně mají krystaly zlata tvar 

dokonalého osmistěnu. 

V mnoha mýtických příbězích najdeme spojitost s 

vesmírnými božstvy a magickým zlatem 

Zlato bývalo v dávných dobách považováno za 

zhmotnělé světlo Slunce. Dnes víme, a prastaré 

civilizace to možná věděly také, že zlato odráží 

světelné paprsky dokonce i v infračerveném spektru. 

Zlatem zdobené předměty, které nám předkládá 

archeologie, existovaly už v době kamenné. Nejen 

sumerské příběhy vypráví o argounatech, bozích z 

vesmíru sestoupivších na planetu Zem, především za 
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účelem hledání a těžení zlata. Dřívější civilizace, které 

jsou spojovány s takzvaným zlatým věkem, věděly, že 

zlato je dokonalý vodič, a je schopné v sobě 

uchovávat informace. Zlato je navíc měkké, plastické 

a snadno zpracovatelné, zlatem se ve středověku 

zdobily také rukopisy vzácných knih, které obsahují 

mnoho významných spirituálních informací. Po 

zpracování si zlato zachovává přirozenou barvu a lesk 

téměř neomezeně. 

Egypťané uctívali magické zlato a Slunce, stejně tak 

Babyloňané, Mayové, Aztékové, Keltové, ekvádorští 

indiáni. Jižní Afrika je kolébkou zlata, jistě si vybavíte 

například zlatem ozdobené namibijské ženy. Stejně 

tak orient, indické chrámy, nebo starověké antické 

artefakty září leskem zlata na každém kroku, v 

některých chrámech bývaly i podlahy vykládané 

zlatem. Umíte si představit magickou kombinaci 

zlatem vykládaných chrámů s omamujícími paprsky 

vycházejícího Slunce? Zlatem lesknoucí se chrámy, s 

typickými kupolovitými věžemi najdeme také po 

celém Rusku. V Rusku bylo nalezeno zlato ve 

vykopávkách prováděných na starých slovanských 

pohřebištích. Své by určitě dokázalo vyprávět také 

legendární Eldorádo, pokud by bylo kdy objeveno. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Podívám se do zrcadla a kladu si otázky. Dívám se 

sám sobě do očí. Hlasitě si odpovím a vidím si na 

očích, jak se tam střídá pravda a lež. Prominu si a 

položím si správné otázky. Mám radost, že si dokážu 

upřímně odpovědět. Prosím, abych se nemusel 

obelhávat.“ 

Matthias Mala  
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S uctíváním Slunce souvisí „metafyzika světla“, nebo 

jinak řečeno: „světlo vesmírné pravdy“ 

Zlato rezonuje se sluneční energií, princip této 

éterické síly je mužský. Dodává životní sílu, vnitřní 

rovnováhu, usměrňuje obranyschopnost organismu. 

Egyptští faraoni věděli, že zlato má léčivé účinky, 

navíc dokonale uchovává informace. Vrcholky 

pyramid bývaly svého času pokryté zlatem, zlato prý 

zvyšovalo jak energetické vyzařování pyramid, tak 

přijímání vesmírné energie.  Zlatem jsou ve starém 

Egyptě bohatě zdobeny posmrtné masky faraonů, 

rituální předměty, posmrtné sarkofágy. Hodnota zlata 

není v jeho materiální ceně.   

Traduje se, že v dávných časech se v Tibetských 

horách nacházelo velké množství zlata a drahých 

kamenů. Velmi stará Tibetská civilizace mumifikovala 

těla zemřelých podobně jako ve starém Egyptě. 

Proces mumifikace se prováděl po dobu několika 

měsíců, tělo bylo složitým způsobem konzervováno 

zlatem zevnitř i zvenčí. Zlato má schopnost přijímat 

informace,  a Tibeťané věřili, že pomocí zlata si tělo 

uchová informační energii – vědomí, a že se kdykoliv 

mohou skrze vlastní vibrace a vibrace zachované v 

mumifikovaném těle napojit na vědomí zemřelého. 
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Ještě dnes si můžeme všimnout „zlatých soch“, které 

vidíme jako symbol uctívání Buddhy ve všech 

východních oblastech, kde je tradice východních 

učení stále dodržována (např. Bangkok, Thajsko). 

Zlato je zde symbolicky uctíváno na každém kroku, 

svědčí o tom chrámy zdobené "zlatem". 

Mayská civilizace také věděla o tomto vzácném 

přírodním kovu své, zlato je s touto civilizací 

neoddělitelně spojeno. Ačkoliv Mayové své zlaté 

poklady ukrývali, nevystavovali je na obdiv. Znali jeho 

spirituální hodnotu, traduje se, že pomocí zlata, 

vzhledem k jeho energii a vibracím, otevírali tajné 

brány do paralelních dimenzí vesmíru. Zlato je kov s 

nejvyšší vibrací, je dokonalým vodičem elektřiny. 

Rituálně se využívalo k posílení projekcí, k vyvolání 

změněných stavů vědomí, k akumulaci potřebné 

rituální energie. K úspěšným procesům transmutace 

je zapotřebí velkého množství zlata shromážděného 

na jednom uzavřeném místě. Mayové ukrývali zlato, v 

nepředstavitelném množství, v obtížně přístupných 

jeskyních. Mayové vyráběli ze zlata šperky, královské 

koruny, rituální masky, sošky a další rituální 

předměty. Rituálně posvěcené zlaté šperky, například 

v podobě talismanu, posilují léčení, chrání, přináší 

moudrost, posilují životní energii. Zlato používaly 
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mnohé starověké civilizace jako obětinu během 

rituálů, kdy je vzývána a uctívána moc bohů. Můžeme 

ještě vzpomenout na keltskou civilizaci, Keltové 

běžně nosili na krku široké zlaté nákrčníky. Dnes zlato 

symbolizuje především majetek, bohatství, finance, 

hmotné zabezpečení, štěstí a úspěch. Zlato se stalo 

uctíváním hmoty v nepravém slova smyslu. 

Zlaté šperky, vzhledem k tomu, že zlato má schopnost 

přijímat a předávat informace, a často se nevyhneme 

různým negativním energiím, je nutné pravidelně 

čistit. 

Vibrační energie zlaté barvy 

Zlatá barva představuje jsoucnost, energii nejvyšší, 

božské síly, intuice, moudrosti a pochopení. Zlatá 

barva má v sobě fluidum k pochopení všeho co je 

božské, nadsmyslové a nadhraniční. Podporuje 

duchovní energie, intuici, věštění, moudrost, přímé 

napojení na energie vyšších sil. Vědomí, podvědomí a 

nadvědomí, ve své celistvosti, představuje vyšší „Já". 

Zlatá barva posiluje volní sílu, odvahu, sebedůvěru, 

významně snižuje míru strachu a všemožných obav. 

Pro zajímavost: v oceánech je podle vědeckých 

odhadů a propočtů rozpuštěno dvacet milionů tun 
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zlata. Skafandry kosmonautů jsou pokryté tenkou 

vrstvou zlata, které chrání kosmonauty před účinky 

nebezpečného vesmírného a tepelného záření. Vědci 

zkoumají za pomoci zlata možnost zneviditelnění 

předmětů, pomocí takzvaného "plazmového zlatého 

povrchu". Tato látka rezonuje na stejné frekvenci jako 

světlo,  předmět potažený touto zlatou substancí 

světlo neodráží ani nepohlcuje, což umožňuje 

"neviditelnost". Takto ošetřený předmět se stává pro 

lidský zrak neviditelným. 

 

Nová planetární těla 

S transformačním procesem sebepoznání souvisí také 

energie lidského těla. Z čeho všeho se skládá lidské 

tělo? Z atomů, molekul a buněk. Z (elektrizované) 

vody. Z minerálních látek apod. Z energie, kódů a 

zakódovaných dat (DNA). To vše je sám o sobě 

zázrak. Ne všechna data světelného těla jsou v 

současnosti aktivována, v souvislosti s ještě ne zcela 

probádanou a stále záhadnou DNA. Nejdůležitější 

podstata inteligentního planetárního těla spočívá v 

propojenosti vzájemně se doplňujících synchronních 

kombinací elektromagnetických signálů, které 
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vysíláme i přijímáme. Transformace člověka může 

probíhat díky tomu, že podstata těla je světelná. 

Světelná vlákna nás spojují s tvořivou silou vesmíru, s 

vyšším řádem, který má svůj vlastní cíl. Nejen mozek, 

ale celé tělo je nástrojem pro vnímání nejrůznějších 

pozemských a vesmírných frekvencí. Transformace 

vědomí, související se zrodem nového člověka, 

znamená vnímání jiných realit, přesouvání vědomí z 

jednoho frekvenčního pole do jiného. Transformace 

znamená, že si plně uvědomíme propojení s ostatními 

světelnými těly, že nikdo není na energetické úrovni 

od nikoho oddělen. S tím souvisí veškeré známé 

poznatky o auře, světelném obalu lidského těla.  

Veškerá hmota je projevené světlo. Duše a tělo se 

projevují skrze sebe navzájem. 

Traumatizující realita je odrazem myšlení 

Počátkem transformace je uvědomování si, že 

myšlenky tvoří realitu – to se nyní skutečně děje. 

Začínáme si uvědomovat svobodu v tvoření. Již si 

uvědomujeme, že nejsme oběti, považovat se za oběť 

znamená: přitahovat k sobě nemohoucnost. 

Uvědomujeme si, proč nejsme svobodní. Od dětství 

jsme naprogramovaní čekat na souhlas, myslet a 

jednat tak, jak je nám vnucováno. Stydět se za své 
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emoce. Vnímat stud za vlastní sexualitu. Módní 

koncepce určují, jak má vypadat lidské tělo, 

programují nelásku k tělu. Uvědomujeme si moc 

sebeuzdravení, učíme se promlouvat ke svým 

buňkám, jako by šlo o naše nejlepší přátele. Buňky 

lidského těla cítí a vnímají, reagují, pokud je zalijeme 

světlem svého vědomí. Čisté vědomí je zároveň 

vědomím buněk. Dále půjde o probouzející se 

spirituální schopnosti, o jiné vidění a novou 

interpretaci životní reality. Odhalíme tajemství 

fraktálů, svět fraktálů jako by byl již dávno 

zaznamenán v tajemném poselství smaragdové 

desky: "Jak nahoře, tak dole." Až bude naší 

samozřejmostí odstranění duševních a psychických 

blokací a starých programů, osvojíme si schopnost žít 

déle a zdravěji, pomaleji stárnout. Tento proces je ale 

teprve na začátku.  

S tím souvisí ideální představy, jak to může fungovat 

na úrovni 5D reality. V paralelní realitě, například v té 

kde není válek, se mohou naše světelná těla ocitnout, 

pokud uvěříme v tento svět bez násilí. Reality různých 

dimenzí existují současně vedle sebe, svou vírou, 

připoutáním a představivostí se přesouváme z reality 

do reality. Přitahujeme k sobě vibrace té reality, v 

kterou bezmezně věříme.  
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Až se v myšlenkovém uvolnění podíváte k obloze, 

nevnímejte pouze její klenbu, nebo obzor v dálce, 

vnímejte především prostor samotný. 

Časem pochopíme, že ve vesmíru existuje tajemná 

neznámá látka, která má vliv na vše, disponuje 

ohromnou tvůrčí silou a podílí se na rozmanitosti 

různých realit. Tato látka prochází vším, i prázdným 

prostorem, veškerým prostorem především. Nebo 

jinak: tato esence je prostor sám. Prostor je tajemnou 

esencí, protože je tvárný a je schopen pohybu, a 

zároveň je pojivem tvoření. Prostor, v kterém se 

pohybujeme, a který stojí mezi námi a dalšími 

objekty, nás od hmoty kolem nás neodděluje. Je 

tomu právě naopak: prostor vše spojuje. Tatáž látka, 

substance či princip prostoru je společný pro všechny 

paralelní dimenze, a účastní se velké kosmické hry. 

Jde o substanci, která je tvárná, vibruje ve shodě s 

universálním vědomím, s vědomím skupinovým, 

druhovým, i s vědomím jednotlivců. Jde o látku, 

kterou ovlivňujeme naší identitou i osobním cílem, 

obrazně a nadneseně řečeno čte naše myšlenky a 

reaguje na ně. Během transformace vědomí zjistíme, 

že sdílíme společnou realitu s mnoha formami života. 

Některé formy života, a některé entity vibrující na 

vysoké úrovni, se pohybují z jedné dimenze do druhé 
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vlastní volní silou, podle potřeby. Galaktické vědomí 

je velice obsáhlé, není tvořeno pouze živoucí energií 

Země, paměť galaktického vědomí obsahuje 

vzpomínky na nejrůznější vesmírné civilizace, které 

kdy existovali, existují a existovat budou. 

Virtuální doména úspěchu - zrcadlení 

Pro nás je zatím tvoření myšlenkou omezené časem, 

ale nespoutanost překonává hranice a nabízí 

nejrůznější příležitosti. Vědomě k sobě můžeme 

připoutat energie, které souzní s každým upřímně 

míněným duchovním cílem. Cíl je ale pro rozvoj 

osobností i celku nezbytný, stanovit si hranice je 

podmínkou úspěchu. Vaše verze života musí mít 

pevné záchytné body. Prvním bodem je víra v sebe, 

ve vlastní světelné tělo, tato víra dává do pohybu 

proud událostí, které mohou na první pohled působit 

nelogicky. Představujte si váš plán virtuálně, alespoň 

jednou za den takto tvořte. Přesuňte bdělé vědomí 

do snového virtuálního prostředí. Nechte vaše 

vědomí tvořit, zde vás naprosto nic nesvazuje ani 

neomezuje. Virtuální snové prostředí si vytvořte co 

nejvíce stabilní, nedělejte každý den převratné 

změny, stanovte si pevný cíl a pouze doplňujte 

podrobnosti. Váš osobitý plán učiňte živoucím 
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pomocí dokonalé představivosti, starejte se o svou 

novou vizi, jako by již byla skutečností. Tak uvedete 

do pohybu proud živoucí energie, který předem 

podpoříte upřímnou radostí. Nelze čekat na štěstí, 

podmínkou je šťastní být s tím, co máme v tuto chvíli. 

Vyzářená energie předchází situaci, je na místě 

události dříve, než událost sama – neustále si to 

uvědomujte. Těšte na pozitivní výsledek. 

Možná často čtete: soustřeďte se na svůj dech, 

využijte dech k tvoření, dech je život. 

Dech je skutečnou nápovědou k putování duše 

různými dimenzemi. V meditaci je podstatné sledovat 

rytmus vlastního dechu. Sledujte linii dechu – nádech 

od čela až do břicha, a zpět výdech od břicha až k 

třetímu oku. Po několika minutách se tato linie zkrátí: 

od čela k solar plexu, potom a od čela k oblasti plic a 

srdce. Po půl hodině, ale i podstatně déle (to je 

individuální), pozorujeme linii dechu od čela k 

ramenům. Linie dechu je stále kratší a kratší, až 

nakonec dech vnímáme jen jako pulsující místo 

uprostřed čela mezi obočím – v místě třetího oka. V 

této chvíli máme tělo dokonale uvolněné, vlastně je 

už téměř nevnímáme. Srdeční aktivita rezonuje ve 

velice pomalém rytmu. Takto váš dech dovede vaše 
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světelné tělo do místa, odkud můžete tvořit, odkud 

můžete vstoupit do svého nitra, nebo do svých 

vědomých snů. Zde můžete navázat spojení s 

vesmírem, s mnohorozměrnou podstatou bytí. 

Pomocí dechu – sledováním dechu, procítěním jeho 

energie, napojením se na jeho velmi jemnou vibraci – 

můžeme vycestovat do astrální reality. Poté zjistíme, 

že jakákoliv jiná realita není nikde daleko, není 

zavěšená někde daleko ve vesmírném prostoru, sama 

je prostorem, který nás obklopuje, který je součástí 

určité vibrace našeho vědomí. 

 

Vnitřní svět a spiritualita ženy  

 
Božské jádro je v každém člověku, dnešní doba si ale 
naléhavě žádá probuzení božského nitra a vrozených 
magických schopností především v ženách. Vnitru 
každé ženy se ukrývá bohyně, stejně tak se v srdcích 
každého muže ukrývá božská síla. Na tomto principu 
funguje veškerá dualita časoprostorového vesmíru. 

Ženství, nebo lépe řečeno vědomá ženská energie, je 

v dnešní době potlačená, ženy nevěří ve vlastní 

ženskou sílu, a muži mají z ženské síly neoprávněný 
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strach. Ženy se obávají navrátit se zpět k sobě samé, 

nahlížet do svých vnitřních světů z pozice ženství. 

Nahlížet, uvědomovat si, a zároveň své ženství 

prosazovat a chránit. Ženská síla má schopnost 

stabilizovat chaotickou mužskou sílu, založenou více 

na racionálním než intuitivním vnímání. Stabilita, 

rovnováha, osobními vztahy počínaje, až po 

uzdravení světa, může vzniknout jedině tímto 

směrem. Energie ženské síly je spojující, intuitivní, 

spoléhající na šestý smysl. Energie mužské síly je 

rozdělující, jednající skrze sílu, ego a racionalitu. Tyto 

dvě energie se mají vzájemně doplňovat, sdílet, 

pochopit, harmonicky ovlivňovat jedna druhou, nikdy 

ne naopak, jak je to už dlouho v lidské společnosti 

nebezpečně zakořeněno. 

Mužský princip uzavírá kruh, vytváří konflikty, které 

se točí v kruhu. Ženský princip také vytváří kruh, ale 

zároveň jej, někdy i skrze konflikt, proměňuje ve 

spirálu (života). Pokud jsou ženy lhostejné k přírodě, k 

přírodnímu myšlení, k tradicím našich předků, muži 

nemají snahu a motivaci vzít zodpovědnost za svět, 

ani za zdravou budoucnost svých dětí a vnuků. Už 

dlouho se historie takto točí v kruhu, kde se „dobro“ 

přetahuje se „zlem“. Lhostejnost většiny lidské 

společnosti spočívá v tom, že si představujeme, že 



202 
 

budoucí generace vyřeší problémy za nás. Teprve 

tehdy až začnou muži naslouchat ženám, bez 

odsuzování a bez skeptických argumentů z posice 

silové převahy, začnou konečně vnímat světlo citlivé 

ženské duše. Sílu vnitřní bohyně, energii ženské 

prasíly, tak v sobě (ve svém těle a ve svém vědomí) 

objeví i muži, a zcela přirozeně ji začnou podněcovat i 

ve svých dětech. Žena má v sobě moudrost božství 

uchovanou po generacích více a mnohem obsáhleji 

než muž. Dokud si toto mužská populace zcela jasně 

neuvědomí, zůstane tato tvořivá síla, opírající se o 

cyklické přírodní procesy, pasivní a nevyužitá. 

Dnešní ženy projevují a uvědomují si ryzí ženskost 

nejvíce v době těhotenství a po porodu. Bohužel tyto 

projevy ne vždy dokáží využít, a pokud je nedokáží 

využít, tak sami sebe oslabují. Projevy ryzího ženství 

dostaly nálepku: „hormonální porucha“. Což je velká 

tragédie dnešního světa. Stejně tak žena v přechodu, 

potlačuje svou ženskou energii pod nálepkou 

hormonálních poruch. Namísto toho, aby přechod 

probíhal přírodně, ženám je vnucována spousta 

„léčivých preparátů“, které přechod prodlužují, což 

jde samo o sobě proti přírodě. A co jde proti přírodě, 

jde také proti zdraví. V tomto období – přirozené 

transformace ženského těla – by měla tvořivá ženská 
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energie gradovat, namísto toho je potlačována.  

Stejně tak ženská moudrost a intuitivní vnímavost, 

paměť moudrosti předků, napojení na spirituální 

přírodní síly, soucitnost, intuice, něha, láska a pokora. 

Protože potlačování přirozeného přechodu 

„chemickými léky“ ve skutečnosti ženám ubližuje, 

s ohledem na fyzické i duševní zdraví. Ženskost se 

potom ztrácí v nervozitě, duševní nevyrovnanosti, 

depresích. Přechod není hrozná věc, hroznou věc 

udělalo z přechodu množství moderních dogmat, 

které se k tomuto přirozenému období v životě ženy 

nespravedlivě váže. Civilizační dogmata probouzí 

v ženách/bohyních ve zralém věku méněcennost, 

nedůvěru ve vlastní sílu a tvořivý potenciál. 

Skrze otevřené, neskrývané vědomí ženy, skrze 

vědomě projevenou spojující energii, mohou muži 

čerpat velkou vnitřní sílu, a duchovně se rozvíjet. Tato 

vnitřní síla se vyznačuje schopností zbavit muže 

nashromážděné energie, kterou zaměří jiným 

směrem, než k „boji“. Nepřístupní skeptici, opírající 

se pouze o materiální svět, nebo zastánci jediného 

trestajícího Boha, vlivní představitelé dogmatických 

náboženských směrů a jejich stále „neprobuzení“ 

posluchači, se vzpírají tomu, že původní božská 

prasíla, zdroj původu života je z pohledu archetypů 
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síla ženská. Na tomto energeticky a významově 

otočeném základě nemohou fungovat mezilidské ani 

partnerské vztahy. Žena ve vztahu, pokud si je 

vědoma svého ryzího ženství, podvědomě vede muže 

poznávat sílu vlastní energie, bez předsudků, a bez 

touhy po moci a boji. Žena má větší dar naprostého 

zklidnění a ztišení. Lépe než muž se dokáže vyvarovat 

rozčilení, výbušnosti, unáhlených rozhodnutí, které 

nevycházejí z tvořivého srdečního centra lidské 

bytosti. Předpokládám, že čtenáři této knihy jsou 

obeznámeni s tím, co znamená ovládat své myšlenky, 

emoce a strachy. Co se skutečně skrývá pod pojmem 

kvantové vědomí, hadí síla – životní energie, bytí 

v přítomném okamžiku. A uvědomují si mnohé další 

záležitosti, včetně toho, že si musíme otevřeně 

přiznat, že duchovní vývoj, kterým právě procházíme, 

je úzce spjat s Bílou magií. S magií Světla, s moudrostí 

pohanských časů, s moudrostí „čarodějek“, s dobou, 

kdy byl člověk pevně spjat s přírodou. Rozuměl 

cyklicky se opakujícím přírodním a vesmírným 

procesům. Nesmíme mít z magie a její mocné síly 

strach. Magie je součástí našich životů, ať chceme 

nebo ne. V současnosti je pro nás velkou nadějí, že 

mnoho obyvatel Země již konečně vnímá, že v nitru 

lidských bytostí je skrytá síla bohyně (ženský princip), 

a stejně tak síla neprojeveného božství (mužský 
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princip). Konečně se odpoutáváme, sice poněkud 

namáhavě, od již nefungujícího paradigmatu, od 

nebezpečné a zavádějící představy jediného a 

trestajícího patriarchálního Boha. 

Trestající Bůh představuje jen jednu stránku 

oboustranné mince, stojí za vznikem patriarchální 

společnosti. Vytváří nevědomost, v nevědomosti 

království boží usíná a vše ustrne v dlouho trvající 

nehybnosti. Království boží však nemůžeme hledat na 

obloze. Království boží není nikde jinde než zde na 

Zemi, v přírodě a lidských srdcích. Naše ukolébané 

vědomí, jak osobní, tak kolektivní, spalo už příliš 

dlouho. Konečně se probouzí, a to je dobrá zpráva 

pro lidský rod i pro Matičku Zemi. Ale nepředbíhejme 

událostem, kolektivní vědomí je stále ještě poněkud 

omámené, není si jisté, zda spí či bdí. Království se 

sice probouzí ze strnulosti zapomnění na svůj božský 

původ, ale poněkud pomaleji, než by svět v této 

chaotické době potřeboval. Růže v našich zahradách 

(vědomí srdce) mají ještě mnoho pichlavého trní. Ale 

s upřímnou radostí můžeme sledovat, jak postupně 

kolem našeho království sázíme nové, krásné, 

barevné a voňavé růže bez trní. Naše probouzející se 

mysl je onou zahradou pro růže, a růže bez trní jsou 

naše láskyplné myšlenky – obsahují nektar božské 
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moudrosti. Konečně si uvědomujeme, že nemusíme 

čekat na žádného prince, ani rytíře. Je jedno jaké má 

jméno, jestli Jiří z pohádky o Šípkové růžence, nebo 

Ježíš Nazaretský. Už víme, že energii zachránce světa 

máme všichni přímo uvnitř sebe. Přímo v srdci, a náš 

osobní rytíř nese jméno LÁSKA. Uvědomujeme si 

také, že není nikdo, komu by bylo nutné setnout 

hlavu na pranýři. Už dávno jsme pochopili, že setnutí 

hlavy je spirituální tajemství, které nás odkazuje 

k aktivaci páté, krční čakry. K aktivaci důležité energie 

pro komunikaci a vzájemné porozumění.  

Každý má jinou představu o tom, co je zlé a co dobré, 

co je pozitivní a co negativní. Dračí příběhy vypráví o 

iluzi zla, o tom, že zlo ve své podstatě neexistuje, 

stejně jako draci existují pouze v pohádkách a bájích. 

O našem přesvědčení rozhodují pocity, vědomosti, 

vzpomínky, informace skryté v podvědomí, životní 

zkušenosti a ponaučení z nich. Někdy považujeme 

některé záležitosti, jevy nebo bytosti za velmi 

negativní a zlé, ale s odstupem času, až nám dojdou 

skryté souvislosti, přehodnotíme svůj jednostranný 

nebo omezený pohled (ega).  Zlo hodnotíme očima 

pozemského vědomí, vidíme zlo tam, kde jej chceme 

vidět, nebo kde jsme naučeni jej vidět. Dobro (láska) 
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a zlo (nenávist) jsou dvě strany jedné mince, obojí se 

stejnou měrou váže k existenci stvořitele. 

Drak a had je symbolicky téměř totéž. Jde o to, že had 

se nám ukazuje ve světě fyzickém, kde jej můžeme 

přímo pozorovat: jak se vlní – tvoří spirálu - symbol 

života. Vidíme, jak se had vyhřívá na slunečním světle 

- teplo a pohyb jsou potřebné síly pro pohyb tvořivé 

energie. Had je po vylíhnutí okamžitě soběstačný – 

nikdo hadí mláďata nic neučí a přesto všechno vědí, 

okamžitě jsou ve spojení s druhovým vědomím. Drak 

se nám naopak ukazuje ve světě jemnohmotném. 

Dračí energie je spojena se vším, co máme uloženo 

hluboko v sobě, chrání naše nitro, a poklady v nitru 

schované. Proto draci symbolicky chrání podzemí 

nebo jeskyně ve skalách a v nich skryté vzácné 

poklady. V pohádkách je skrytá jednoduchá pravda: 

kdo bojuje s drakem, bojuje sám se sebou, případně 

vítězí sám nad sebou. Drak představuje živel ohně, je 

atributem Archanděla Michaela. Panna je symbolem 

duše, duševní čistoty, prvotní síly. Pokud dokážeme 

číst mezi řádky, dozvíme se, že drak toužící po 

princezně - panně, touží v podstatě po tom samém, 

po čem touží naše nitro. Drak je symbolem mužského 

principu, tato symbolika nám vkládá do vědomí, že 

muž postoupí po nelehké cestě duchovního rozvoje 
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jedině skrze ženu (princeznu – bohyni matku), skrze 

ženský princip. Žena nebo muž postupují směrem k 

rozšířenému vědomí skrze vzájemnou VĚDOMOU 

propojenost. Tak je utvářena dokonalá jednota. 

Harmonie v rajské zahradě představuje sjednocení 

mužského a ženského principu. 

Prastaré pohádky jsou plné skrytých moudrostí, 

přitom vůbec nepřemýšlíme nad tím, kam se poděly, 

a proč jsme je přestali našim dětem po večerech 

vyprávět. Původní pohádky, romantické a zároveň 

poučné příběhy, které jsou plné lásky a skrytých 

moudrostí, nás začaly nudit. Zatoužili jsme více po 

hlučných příbězích plného zla a násilí. Dovolili jsme 

našim dětem trávit příliš mnoho času před televizními 

obrazovkami, ze kterých ale bohužel zmizel „krteček 

s kapsami“. Dali jsme našim dětem do rukou 

počítačové hry, plné zla a násilí. Ale nic se neděje 

náhodou, a také nelze nikomu nic vyčítat. Podle 

všeho vzestup záporných energií, kterými jsme se 

obklopili, urychluje proces nutné proměny, kterou 

nyní procházíme. Jakoby náhlé, epochální změny 

střídaly podivnou rychlostí jedna druhou. Jako 

bychom zběsilou rychlostí přecházeli z extrému do 

extrému. Spirála vývoje je čím dál rychlejší. Poslední 

dobou se stále zrychluje, jedna událost střídá druhou, 
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ani nestačíme veškeré světové dění včas a v plném 

rozsahu zaregistrovat, správně pochopit a vyhodnotit. 

Uvědomme si v této souvislosti, že není naším 

úkolem chtít všechny informace do sebe vstřebávat 

jako houby po dešti. Naopak, soustřeďme se na své 

osobní životy, na rodiny, na naše děti a vnoučata. 

Negativní informace, kterými je přehlcen mediální 

svět, přijímejme pasivně, svým způsobem lhostejně, 

to znamená: bez emocí. Naše podvědomí nerozlišuje, 

že negativní emoce, které vnímáme během sledování 

nějaké nepříjemné zprávy, se netýkají nás samých, 

přesto je zaznamená. 

Ženská prasíla je v každém z nás, v ženách i 

v mužích. Je ve všem stvořeném, v celé přírodě. 

Především ženy mají nejvyšší čas najít sebe sama, 

muži je budou přirozeně následovat. Ženo dneška, 

zůstaň však, kde právě jsi. Nemusíš nutně nikam 

jezdit, ani od nikoho odcházet, zavírat za sebou 

dveře, a nekompromisně za sebou bez rozmyslu pálit 

mosty. Najít sama sebe dokážeš, pokud se nebudeš 

toulat nikde jinde, než ve svém nitru, ve svém 

božském srdci. Matka příroda nám naléhavě 

vzkazuje, že nás všude hledá, silné ženy dneška, 

láskyplné BOHYNĚ. Pokouší se přilákat nás zpátky 
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domů, láskyplnou energií, kterou vyzařuje. Pokud to 

zavčasu neuděláme, obávám se, že bezměsíčné noci a 

dny bez světla, ovládnou krásnou modrou planetu – 

v modré barvě oblohy se skrývá velké tajemství – 

energetická paměť našeho lidského rodu.  

Módní časopisy říkají nám ženám, kdo jsme, jako 

bychom to nevěděly! Společnost se po dlouhou dobu 

snažila vytvářet vědomí ženy tak, aby beznadějně 

postrádaly sebeúctu, a porozumění vlastní ženskosti. 

Módní trendy říkají, podmiňovacím způsobem, nám 

ženám, že najdeme sami sebe, pokud se budete 

poctivě snažit vypadat jako někdo jiný, jako 

vyumělkované, neskutečné a ve své podstatě 

neexistující ikony. A přitom každá žena může být 

krásnější, než všechny ostatní. To znamená, že každá 

žena/bohyně je krásná. Není možné neustále jen 

zvelebovat svou společenskou image, a zapomínat na 

zvelebování ducha. 

Pokud tvá krása, ženo bohyně, vyzařuje z tvého 

nejhlubšího nitra, nikdo si nevšimne žádné vady na 

vnější kráse. 

Velice často se stává, že čím je žena krásnější, tím 

obtížněji hledá sama sebe. Především pokud 
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potlačuje svou vnitřní krásu. Ženy svazuje například 

pocit, že přirozenost bez líčidel, bez nejmódnějších 

hadříků, je předem vylučuje ze společnosti. Nejde o 

to, nechtít být krásná, upravená a nalíčená. Jde o to, 

nepodléhat tlaku uměle vytvářených pravidel, která 

nám říkají co je správné, jak mají vypadat naše těla, a 

tak podobně. Tímto tlakem jsme záměrně posouváni 

do stresujících depresivních stavů. 

Úkolem ženy bohyně je vyzařovat vnitřní krásu kolem 

sebe, a předávat vnitřní moudrost především dětem. 

Ženy tráví čím dál více času v zaměstnání, na své děti 

mají čím dál méně času, namísto toho, aby si 

společně s dětmi užívali radosti z jejich rozvíjejícího 

se – jedinečného – života. 

Sebeúcta člověka souvisí také s tím, co máme v sobě 

uzamčeno od dětství. Toto je široké téma, ale 

s daným tématem se můžeme zamyslet například nad 

šikanou. Pokud chodí do stejné třídy jedno „jinak“ 

oblékané dítě, nebo odlišující se od ostatních jiným 

způsobem, ostatní děti se posmívají a dokáží být 

nekompromisní a bohužel také velice zlé. A nelze 

hovořit o ojedinělých případech. Jinakost není v naší 

náročné společnosti tolerována. Zato uniformita, 

včetně myšlení a zaslepené poslušnosti, je naoko to 
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pravé, což je velmi zavádějící. Pokud je některé z dětí 

jiné, například nenosí značkové oblečení, je 

předmětem stresující šikany, která na dlouho dobu, 

často i na celý život ničí vnitřní život člověka. 

Šikanované dítě jakoby nemělo, a patrně ani nemá 

právo radovat se ze života. A „uniformované“ dítě 

dokáže do svého spolužáka i kopat, když na to přijde, 

občas se nestačím divit. Ale toto dítě je přece někým 

vychováváno. Co by udělala maminka, žena BOHYNĚ, 

pokud by věděla, že její dítě kope do spolužáka? 

Některé maminky nechají své děti být zlé na jiné děti, 

a dělají, že o nic nejde. Anebo nechají své děti hrát ty 

šílené počítačové hry – s fiktivními zbraněmi v ruce. 

Ale pokud se tyto matky dívají na večerní zprávy, kde 

sledují odehrávající se zlo a násilí ve světě, potom 

bědují a diví se, jak je ten dnešní svět strašný, 

nespravedlivý a zkažený. Občas se ptáme, jak to, že 

dokáží být děti zlé? Co je to za otázku? Děti se přece 

učí od nás dospělých, snadno odkoukají cokoliv. 

Necháváme naše děti dívat se na novodobé drastické 

pohádky a filmy, a myslíme si, že za zlo ve světě 

neneseme odpovědnost, že se nás netýká. A nikomu 

to nepřipadá nefér - vůči dětem. A jejich životní 

budoucnosti, která je tímto způsobem nebezpečně 

předurčována. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Všechno je v přírodě vzájemně spojené. Díky 

přírodě se spřádá společný osud. Ten, kdo vidí, jak 

se vše spojuje, ví o tom, jakými toky plynou energie, 

a dokáže přivolat ty pravé síly.“ 

Matthias Mala  
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Dokonce ani nemáme špatné svědomí. Ale vše souvisí 

také s nevědomostí, mnoho lidí nevěří na vesmírná 

zrcadla, která k nám zpětně odráží všechna negativa. 

Proč vlastně potřebujeme adrenalin například právě 

v podobě televizních pořadů plných zla a násilí? 

Proč je těchto pořadů v médiích tolik, a každý den?! 
Mocnosti takto udržují hladinu kolektivní negativity 
na úrovni, která jim pomáhá ovládat svět. Ale nelze 
svět rozdělovat na negativní nebo pozitivní, nikdo nás 
za to ve vyšších sférách neodsuzuje. Odsuzujeme se 
sami. Všechno má své důvody. Transformace vědomí 
souvisí s tím, že už si mnozí z nás spoustu věcí 
uvědomují. Mimo jiné jde také o zkušenosti 
s nejrůznějšími konflikty. Probouzíme se čím dál 
rychleji právě díky podobným zkušenostem. Ale 
nevědomost má mnoho podob. Dalším z faktů je, 
který musím opět zopakovat, že nevyjadřujeme Zemi 
lásku, ani pokoru, ani vděčnost za vše, co nám dává. 
Také Země potřebuje naléhavě zvýšit svoje vibrace. 
Země sama o sobě vibrace zvyšuje, mám na mysli 
energetické informace obsažené v zemské auře, 
v prostoru nad nebeskou klenbou. Čím vyšší budou 
vibrace Země a zároveň více světla v její auře, tím 
snadněji nám na oplátku ona sama může pomáhat. 
Toto je nesmírně důležité. Země je živá bytost, má 
vlastní vědomí, a velmi trpí, pokud jí nevěnujeme 
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pozornost, pokud nedochází k vzájemné výměně 
harmonicky proudících energií. Nezapomínejme 
proto na láskyplné hovory se Zemí. Nezapomínejme 
ani na časté rozmlouvání s magickým souputníkem 
Země, s Měsícem. S představitelem odvěké temné 
lidské stránky, kterou potřebujeme ve všech směrech 
prosvětlit a pořádně „načechrat“, a vyprášit za staletí 
usazený prach vzniklý z negativních lidských vášní. 
 
Bohužel je to tak, chováme se, jako by Země, Měsíc a 

Slunce nebyly naší nedílnou součástí. 
 
 

Dynamika lunárních, přírodních rytmů 

 
Co si můžeme představit pod pojmem: rozmlouvání 
s Měsícem? Jde o práci s energií, nic víc a nic míň. 
Kvantování s Měsícem spočívá v odvěkém umění žít 
přítomným okamžikem. Využít dokonalou dynamiku 
Lunárního rytmu znamená: vnímat energie okamžiků 
tady a teď nejen v souladu s lunárními cykly. To vše 
souvisí s magií Světla a s otevřením třetího oka, po 
kterém tolik toužíme. Ale bez potřebných vědomostí, 
to může být pro některé z nás nebezpečné. 
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Představte si, že kvantové vědomí Měsíce má své 
vlastní energetické pole. Pokud jde o energetické 
pole Měsíce, jedná se o jeden z nejstarších záznamů 
v kronice Akáša, co se planetární soustavy týče ve 
spojitosti s vývojem lidského vědomí. Vědomí Měsíce 
je téměř neměnné, to si svého času uvědomují 
všechny původní civilizace. Měsíc je spojen 
s nejniternějšími aspekty lidského vnímání a chování, 
s proměnlivou psychikou, s náladami a emocemi. Jde 
o dynamickou energii, pulsující v pravidelných 
rytmech, od kterých se nedokážeme žádným 
způsobem násilně odloučit. Síla proměnlivé Luny a 
energie měsíčních bohyní protéká každým z nás v 
pulsujících vlnách, chybou je pokud se těmto 
energetickým vlivům snažíme bránit. Síla Měsíce je 
jako síla dravé řeky, kdy není možné plout proti 
proudu. Lunární magnetické pulsy ovlivňují nás i 
planetu Zemi, nelze tuto vzájemnou součinnost 
ignorovat. Především ženy si to musí znovu uvědomit. 
Měsíc je Zemi nejbližší vesmírné těleso. Pohyb 
Měsíce je rychlejší, než pohyb Země kolem vlastní 
osy, proto vidíme jeho proměnlivou tvář na obloze 
každý den jinde. Luna oběhne Zemi za stejnou dobu, 
za kterou se otočí kolem své vlastní osy. Proto je 
našemu pohledu natočena stále stejnou stranou.  
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Lunární energii vnímáme podvědomě, děláme velkou 
chybu, pokud se bráníme vlastní intuici a informacím 
z podvědomí. To v nás vzbuzuje zbytečný strach, 
strach z nicoty a temnoty. Energie „temnoty“ si 
špatně vysvětlujeme, stejně tak strach z ženské 
energie, plodivé životní síly. Až si tyto skutečnosti 
uvědomíme, a zbavíme se strachu, tak aktivace 
třetího oka, a další potřebné transformační procesy 
mohou začít probíhat samovolně. Beztak se nemohou 
do nekonečna řídit pouze a především podle úrovně 
našeho duchovního uvědomění. Pozorujte častěji 
Slunce a Měsíc, pozorujte stmívání a svítání. 
Pozorujte proměny ročních období. Oslavujte dny 
rovnodennosti, nádherné okamžiky slunovratů. 
Pokud tak učiníte, mnohé vám vzápětí dojde. 
Například to, že v životě jde především o umění, 
soustředit se na zlatou středí cestu, a konflikty, 
důležitou součást poznání, zbytečně nevyhrocovat. 
Dokázat si vzít z konfliktů ponaučení, a udržovat naše 
společenství v harmonii. Podívejte se občas k obloze. 
Cožpak tu harmonii, přesto že jde o střídání světla a 
tmy, skutečně nevidíte?“ 
 
Podívejte se také na lidi kolem sebe, a na sebe do 
zrcadla. Vidíte v tvářích lidí kolem sebe, ať už jste 
kdekoliv, úsměv nebo přísnost? Přísnost je náš lidský 
problém, přísnost ve výchově, v tom co a jak si máme 
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myslet, přísnost v dodržování zastaralých programů a 
podobně. Přísně trváme na osobních názorech, a 
odsuzujeme člověka, nebo jím pohrdáme, pokud má 
jiný názor, nebo nedej bože něco dělá jinak než my, 
jiným způsobem, který ale paradoxně vede ke 
stejnému výsledku. S konflikty a přísností našeho 
vidění světa souvisí také oblast svědomí. Pokud naše 
přísnost a připoutanost k dogmatům způsobí 
konflikty nebo neštěstí, potom máme najednou 
špatné svědomí. Špatné svědomí zapříčiní, že býváme 
najednou velkorysejší než obvykle. Ale to nic nemění 
na nesprávném vnímání základních vesmírných 
energií, především co se mezilidských vztahů týče. 
Protože naše velkorysost se vztahuje především 
k hmotným statkům. Dokážeme namísto těchto 
starých vzorců velkoryse odpouštět, ustupovat od 
svých jednostranných (subjektivních) přesvědčení? 
Dokážeme velkoryse prohlásit, že nemusíme mít vždy 
a všem pravdu, dokážeme přiznávat svoje vlastní, 
strachy, omyly a chyby? 

Měsíční energie se vztahuje především k bohyním a 
ženské energii, tak jako sluneční božstva jsou 

zasvěcena mužské energii. 

Například v Tarotu je vibrace Luny spojována s 
Velekněžkou. Archetypy, skryté nejen v Tarotu, jsou 
pro nás nesmírně důležité. Ale energie Měsíce není 
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takto jednostranná, přestože je vládcem noci, přesto 
vydává léčivé světlo uvědomění. Měsíc působí jako 
komunikační portál mezi Sluncem a Zemí. Energie 
měsíčních bohyní je sice zásadní, ale to neznamená, 
že nemůžete skrze Lunu vnímat také protipól ženské 
energie. Například v podobě božské energie Thovta, 
tento mág a učenec bývá vyobrazován s čelenkou 
zdobenou srpkem Měsíce, nebo symbolem úplňku, 
jeho magickým nástrojem je nůž ve tvaru srpku. 
Dalším atributem je božská energie Merkura nebo 
Herma. Vibračně je ve spojení s Měsícem také 
archanděl Gabriel. Nemusím snad ani připomínat, že 
s Měsícem je spojován také sám Buddha - za úplňku 
se narodil, došel osvícení, a podle legend za úplňku 
také odešel na věčnost. 

Měsíční a sluneční energie se neustále vzájemně 
doplňuje. Kdy můžeme tuto vzájemnou harmonii 
nejvíce vnímat a procítit? Po celý rok, neustále, každý 
den, kdy se probouzíme, každý den, když usínáme. 
Samozřejmě také během důležitých pohanských 
svátků, ve dnech jarní a podzimní rovnodennosti, 
v čase letního a zimního slunovratu. Nejsilnějších 
zážitků, pocitů a vjemů je vám s láskou vesmírných sil 
nabízeno také v době, kdy dochází jednou za čas k 
zatmění Měsíce. Jenomže v okamžiku, kdy nastane 
tento nádherný nebeský úkaz, se v nás paradoxně 
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probouzí vžitá, svým způsobem naprogramovaná 
představa mysteriózní temnoty. 

Temnota pro nás představuje vše, co je skryto a 
nepoznáno, vše, co nelze uchopit pouhým racionálním 

myšlením. 

Ego člověka by mělo v poklidu přijmout každou 
temnou fázi života, naplno ji prožít, a uvědomit si, co 
se nám vesmír snaží sdělit na duchovní úrovni. Potom 
přestaneme k sobě temné okamžiky přitahovat, 
jiného způsobu prostě není. Podobné je to se všemi 
přírodními úkazy, které mají také vazbu na kolektivní 
vědomí. Respektive jejich destruktivnost, s tím souvisí 
prosvětlení aury planety Země. Náš svět prochází 
temnou fází v podobě různých světových událostí, a 
je úkolem právě ženy dneška soustředit se na 
duchovní proměnu stávající lidské společnosti. 
Temnota od nás očekává, že stíny světla prosvětlíme 
Láskou, pokorou a odpuštěním. TEMNOTA od nás 
nežádá nic jiného. 

Postupně se nám oživují ty správné vzpomínky, 
uvědomujeme si, že lunární cyklus představuje 
spirálovitou obnovu všech živých forem. Ranné 
pohanství si tuto symboliku uvědomovalo bez 
pochybování, naprosto přirozeně.  Náš moderní svět 
na tyto přírodní zákony zcela zapomněl, a z určitého 
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pohledu záměrně a cíleně. Soustřeďte se na přírodní 
energie, jak nejlépe dokážete, vnímejte je všemi 
smysly. Vnímejte krásu přírody, krásu květin. Vnímání 
krásy ve vás vzbuzuje schopnost vciťování, vnímání 
energií. U žen je to běžné. U mužů nikoliv. Muži by se 
měli dívat na svět více očima ženy. To neznamená, 
být zženštilý, ale změnit své vibrace. Tak jako dokáže 
muž vnímat krásu ženy, stejně tak by měl vnímat 
veškerou krásu kolem sebe. Zvyšovat vibrace je 
důležité. Zamilovaný člověk má jiné vibrace, jiné 
vyzařování. Podobné vibrace budete mít, pokud 
budete milovat svůj život, a vše jsoucí kolem sebe. 
Věřte, že vše, co nyní učiníte, je nadčasové! Mějte 
nadčasové myšlení a vnímání. Uvědomujte si, že 
každý den je významný, každý den, bez výjimky. 
V čase úplňku v tichosti meditujte a vnímejte všemi 
smysly tuto zvláštní magickou, pravidelně se opakující 
událost procítěně, jako by byla vaší součástí. Cokoliv 
se ve vesmíru odehrává, je vaší součástí. Úplněk pro 
vás znamená hluboké vnitřní uvědomění a zasvěcení. 
Cokoliv se ve vás v magických okamžicích spojených 
se všemi lunárními fázemi odehrává, odevzdejte 
temnotě. Vše neprosvětlené nechte volně a bez 
jakéhokoliv vnitřního úsilí vyjít z nitra ven. Ať už se 
jedná o nechtěné či bolestné vzpomínky, prostě o 
cokoliv, co už nepovažujete za součást vašeho 
nového láskou prosvětleného bytí. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 

 

„Kdo se chce vznášet, měl by odejít do pouštní 
samoty a tam se živit brouky a ranní rosou. Po 

letech meditace se mu podaří překonat zemskou 
přitažlivost. Vrátí se mezi lidi a i tam se bude 

vznášet, ale nikdo jeho kouzlo nepozná.“ 

Matthias Mala  
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Měsíční bohyně Afrodita 
 
Afrodita je krásná a půvabná, rozmarná, vášnivá a 
smyslná bohyně tvořivosti, lásky, sexuality, vášně a 
pozemských radostí. Je symbolem rovnováhy, 
sebeúcty, krásy, erotiky, romantiky. Její jméno v 
překladu znamená „Zrozena z mořské pěny“, je 
spojována s mořem a vodou, s emocemi. Afrodita je 
dcerou nebe i země, jejími živly jsou voda a vzduch. 
Afrodita je ochránkyní ženství a především děvčat v 
dospívání, učí zodpovědnosti ale i zdravé sebelásce. 
Vzýváme ji hlavně v období přibývajícího Měsíce. 
Žádáme ji o radu vždy, když hledáme sebe sama, když 
nám schází energie. Nebo když máme pocit, že nás 
život postavil do role oběti. Radujte se ze života, 
dělejte vše s láskou, jako moudrá bohyně, máte v 
sobě sílu vytvořit nebe na zemi, žít život v přítomném 
okamžiku, s veškerým zaujetím pro krásu, jak lidskou, 
tak krásu přírody. Buďte okouzlující, sebevědomou a 
šarmantní milenou, moudrou a kreativní ženou. Máte 
schopnost stejnou měrou lásku přijímat i dávat, 
uvědomovat si nesmrtelnost duše, inspirovat 
samotné bohy a v lidech probouzet božství. Vedle 
ženy, bohyně Afrodity, muž dozrává a proměňuje se 
ve vyšší bytost, nalézá v sobě ženskou část duše. 
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Ideální místo pro rituály s Afroditou jsou mořské 
pláže, růžová arboreta. Jednou za rok tato bohyně 
sestupuje z nebes, přichází s Večernicí a celou noc se 
koupe v moři. Znovuzrozená, krásná a mladá odchází 
za svítání v okamžiku, kdy se na obloze objevuje 
Jitřenka. Květiny pro Afroditu jsou růže a všechny s 
plnými, bohatými květy jako jsou kamélie. Obklopujte 
se vůněmi růže, vanilky, santálového dřeva a 
rozmarýny. 
 
Archetypy nás přivádí k pravzorům myšlení a jednání, 
jedná se o archaické dědictví lidstva. Pravzory idejí 
jsou po věky utvářeny a uloženy v morfických polích 
kolektivního nevědomí. Archetypy jsou symbolické 
vzory stereotypního chování, od pravěkých dob 
lidstva utvářejí psychický základ každé osobnosti. 
Archetypy představují symbolické duševní obrazy 
povahových rysů člověka, najdeme je v božských 
panteonech rozličných kultur, v Tarotech, v mýtech, 
bájích, legendách, pohádkách. 
 

Poselství tarotů – Velekněžka 

Pokud se chcete dozvědět základní informace týkající 
se lidského vývoje a lidského potenciálu, skrytého 
v duchovní jemnohmotné sféře, doporučuji používat 
k meditacím vhledu nejen archetypální vzory 
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v podobě mýtických bohů a bohyní, ale také Taroty, 
především velkou arkánu. Poselství Tarotů, skryté 
v obsáhlé symbolice, včetně mystického významu 
čísel, představuje od dávných věků velké mystické 
tajemství. Arkánum znamená tajné vědění, zasvěcení 
skryté například v malé a velká arkáně. Stejně tak 
v hexagramech prastarého čínského učení I-ŤING 
(čínská kniha proměn). Mnohá tajemství se skrývají 
v hermetických a magických symbolech, v božské 
vesmírné geometrii, v geomantii a podobně. 

Velekněžka je nejvyšší představitelkou ženského 
principu, duchovní moci a moudrosti. Je patronkou 

všech měsíčních bohyní a čarodějek. 
 
Na tarotové kartě je Velekněžka vyobrazena sedící na 
trůnu před vchodem do posvátného chrámu krále 
Šalamouna. Zaujímá čestné místo mezi dvěma 
posvátnými sloupy Boaz a Jachin. Jeden sloup je 
symbolicky černý a druhý bílý, představují mužský a 
ženský princip. Velekněžce, sjednocující ženské 
duchovní síle, náleží svaté právo účastnit se na 
střežení všech tajemství a moudrostí uložených v 
magické knihovně v Šalamounově chrámu. Tento 
argument nám naznačuje, že je také strážkyní 
informací uložených v podvědomí člověka. Jejím 
posláním je s těmito informacemi pracovat, přijímat 
je, zaznamenávat a transformovat skrze božské 
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vědomí zpět do říše lidí. Podvědomá mysl člověka je 
ve spojení s archetypem přísné a zároveň laskavé 
Velekněžky, skrze ni se spojujeme s neutrální silou 
vyššího vědomí, s nekonečnou vesmírnou moudrostí.  
Velekněžka symbolizuje intuici, vnitřní klid a posvátné 
ticho, klid myšlenek, neposuzování a nesouzení, její 
povaha je spravedlivá a mírumilovná. Představuje se 
jako neutrální síla mezi duálním světem, sjednocuje 
energii jin a jang. Učí nás nerozdělovat svět na černou 
a bílou polovinu, vnímat harmonii mezi nižším a 
vyšším světem. Velekněžka střeží také vše, co je 
zapsáno v universální paměti vesmíru, v kolektivním 
vědomí. Číslem Velekněžky je dvojka, což představuje 
dualitu, zrcadlení: vědomí – podvědomí. 
 
Atributem Velekněžky je Luna, je královnou 
měsíčních bohyní, sjednocující inteligencí. Spojována 
je především s bohyní Hekaté. Velekněžka ovládá vše, 
co se týká měsíční energie, lidského podvědomí, a 
energie vody, která symbolizuje zrcadlení, a zároveň 
je dárkyní života. Velekněžka je také archetypem, 
který se váže k Evě z pozemského ráje,  panně Marii, 
a bohyni Isis, která je předchůdkyní panny Marie. 
Dále se k této tarotové kartě váže vše, co souvisí 
s šestou čakrou – třetím okem. Velekněžka nám říká, 
abychom se zahleděli za hranice reálného světa, a 
odhalili tak utajenou mystiku života. 
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Význam tarotové karty – Věž 

Když už jsme u těch tarotů, podívejme se na kartu, 

která úzce souvisí s letošním devítkovým rokem. 

S ukončením každého životního cyklu stojíme na 

vrcholku hory a shlížíme na svět, můžeme hodnotit a 

bilancovat, ale také nemusíme, bilancování se tak 

jako tak dostaví samo od sebe. Letošní devítkový rok 

(2016) je ve znamení cyklického završení, je 

především o odpovědnosti, komunikaci, spolupráci a 

sebevyjádření. Nesmíme se ale soustředit pouze na 

význam čísla devět (Poustevník). Vlastní hodnotu má 

také číslo šestnáct, s ohledem na taroty představuje 

symboliku Věže. Je jedno, zda se ocitneme na 

vrcholku hory, nebo na nejvyšším patře dvaceti dvou 

poschoďové věže, jde o to, zda dokážeme v 

hlubokém uvědomění shlížet na svět jako na celek, a 

vnímat duchovní podstatu života. 

Je však podstatný rozdíl v tom, zda symboliku Věže 

pojmeme jako bojové opevnění, nebo jako rozumné 

(nikoliv ve smyslu pouze rozumovém) nahlížení na 

svět. Zvolíme-li skrývání se ve věži, která nás má 

ochránit před vnějším světem, podstupujeme útěk 

před skutečností, a bez víry v sebe necháváme své 

sny rozpadnout v prach. Věž splní svůj účel, pokud se 



228 
 

staneme pozorovatelem, a dokážeme shlížet na svět 

jako moudrý poustevník. Symbolická Věž se nesmí 

stát místem, kam se ukryjeme plni strachu, abychom 

se izolovali od skutečnosti, a popírali v sobě božské, 

tvořivé Já. A naopak, pokud zůstaneme stát pod Věží, 

nesmíme se nechat vtáhnout pod vlastní božskou 

úroveň silami, které se shora snaží elitářským 

způsobem ovládnout svobodné vnímání i jednání, 

povyšují se a vyvyšují, jednají z pozice moci. 

Tarotová karta Poustevník a Věž 

Poustevník (devět) se vydává z hlubokého údolí krok 

za krokem na vysokou horu, projeví tak odvahu z 

neznáma a víru v sebe sama. Poustevník je karta času 

a prostoru, tento archetyp se v duši člověka projevuje 

jako neviditelná substance moudrosti, říká nám, že 

zkoušky na cestě životem jsou tu proto, abychom si z 

nich vzali ponaučení. Radí nám propojit racionální 

myšlení s emotivním cítěním, hledat inspiraci a 

nepřehlédnout žádné vhledy na cestě životem. Učí 

nás stejnou měrou dávat i přijímat lásku a dělit se o 

duchovní světlo s druhými. Vše je jen otázka 

volby. Stejně tak můžeme jako individuality, nebo 

jako celek, skočit z věže (šestnáct), ale můžeme 

dopadnout na hlavu, především pokud se nevzdáme 
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touhy po moci, nebo materiálního pohledu na svět. 

Věž je v podstatě vybudovaná z velice tvárného a 

poddajného materiálu: z našeho přístupu k životu, z 

osobní víry, a správných životních přesvědčení, nebo 

ze zastaralých, již nefunkčních dogmat. Symbolika 

skrytá v pohádkách, kdy se postava ocitá v žaláři 

skrytém ve věži, představuje nesvobodu budovanou 

nevědomostí. 

Tento rok je tedy silně zastoupen jak číslem devět, 

tak číslem šestnáct - pohledem shora na sebe sama, 

jde také o zpětný pohled na uplynulých osm let. 

Hodnotíme a dokončujeme, snažíme se uvést do 

života vše, o co jsme se v minulých letech snažili. 

Pohled shora představuje také uzavření devítiletého 

cyklu, kdy se k nám z kvantového vědomí vesmíru 

vrací vše ve smyslu: jak jsme zaseli, tak také sklidíme. 

Pomyslné ruce boží procházejí shora, skrze oblaka 

kolektivního vědomí, a nabízejí pomoc a porozumění, 

třebaže v lekcích, které nás mají něčemu naučit. Boží 

ruka nikoho netrestá, říká nám, že existuje vyšší síla, 

kterou si můžeme uvědomit, je to síla světla a lásky. 

Věž také představuje naše vyšší Já, vyšší cíle, vyšší 

stavy vědomí. Věž si můžeme představit jako 

odhodlaného člověka, stojícího v plném uvědomění v 
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samém středu svého srdce, v tom případě v pravé 

ruce drží svítilnu, a jako poustevník svítí na cestu 

sobě a svým bližním. Je uzemněn, a plně zakořeněn a 

spojen se zemí, stojí na pevných základech, slova, 

která jsou stavebním kamenem jeho života, volí 

uvážlivě a střízlivě. Nenechá se vyvrátit z kořenů, 

ustojí každou vichřici, a nezboří se pod tíhou strachu. 

Rozhlédneme-li se krajinou života, uvidíme mnoho 

věží kolem sebe, ty, které jsou vystavěné z pevného 

materiálu, splní svůj účel. Ty, které jsou postavené 

pomocí slepého nevědomí, můžeme vědomě zbořit, a 

na jejich místě postavit od základu nový svět, a 

zároveň se naladit na vyšší energetickou hladinu. 

Zboření starých dogmat, a uvědomění si našich 

temných stránek, pomůže rozproudit novou plodivou 

životní sílu. 

S dalším duchovním vývojem souvisí energie planety 

Mars, která rezonuje s kartou Věž 

Mars je ohnivá planeta, představuje odvahu, ale také 

agresivitu. To, co stagnovalo, může být uvedeno do 

pohybu. Je otázkou osobní volby, zda zvolíme 

zdravou průbojnost nebo agresivní, neférové jednání. 

V devítkovém roce je zapotřebí jednat s rozvahou. 

Správná volba se nachází uprostřed mezi citovou 
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rozvahou a intelektuálním přístupem. Musíme také 

vědět, že v každé bouři se obyčejně zjevují záblesky 

pravdy, které nelze donekonečna přehlížet. Bouře ve 

vzduchu slibují změny, někdy překotné, jindy 

poklidné, ale doprovázené také blesky pocházejícími 

jakoby z čistého nebe. Za tyto blesky není 

zodpovědné samo nebe. Jde o vystřelené šípy, které 

se jako bumerangy vrací zpět. 

Také moudrost egyptského boha Thovta může být 

pro nás vodítkem 

Bůh esoterických věd, bůh slova, psaní a vědomého 

tvoření nám říká, že cokoliv má být myšleno, řečeno 

nebo psáno, tak vždy jen s rozvahou, abychom SLOVY 

neubližovali sobě ani svému okolí. Hermetické 

principy platí, aniž bychom si to vždy uvědomovali, 

božská magie je všude kolem nás, i v nás, ať už v její 

sílu věříme nebo ne. Ne veškeré dění ale může 

jednotlivec ovlivnit, především v toku celosvětových 

událostí. Řetězec informací, a zdroj informací, je 

tvořen řetězcem myšlenek sedmi miliard lidí. Proto 

nezoufejme, nepodléhejme strachu a obavám, pokud 

se ve světě odehraje cokoliv, co prozatím 

nedokážeme silou kolektivního vědomí ovlivnit. 

Pozitivní síla kolektivního vědomí i nadále poroste, 
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díky otevřeným srdcím, jejichž energie je stále silnější 

a plodnější. Naplníme-li vlastní vědomí novou 

moudrostí, nevšedními vědomostmi, světlem a 

láskou, posílíme kolektivní uvědomění, jehož jsme 

nedílnou součástí. 

 

Nebezpečné předpovědi budoucnosti 

 
Paměť, a částečně i vědomí člověka, není uložena 
pouze v mozku, jako nějaká sekvence vedle sebe 
poskládaných písmenek nebo obrazů, paměť je 
výkonným energetický systém,  je vícerozměrná a 
mnohodimenzionální. Myšlenkové sekvence vstupují 
do příslušných realit a zanechávají zde informace. Tak 
jsou utvářeny vícedimenzionální systémy, které 
zpětně tvoří a přetváří realitu. Potíž je v tom, že si 
tento proces většina neuvědomuje, jako celek 
nevnímáme vlastní kosmickou identitu, mnoho lidí 
nemá o tomto procesu ani ponětí. Vše je energie, a 
vše je energií myšlenek vytvářeno. Školní výchova je 
ucelený program, který z většinové společnosti dělá 
myšlenkové roboty, vymazává v lidech vzpomínky na 
tento přirozený vesmírný proces. Jeden od druhého 
se sice odlišujeme, přesto jsou naše životy a chování v 
podstatě uniformní. Energeticky, geneticky a 
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duchovně jsme po celá staletí stagnovali, a kam toto 
spící nahlížení na svět vedlo, je zcela zřejmé. Mnoho z 
nás si toto vše už uvědomuje, ale někdy se vloudí 
nevědomé chyby, které jsou zcela zásadní v utváření 
všeobecných podmínek pro svět v harmonii, míru a 
bezpodmínečné lásce. 
 

Změna v nahlížení na svět je už pár let v aktivním 
informačním pohybu 

 
Změna je možná a uskutečnitelná, ale vyžaduje 
investování velkého množství energie (vzhledem k 
sedmi miliardám myslících obyvatel této Země). 
Každá jedna z těchto několika miliard je tvořící 
bytostí, všichni v sobě nosíme tvořivou božskou sílu, 
která je neutrální, kvalitu tvoření určuje každý 
jedinec. Změna systému je prozatím na jednotlivcích, 
každý kdo se pokouší o vlastní duchovní proměnu, je 
jako pozlacená nebo dokonce zlatá součástka 
pozemského soukolí. Každý jedinec, cokoliv v tomto 
směru udělá pro sebe, ochoten jít až za hranice 
zdánlivě nemožných možností, dává současně energii 
pro transformaci Země jako celku. Hodnotu těchto 
činů nelze vyčíslit zlatem ani drahokamy. To jen na 
okraj, abych neurazila nikoho, kdo si je vědom toho, 
co znamenají předpovědi budoucnosti, jak mohou být 
nebezpečné, a jak s nimi pracovat. 
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Naprosto vše, co existuje, má vlastní svazky nebo 
soubory vědomí, vlastní inteligenci. Dokonce i každá 
událost má vlastní vědomí, které je uzamčeno v čase, 
tedy v oblasti, které na Zemi říkáme minulost, 
přítomnost a budoucnost.  Na úrovni kosmické jsme 
tyto oblasti pojmenovali jako holografické záznamy 
v kronice lidstva. Předpovědi budoucnosti jsou také 
soubory vědomí, mající vlastní inteligenci. Předpovědí 
budoucnosti je mnoho, některé se někdy splní, 
některé ne. Tato kapitola nebude řešit vznik nebo 
pravdivost různých předpovědí. Protože "pravdivost" 
každé předpovědi, ať už na osobní nebo kolektivní 
úrovni, je soubor slov a vět, které mají velmi tvořivou 
potenci. Každá předpověď je tvořivý soubor, v 
podstatě jakýsi program, který je následně přenášen 
do dalších souborů vědomí – do hlavy každého 
jednotlivce. Každý jednotlivec v tom okamžiku, kdy si 
uloží soubor obsahující předpověď ve své hlavě, stává 
se spolutvůrcem. Ve slovech, zakódovaných v 
(negativní) předpovědi, je energie, která tvoří zčásti 
pouze na sekvenci osobního vědomí, a z části na 
úrovni společenského vědomí. Každá předpověď je 
nesena časem, veličinou, která není trvalá. Nic není 
trvalé, kromě změny samotné, nic neulpívá v čase, 
všechno se neustále pohybuje a mění. Čas ve 
spirituální úrovni neexistuje, je pouze věčné nyní, 
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tady a teď, přítomný okamžik. Lineární čas je pouze 
orientační časový faktor používaný v trojrozměrné 
realitě. Ve vesmíru a  přírodě se vše cyklicky opakuje, 
v nadpozemském světě čas, tak jak jej vnímáme 
v rovině pozemské, neexistuje. 
 
Předpověď nemá v okamžiku svého vzniku nic 
společného s přesnou definicí budoucnosti! Ovšem 
od chvíle, kdy se začne šířit prostorem, od okamžiku, 
kdy je podporována nejrůznějším okomentováním, 
strachem, emocemi, od té chvíle je každé předpovědi 
vdechován ŽIVOT. Od té chvíle je v tvořivém pásmu 
společenského vědomí dáván prostor nejrůznějším 
představám. Zvítězí ta představa, která dosáhne bodu 
zlomu. To znamená, že realizováno v realitě bude to, 
čemu je věnována největší pozornost. Předpověď 
může být v uvozovkách „pravdivá“, ale není ještě 
realizována. Je pouze představou, i když zakládající se 
na faktech, které k předpovědi neomylně vedou, 
vzhledem k tvořivému potenciálu minulosti. Zda se 
předpověď uskuteční nebo ne, záleží na většinovém 
vědomí. Zrovna jako u osobních předpovědí záleží na 
daném jedinci, jak s osobní předpovědí naloží. 
Každou předpověď lze, když ne zcela tak alespoň 
částečně, přetvořit: pokud nepodlehneme strachu, 
pokud se od faktů daných předpovědí odpoutáme 
pozitivním slovem, myšlenkou, činem. Předpověď má 
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sloužit pouze k tomu, abychom si určité věci hluboce 
uvědomili, a snažili se udělat vše pro to, aby se 
předpověď nevyplnila. S tím souvisí, že co se odehrát 
má,  například vzhledem ke karmě národů, to se 
odehraje podle toho, co už je dáno v kvantovém 
vědomí vesmíru, a co dospěje do bodu zlomu. Šíření 
negativních předpovědí budoucnosti je jen přilévání 
oleje do ohně! Šíření Lásky má moc povahu 
předpovědi změnit, nebo alespoň odklonit do 
pozitivnějších vibrací. Jde o energetické vibrace, ne 
všechny se projeví okamžitě, ale budou mít 
schopnost vytvářet realitu pro naše děti a vnuky. 
 
Světelné paprsky Slunce vstřebává lidské tělo do 
každé buňky, energie Země tyto paprsky síly a vitality 
posiluje doplňujícím zemským vyzařováním, tak je 
lidské tělo udržováno na určité hladině energie, 
kterou potřebuje k životu. Čím je světlo? Světlo má 
vlastní vědomí, světlo je dárce existence, všechny 
hvězdy ve vesmíru, včetně našeho Slunce jsou 
projektory, které do prostoru vysílají kódované 
informace života. Kódování uvnitř člověka a všeho 
živého na Zemi se na energetické úrovni shoduje s 
tím, jaký program je skryt "za světlem", je to 
podobné jako schopnost číst mezi řádky. Myšlenková 
forma, že Slunce je jen pouhý tepelný reaktor, nám 
zabraňuje vidět skutečnou realitu. Energie Slunce, v 
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každém okamžiku, zažehuje ve všem živém i neživém 
program vědomí života. Tento program vědomí 
předpokládá, že všichni myslící tvorové mají 
schopnost proměňovat realitu. Děláme to v každém 
okamžiku, moderně tomu říkáme kvantování. Pokud 
to děláme nevědomě, životní sílu směřujeme k 
nepodstatným a zbytečným věcem. Vytvořili jsme 
během několika posledních desetiletí dokonalý 
systém slepé víry, založené na materialismu, a tím 
jsme se vzdálili od samotného vědomí Země. Systém 
společenské víry se zlehka proměňuje, ale vzhledem 
ke způsobu života dnešní společnosti je to prozatím 
proces, který je takříkajíc v plenkách. Společenská 
mysl zatím není uzpůsobena tak, aby formovala 
novou realitu světa. 
 
Král Šalamoun: „Co se děje, to se dělo už dávno a to, 

co bude, už taky dávno bylo." 
 
Abychom se posunuli rychleji vpřed, je zapotřebí 
formovat svět myšlenkami, představami a sny tak, 
jakoby okolní svět neexistoval – prostě formovat 
nové inspirativní a tvořivé myšlenky nezávisle na tom, 
co kolem sebe běžně vnímáme. Myšlenky jsou 
stabilizátorem, jenž má schopnost posunout dimenze 
viděného. Říkáme tomu transformace vědomí, 
transformace ale znamená převrat ve vnímání, 
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doslova změnu frekvence vnímání, probuzení. Čím 
více jedinců se dokáže navýšit svoje vibrace, tím dříve 
to dokážeme jako celek. Tento proces máme 
zakódovaný v DNA, pouze jej prozatím neumíme 
aktivovat. Párové recesivní geny jsou utvářeny 
světelnými kódy. Kódy, které se vztahují například k 
intuici a dalším „nadpozemským“ schopnostem. Jde o 
programy, které souvisejí s psychickými a duševními 
schopnostmi, u většiny lidstva se nachází v latentním, 
spícím stavu. Proto nás duchovní učitelé nabádají, 
abychom se probudili, nikoliv ze spánku jako 
takového, ale abychom se soustředili na aktivaci 
latentních programů skrytých a spících v DNA. 
Rozkódování DNA, nikoliv v laboratořích, ale každý 
sám uvnitř sebe, je proces vědomí a myšlenek, je to 
proces, který je možný uskutečnit pouze o svobodné 
vůli. Nikoho k tomu nelze nutit, nikoho nelze 
přetvořit bez vědomé účasti, vědomá účast spočívá v 
informacích, vědomostech, a vnitřní touze po změně. 
Je to iniciační proces, stvrzený osobní zkušeností, a je 
nepřenosný. A není to nic nového, zkušenosti mohou 
být různé, dříve se lidé, kterým se děli „podivné věci“ 
zavírali do blázince. Dnes konečně i věda připouští to, 
co bylo dříve považováno za společenská tabu. Ale 
pořád ještě věda a esoterika (mystické moudrosti) k 
sobě nenašla tu správnou cestu. 
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BREVÍŘ BÍLÉ MAGIE 
 

 
„Magie je tanec na sobce. Kouzelník probouzí vášeň 
žhavou jako sopka. Je posedlý získáváním nových a 
nových poznatků. Jeho největší radostí a touhou je 

nejen přemýšlení ale přímo smyslové prožívání 
toho, co drží svět pohromadě.“ 

 
Matthias Mala  
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Každá předpověď je jen jedna z mnoha 
pravděpodobných možností 

 
Je na každém, zda bude různé předpovědi „pozitivně 
ignorovat" nebo dál šířit prostorem. Velké díky 
každému, kdo tvoří pomocí energie lásky a harmonie. 
Jasně, nejde to vždy, a každý den, jsme jenom lidé, 
ale každá pozitivní myšlenka, které je věnována 
intenzivní pozornost, je nesmírně cenná. Je nutné 
neustále připomínat, že součástí karmy člověka je 
také přístup k přírodě, k zapomenutému uctívání 
Země. Člověk uvedl do pohybu různé síly, o kterých si 
zpětně myslí, že jsou pouhým náhodným projevem 
aktivit Země a přírodních živlů. Podstata vesmíru je 
kreativita, stejnou podstatou vládne sobě a přírodě 
člověk, a tvoří to, co vidíme kolem sebe. Vtip je v 
tom, že každý vidíme realitu jinak. To, že jsme 
odděleni od podstaty vesmíru, je jen hluboce 
zakořeněná nesprávná domněnka. Na stavu vědomí 
lidstva záleží budoucnost Země. 
 

Kéž bychom i v dospělém věku dokázali hravě tvořit 
realitu nespoutanou a nepodmíněnou fantazií, kterou 

disponují malé děti. 
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Cestou kolektivní synchronizace 

Pravděpodobnost světových událostí se vztahuje 

k myšlenkovým postojům, a myšlenkové propojenosti 

lidí, kteří se s čistým srdcem zabývají spiritualitou 

Nového věku. Nový světový názor vzniká, a současně 

staré paradigma zaniká, především na zkušenostech, 

které intuitivně propojujeme se stávajícími teoriemi. 

Ještě před několika lety jsme pasivně přijímali 

nejrůznější vědecké teorie, a věřili všemu možnému 

bez osobních zkušeností. Přesto v sobě mnozí už 

s předstihem cítili jakýsi metafyzický neklid, a 

pokoušeli se pochopit spiritualizaci hmoty. Racionální 

popis světa je jedna věc, porozumění na základě 

osobních zkušeností druhá. Nechat se vést vyšším 

vědomím, intuicí a předtuchou, synchronními 

událostmi, změnou způsobu vnímání, to je nyní úkol 

pro všechny hledající, pro všechny poutníky. 

Vnímáme život jinak, už víme, že vše, včetně 

hmotných předmětů kolem nás je nasyceno 

psychickou energií. Uvědomujeme si, že v přírodě 

můžeme pozorovat jevy, které vypadají na první 

pohled krutě, přesto mají svůj smysl. Všímáme si, že 

ve světě lidí je spousta jevů a záležitostí, které 

naopak smysl už nemají. Novým úkolem lidstva je 

zaměřit se na zkušenost, nejdříve každý sám za sebe. 
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Každý jednotlivec tak přispěje k postupné změně 

kolektivního vědomí, k uzdravování energetických 

systémů. Dnešní doba potřebuje silné jednotlivce, tím 

se posiluje celek – duchovní vědomí planety Země. 

Což ale neznamená, že by vše, co se za posledních 

dva tisíce let odehrálo, nemělo mít svůj konkrétní 

smysl. Vše nás nakonec povede k poznání skutečné 

povahy vesmíru, která spočívá v projevující se tvárné, 

neustále proměnlivé a dynamické energii. Nové 

duchovní vědomí planety Země můžeme každý z nás 

podpořit, pokud se co nejrychleji vydáme společnou 

cestou kolektivní synchronizace. 

Kolektivní synchronizace je v plném proudu. Jak ji 

můžeme podpořit na osobní úrovni? 

Soustředit vlastní pozornost (pozitivní energii) pro 

osobní potřebu žádoucím směrem – tak je ovlivňován 

růst (pozitivních) synchronních událostí jednotlivce. 

Každý jednotlivec tak léčbou sebe sama pozitivním 

světlem přispívá ke společné transformaci. Všichni 

můžeme postupně rozpustit své karmy, aniž bychom 

se museli ztrácet v nesmírném množství nových 

informací. Cokoliv jednotlivec načerpá pro sebe z 

konkrétní oblasti duchovního rozvoje, je zároveň na 

neviditelné úrovni předáváno ostatním. 
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Nesmíme se nadále izolovat od zdroje (životní) 

vesmírné energie. Jde o neustálé uvědomování 

vnitřního napojení – tak přestaneme mít potřebu 

čerpat (životní) energii od sebe navzájem (boj o moc, 

konflikty, psychické ovládání apod). 

Co ještě můžeme udělat? 

Objevovat ve svém nitru spojení s všeprostupujícím 

jsoucnem, tak se postupně zbavíme pocitů slabosti, 

nedostatečnosti, strachu a nejistoty, vnitřního 

neklidu. Naříkání, bědování, nenávist, pomlouvání a 

manipulace, a všechny temné energie zanechat na 

prahu třetí dimenze. Nevšímat si žádných minulostí 

zatuchlých, a současných těžkých energií v podobě 

zatracujících názorů, a jakékoliv zloby z řad 

neprobuzených. Všem bez rozdílu posílat čistou 

energii světla. Musíme také vzít v potaz, že existuje 

spousta vlivů na světové dění, kterých si nemusíme 

být vůbec vědomi. 

Uvědomit si, že myšlenky musí harmonizovat s pocity 

a emocemi – tak je možné odstranit „myšlenkové 

předstírání“, které není podpořeno silnou vírou. A své 

zkušenosti předávat ostatním, avšak nenásilně a bez 

vnucování. Dívat se k obloze a spojit se s hvězdami. 

Napojovat se na energie andělů a čistých bytostí, 
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vyspělých duší, které mají na Zemi své vlastní úkoly, 

pro které se rozhodli již před vtělením. Jde o bytosti 

světla, které lidstvu pomáhají zvládat přechodové 

změny. Napojovat se na hvězdné, astrologické 

konstelace a řídit se jimi. Napojovat se na principiálně 

ženskou energii, která se v přírodě i v nás projevuje 

skrze Lunu, a posílit tak ženskou energii v kolektivním 

vědomí. Napojovat se více na pravou mozkovou 

hemisféru, žít v souladu s intuicí. 

Nevracet se k minulosti, odpojit se od starých vzorců 

– tak umožníme sobě a ostatním zapojit se do nových 

silových proudů, které nemusí být na první pohled 

zřejmé. Odpoutáním od minulosti, od energií které 

utváří karmu lidstva a jednotlivých národů, se nové 

skutečnosti teprve utvářejí.  

Uvědomovat si, co děláme a jak se chováme ve 

stresových situacích – tak předejdeme tomu, že 

budeme sebe nebo své blízké (nevědomky) okrádat o 

(životní) energii. Naučit se navzájem si věřit, 

nepodceňovat jeden druhého, ale zároveň přestat žít 

v iluzích nefunkčních vztahů. Upřímně oceňovat 

tvořivost každého blízkého člověka nebo přítele, 

každého, kdo přispívá do soukromého, rodinného, 

nebo skupinového vědomí pozitivními činy. 



245 
 

Naladit se na osobní duchovní poslání, jedinečnou 

osobní cestu, nalézat odpovědi na niterné osobní 

otázky – tak odhalíme, kam směřuje naše duše, 

zjistíme, že jsme propojeni s ostatními hledajícími. 

Uvědomíme si společnou cestu, a společný vliv na 

kolektivní vědomí. Tak dokážeme, skrze kvantové 

vědomí, čerpat od sebe navzájem moudrost získanou 

osobními zkušenostmi. 

Uvědomovat si, pokud jsme aktivní v jakékoliv 

skupině, že jsme napojeni na tvořivou energii 

ostatních, a že ostatní jsou napojeni na tvořivou 

energii našeho nitra. Tak si uvědomíme vliv na sebe 

navzájem, přirozený vliv synchronického růstu. 

Ovšem bez připoutání, a bez snahy vnucovat 

komukoliv své názory nebo přesvědčení. Každý pro 

sebe od ostatních čerpá to, co intuitivně vnímá za 

podstatné pro své osobní duchovní napojení na zdroj 

- právě v tento okamžik. 

Uvědomit si, že ne všichni se nacházíme na stejném 

bodě ve spirále poznání, která směřuje vždy vzhůru – 

tak zjistíme, že to vůbec není podstatné. Ať už je 

napojen nováček v hledání duchovního směru, nebo 

zkušený poutník s mnoha vědomostmi, všichni se 

podílejí na transformaci a duchovním růstu celku. 
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Uvědomit si bez připoutání k „negativním emocím“, 

že vnitřní neklid, občasný pocit stísněnosti nebo 

netrpělivost, jsou nedílnou součástí procesu 

probíhajících změn. Tak zjistíme, že polarita je 

součástí procesu směřujícího k jednotě, a že ji nelze 

zcela odstranit. Viz monáda – symbol kruhu, vlnovkou 

rozděleného na dvě poloviny. Slunce a Měsíc, světlo a 

tma jsou dvě strany jedné mince. Jde o to, vytvořit 

harmonii, a usazeni ve svém středu – neustále 

vědomě vyvažovat protichůdné síly.               

Není možné jít proti rytmu planety, jsme těsně spjati 

s jejím vyzařováním, s vibracemi všeho v minerálním, 

rostlinném a animálním světě. V morfických polích se 

nacházejí kompletní informace o všem pozemském, a 

o každém z obyvatel Země. Na jejich základě vznikají 

komunikační proudy, na které se můžeme napojit, 

čerpat telepatické informace, procitnout z iluzí, a 

souznít s rytmem přírodních cyklů. Netolerance 

vesmírných a přírodních cyklů vytváří v našich 

životech disharmonii, ztrátu smyslu pro čistou krásu, 

která povznáší naše duše do vyšších vibrací. 

Než se vše jemnohmotné propojí s hrubohmotným, 

především na globální úrovni, bude ještě "chvíli" 
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trvat. Ale na osobní úrovni to už mnozí zažívají, a o to 

jde především. 

POZNÁNÍ utvrzuje VÍRU, a víra se stává JISTOTOU. 

Poznání, víra a jistota jednotlivce přispívá k 

rozšiřování obzoru celku. 

Důvěra v sebe je potřebná, obzvlášť pokud kolem nás 

stále ještě proudí vlny těžkého kolektivního vědomí, 

které občas matou naše osobní vnímání. 

Odpoutat se od společenských přežitků jde pozvolna, 

proto musíme v poklidu rozšiřovat své obzory. 

Nechte těžké vesmírné proudy žít vlastním životem a 

nevšímejte si jich, opačný přístup je jen zbytečně 

vyplýtvaná energie. Nenechte se už nikdy vtáhnout 

do otravných podnětů, zmatečných a falešných 

informací, neoduševnělých a negativních vibrací. 

Negativní vibrace minulosti se táhnou po generacích, 

očištění není dost dobře možné ze dne na den. 

Rozdíly mezi vnějším a vnitřním mizí, viditelné a 

skryté se vzájemně dotýká. Srdce se probouzí k 

senzitivitě. Vše, co existuje, se nachází v lidském 

vědomí – viditelné i neviditelné světy. To, co je 

viditelné, je produktem mysli. Zde není mysl a vědomí 

jedno a totéž. Hranice mezi myslí a vědomím se 
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pomalu ztenčují. Představte si, že vaše myšlenky 

existují vedle vás v obrazech, které nevidíte, přesto 

jsou skutečné. Kolem sebe vidíme hmotné předměty. 

To, co nevidíme, jsou obrazy myšlenkových forem. A 

hned máme vedle sebe dva světy, ve kterých žijeme. 

Kolem nás se pohybují lidé se svými vlastními 

myšlenkovými obrazy. Myšlenkové formy ostatních 

lidí se nachází ve stejném prostoru jako ty naše. 

Některé intuitivně nebo emočně vnímáme. Některé 

se nás dotýkají na podprahové úrovni, jiné se nás 

nedotýkají. V jemnohmotném světě se prolíná 

vědomí lidí, zvířat, rostlin a všech věcí. Všímejte si 

jednotlivých synchronizací, ukazatele na cestě - na 

sebe navazující koincidence - se mohou projevit 

kdykoliv. Proudění jednotlivých synchronizací jsme 

schopni zaznamenat, pokud si udržíme pozornost, 

protože tyto upoutávky se zjevují v jediném 

okamžiku, a záhy mizí v proudu všedních událostí. 

Jedná se o nepatrné záblesky vědomí, promlouvají k 

nám pomocí mnohem hlubších sil, než je naše 

obyčejné dívání se kolem sebe schopno zaznamenat. 

Jsou to okamžiky, které si přitáhnou naší pozornost, 

ačkoliv nemusíme okamžitě vědět proč. Jedná se o 

jemná upozornění, která mohou vyzařovat buď 

příjemnou, nebo zápornou energii. Obojí je důležité. 

První případ nám říká: jak postupovat, kam jít, na co 
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se zaměřit. Druhý případ má za úkol: podnítit v nás 

ostražitost, opatrnost. 

Někdy vás může jen napadnout: “Něco se právě děje, 

jen přesně nevím co.“ Sledujte scény kolem sebe, 

dívejte se na vše bez připoutání nebo osobního 

myšlenkového, odsuzujícího nebo posuzujícího 

zaujetí. Sledujte pocity, které se ve vás mohou měnit, 

věnujte jim pozornost. Důvěřujte na prvním místě 

intuici, emocím a pocitům. Důvěřujte sami sobě, 

otevřete se vlastní intuici, ta vás povede cestou 

duchovního poznání. 

Jedním z nejdůležitějších mystických symbolů je 

kalich, objevuje se v legendách a mýtech v různých 

podobách, nejznámější je svatý grál. V podstatě jde o 

posvátnou nádobu, také v magii a alchymii jsou 

důležité nejrůznější nádoby, od měděného kotlíku, 

přes zkumavky v alchymistově svatyni, až po magické 

rituální poháry. Kalich je nádoba pro osobní nebo 

kolektivní vědomí, v této podobě jej známe jako 

vědro na vodu, které vlastní hvězdný Vodnář. Každý 

máme ve hvězdách vlastní složku, vlastní svatý grál, 

v podobě osobního energetického záznamu. Naše 

mysl může onen svatý grál naplnit pozitivními 

myšlenkami a činy už v tomto životě. Svatý grál 
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moudrosti je úzce spojen s transformací vědomí, 

s životní energií, které říkáme, a o které si stále 

dokola vyprávíme – hadí síla. Pokud máte doma 

magický kalich, dobře se na něj podívejte. Co vám 

ještě připomíná?  
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Vidíte také jakési hvězdné portály, a uprostřed 

možnou cestu, umožňující přechod z jedné dimenze 

do druhé. Vidíte symbol transformace, otevřeného 

vědomí? Vidíte magickou nádobu, která by mohla být 

oním portálem, kterým vstupujeme do života, a 

následně do života po životě, nebo oním pověstným 

tunelem, na jehož konci nás všechny, nikoho 

nevyjímaje, čeká VĚČNÉ SVĚTLO? Jedině čistotou 

myšlenek můžeme proměnit VODU VE VÍNO. 

Hvězdnou bránou do páté dimenze, ale i do 

jakékoliv jiné, je lidská mysl. V této pravdě tkví celé 

tajemství transformace. 
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Ostatní knihy autorky 
 

Milovat sám sebe znamená - být milován 

Myšlenky mají nespoutanou moc podílet se na všem, co 
můžeme do svého života přivolat. Tato kniha vám pomůže 
ujasnit si, jak této moci využít v souvislosti s tím, jak se naučit 
mít sám sebe rád. Jak utvořit na energetické úrovni novou 
verzi vaší bytosti, skrze vaše vyšší Já, které je propojeno 
s tvořivou vesmírnou energií. Jak zapojit pozitivní emoce, sny, 
představy a vizualizace, aby se časem vaše nová vize sebe 
sama zhmotnila v realitě. Realita se přizpůsobí vaší resonanci, 
vašemu energetickému vyzařování, přizpůsobí se vašemu 
novému rozhodnutí: milovat a být milován. Dozvíte se, že my 
sami jsme jednou z mnoha verzí života, život v lidské podobě 
je vrcholem existence vesmírného vědomí. Bez života by 
vesmírné vědomí bylo jen stínem sebe sama, nerozvíjelo by se 
a nerozpínalo vesmírným prostorem. My sami jsme skrze 
vesmírné vědomí přítomni ve věčném nyní. Na vlastním štěstí, 
v každém ze svých životů, se můžeme vědomě podílet, pokud 
si zapamatujeme, že na začátku všeho bylo slovo, a že 
myšlenky vytváří náš svět.   
 
 Kniha má 212 stran 
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Jen pár dní mezi životem a smrtí 

O knize „Jen pár dní mezi životem a smrtí": Děj napínavého 
příběhu se odehrává na Novém Zélandu. Je to psychologický 
příběh o ztracené duši, která ve svém rozdvojení,  marně hledá 
sama sebe. Hlavní hrdinka příběhu, Daniela, prožívá nejhorší 
chvíle svého života, její duše je nemocná, zoufale potřebuje 
odbornou pomoc, ale rozhodne se řešit své životní drama 
naprosto sama. Ve své samotě a zoufalství se ale dostává až na 
samé dno svého bytí. Příběh je to velmi silný, a od začátku až 
do konce napínavý. Nepostrádá prvky psychologického, 
duchovního a magického rázu, nechybí ani láska, zraněné city 
a nenaplněné touhy. Příběh vás také zavede do kouzelné a 
podmanivé krajiny Nového Zélandu, a povypráví něco málo o 
maorských tradicích, o životě tamních původních 
obyvatel. Když se trochu zasníte, bude vám děj příběhu 
probíhat před očima jako na filmovém plátně… 
 

Kniha má 268 stran 

 

Psychologie chaosu - kvantové vědomí 

Tato kniha napoví mnoho zajímavého o tom, jak funguje 
„inteligentní vesmír“, jak nás ovlivňují alternativní vesmírné 
energie, jak se vědomě napojit na morfická pole a ještě mnoho 
dalšího z pohledu prastarých esoterických učení ve vzájemné 
shodě s dnešními poznatky především z oboru moderní 
kosmologie a kvantové fyziky. Obsahuje velké množství 
informací, které v souhrnu všech analogií a vzájemných 
souvztažností napoví, jak vše spolu navzájem souvisí – od 
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magické geometrie vesmíru až po málo prozkoumané vědomí, 
podvědomí a nadvědomí člověka. Tajemný svět hmoty sám o 
sobě napovídá, že myšlenka je vibrace, předkládá nám 
poznání, jak kvantové vlny nejen myšlenek ovlivňují naše 
životy vzhledem například k cyklickému plynutí času. Zdoláním 
vnitřních bariér se můžeme vědomě napojit na přítomný 
okamžik, rozvíjet intuici a s ní související šestý smysl, napojit se 
na energii „hadí síly“ a vědomě tak ovlivňovat příběhy a 
scénáře našich životů. 

Kniha má 315 stran 

 

MAGIE ŽIVOTA - síla svobodné vůle 

Magie je přírodní energie uvedená v pohyb, schopnost 
vědomě ovládat vyšší síly, magickými rituály, invokací a 
evokací. Magie je o přesouvání, užívání, předávání, odebírání, 
tvarování a respektování (životní) energie. Představuje životní 
postoj, víceúrovňový stupeň duchovního rozvoje, funguje na 
základě znalosti božských symbolů, znalosti přírody a 
přírodních sil. Mág uplatňuje sílu vlastní vůle k cíleným 
proměnám vnějšího světa. Magie je umění snadno 
zneužitelné, potom se jedná o magii destruktivní. Kdysi bývala 
přirozenou součástí lidského rodu. Pomocí magie uvádíme v 
pohyb přírodní energie, naším záměrem je pozitivní změna, 
přivolání něčeho nebo zbavení se něčeho. Energii probouzíme, 
shromažďujeme, uvolňujeme a směřujeme k určitému cíli. Do 
záměru vložíme veškeré emoce, soustředění a představivost. 
Probouzíme vnitřní smysly. Objevujeme zákonitosti 
makrokosmu (Universum, vše ve všem) a mikrokosmu (obraz 
Universa v člověku). Hledáme souvislosti. Objevujeme skryté 
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energie v přírodě, slovech, myšlenkách, symbolech. Magie je 
život sám. To vše a ještě mnohem více se dozvíte v této knize. 
 

Kniha má 231 stran 

 

Esoterický lexikon od A do Z 

Potřebujete se vyznat v pojmech objevujících se v duchovních 
naukách, v esoterických spisech a magických symbolech? Chce 
být takříkajíc v obraze? V tom případě je tato kniha zde právě 
pro vás. Esoterický lexikon si můžete přečíst stránku po 
stránce jako jakoukoliv jinou knihu, nebo ji používat podle 
potřeby jako slovník. Text je formulován tak, aby v co nejširším 
spektru poskytl stručné informace o nejzákladnějších 
esoterických tématech. 278 stránek této knihy obsahuje 
v základních faktech popsaných, a abecedně seřazených 693 
esoterických hesel. Text je doplněn ilustracemi. 
 

Kniha má 278 stran 

 

Motýlí efekt – myšlenka tvoří realitu 

Myšlenky jsou pohyblivé a jsou velice akční. Myšlenky si ve 
vaší hlavě jen tak nelelkují, myšlenky tvoří. To si umí málokdo 
představit – myšlenka přece není hmotná, nevyslovená 
myšlenka se odehrává jen v mé hlavě! Základní dějství 
životních scénářů se sice odehrávají v našem mozku, ale o 
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zbytek se stará živoucí mysl vesmíru. Myšlenka je vibrace 
energie, okamžitě se zobrazí v energetickém poli Jsoucna 
(kvantové vědomí). Přemýšleli jste někdy nad tím, odkud vaše 
myšlenky přichází, a kam odchází? Uvědomujete si, že vám 
hlavou protéká doslova proud myšlenek? Myšlenky jsou někdy 
jako voda v řece, poslušně plyne jedna za druhou. Někdy jsou 
ale jako splašené pingpongové míčky, jindy jako malé hlučné 
děti, jindy se usilovně snaží, hemží se a pracují jako mravenci 
v mraveništi. Ale jen někdy mají skutečně tvořivá, barevná 
motýlí křídla. Na otázku, jak vědomě pracovat s energií 
tvořivých myšlenek, a tím tvořit život podle vlastních představ, 
vám srozumitelně odpoví tato kniha, nenajdete zde žádné 
odbočky mimo základní téma. Některá fakta jsou všeobecně 
známá, základní téma však vychází z mé vlastní zkušenosti a z 
mého niterného přesvědčení. Až také zjistíte, že tvořit tímto 
způsobem je dokonalé, a naplňuje člověka klidem a harmonií, 
nikdo už vám vaše přesvědčení nevezme.  

Kniha má 211 stran 

 

Exkurze mimo tělo 

Astrální putování je spirituální zážitek, představuje dočasnou 
existenci mimo tělo, jde o čistě éterický stav. Donutí vás 
přemýšlet, a ptát se: „Kdo vlastně jsem?“. Exkurze mimo tělo 
vedou, mimo jiné, k sebepoznání. Takže si v této knize povíme 
také něco málo o čakrách a hadí síle. V každém muži a v každé 
ženě je, ať už skrytá nebo projevená, transformační síla. Tato 
energie se nazývá hadí síla, souvisí se životem, životní energií. 
Souvisí se sebepoznáním, s čakrami, s meditacemi, s 
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tantrickými a jinými magickými rituály. Rozšířeného stavu 
vědomí lze dosáhnout cvičením jógy, meditací, rituálním 
tancem, řízeným holotropním dýcháním, během magických 
rituálů. Dále při extrémním psychickém rozpoložení, při velmi 
silném sexuálním zážitku, ale i spontánně. Vesmírná realita je 
jedno velké tajemství, které nám ale pouze říká, že vše je 
spojeno se vším, všechno je příčinou všeho, což znamená, že 
realita je nelokální – je zároveň všude. Přenos informací, 
myšlenek, představ, snových projekcí, je rychlejší než světlo. 
Informace jsou zároveň všude a nikde. Naše paměť je zároveň 
všude a nikde. Vědomí člověka není pouze v mozku, je všude v 
buňkách, molekulách i atomech fyzického těla. Kosmický obraz 
reality je skrytý v hyperprostoru (univerzu, supermozku), v 
kterém je uloženo veškeré poznání, všechny jsoucí informace 
v podobě vibrací. Lidské vědomí oddělené od celku není 
schopno tento informační prostor vnímat v jeho celistvosti. 
Nevnímáme ani, že vesmír má vlastní tělo – fyzické i 
informační zároveň. Tělo vesmíru je řízeno vesmírným 
mozkem: subkvantovou rovinou. Neuvědomujeme si, že tělo 
vesmíru je podobně cítící a vnímající jako tělo člověka. Toto je 
obtížně pochopitelné, vše nám může být mnohem jasnější na 
astrální úrovni, během vědomých zážitků mimo své tělo. 

Kniha má 260 stran 

 

Květomluva podle pohanských tradic 

Krása květin v nás může povzbuzovat osobní vnitřní krásu, sílu 
romantické duše, sílu spontánnosti a hravosti. Prostřednictvím 
jejich barev a vůní vstřebáváme do sebe, na té nejniternější 
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úrovni, vesmírné resonance, napojujeme se na energie 
tvoření, a rozpouštíme v sobě bariéry strachu a všech obav. 
V kráse květin a celé přírody se zrcadlí laskavost samotných 
nebes. Pohanské národy si to vždy naplno uvědomovali. Na 
svatých místech, tam, kde jim příroda nejvíce rezonovala, 
stavěli pohanské duchovní velechrámy. Znali svá éterická těla 
a věděli, jak na ně energie přírodních sil působí. Tak jako my 
lidé máme svá éterická těla, stejně tak mají éterická těla 
všechny rostliny v přírodě. A skrze tato éterická těla dochází ke 
vzájemnému působení a přenášení energií mezi námi a 
přírodou. Soustředěním se na přírodu a přírodní zákony 
můžeme upevňovat své psychické i tělesné zdraví. Čím více 
pronikneme do tajů přírody, tím více dáváme požehnání sami 
sobě, celému světu a potažmo i celému vesmíru. Tato kniha 
vypráví o květech, bylinách a koření, o magických vlastnostech 
rostlin a jejich mystické symbolice. Najdete zde také několik 
zajímavých, neobvyklých receptů, včetně jedlých květů. Kniha 
je doplněna barevnými fotografiemi. 
 
Kniha má 155 stran 
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